
 
 

IEDZĪVOTĀJU PRIEKŠLIKUMI BUDŽETAM 2023 

TIKS REALIZĒTS 2023. GADĀ (IEKRĀSOTS AR ●)                                                                                     

LATVIJAS VALSTS CEĻU (LVC) KOMPETENCE (IEKRĀSOTS AR ●)  

Priekšlikums Atbilde 
Teritorija, uz kuru 

priekšlikums attiecas 
1. Saglabāt Valdlauču priedes, veicot vienīgi nokaltušo koku izzāģēšanu. 2. Sakārtot 
automašīnu novietošanu māju pagalmā. 1. Priežu audzi pie Burtnieku mājas - pastaigu 
vietu - papildu neapgrūtināt ar aprīkojumiem (jau bērnu rotaļu laukuma izbūve tajā 
iepriekš ir barbarisms pret mežu; soliņus izvietot tikai ārpus tās). 2. Tā, piemēram, 
Valdlauču 6-8 ēku pagalmā/apkārtnē no plkst. 20:00-8:00 atļaut turēt vieglās 
automašīnas tikai ēku iemītniekiem, liedzot izvietot arī mikroautobusus. Izvietot 
attiecīgas norādes pie iebraukšanas pagalmā. Nepieciešama autostāvvieta 
(domājams, maksas) uzņēmumu automašīnu izvietošanai, lai izbrīvētu vietu 
personisko automašīnu novietošanai ēku pagalmos. 

 

 

Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums. 

 

 

 

Valdlauči 

 

Noasfaltēt Zālītes ielu. 
Zālītes ielas uzturēšana un seguma uzlabošana tiks veikta, atbilstoši ceļu 
uzturēšanas klasēm, atbilstoši budžeta iespējām tiek plānota ielas 
pārbūve. 

 

Krustkalni 

 

Noasfaltēt Zālītes ielu Krustkalnos. 
Zālītes ielas uzturēšana un seguma uzlabošana tiks veikta atbilstoši ceļu 
uzturēšanas klasēm, atbilstoši budžeta iespējām tiek plānota ielas 
pārbūve. 

 

Krustkalni 

 

Izveidot bērnu rotaļlaukumu. 
Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums. 

 

Krustkalni 

Sporta laukuma būvniecība, pagalma infrastruktūras renovācija, bērnu laukuma 
izveide, bērnu pilsētiņas izveide. 

Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums. 

 
Rāmava 

 

Parka izveide mežā starp SEB un TOP. 
Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums. 

 

Rāmava 

 

Pensionāru braukšana sabiedriskajā transportā (12. un 23.autobuss) bez maksas. 
Ķekavas novadā šobrīd pēc iedzīvotāju reģistra datiem ir 5106 pensijas 
vecuma iedzīvotāji. Izmaksājot, piemēram, vienreizēju pabalstu 50,00 eur 
gadā, transporta pakalpojumiem būtu nepieciešami 255 300,00 euro. 

 

Valdlauči 

Izstāžu iela, Valdlauči 8. Apgaismojums ielai un pagalmam. 
Pašvaldība izskatīs iespēju atjaunot ielu apgaismojumu mājas 
iekšpagalmā. 

Valdlauči 

VUGD glābšanas stacijas projektēšana, būvniecība. 
Sakarā ar to, ka Ķekava jau ir pilsēta un tuvākais punkts no kura tiek braukts 
nepieciešamības gadījumā ir Rīga. 
Lūgums izskatīt iespēju un iekļaut 2023. gada budžetā Ķekavas VUGD glābšanas 
stacijas izbūvi. 

 
Pašvaldība ir rezervējusi zemi potenciālās VUGD stacijas izbūvei. 
Pašvaldība sazināsies ar atbildīgo institūciju. 

 
 

Ķekavas pagasts 

No Medņu ielas atzarojas vairākas ielas, kurās pēdējo gadu laikā būtiski ir palielinājies 
māju un līdz ar to arī iedzīvotāju skaits, kuru NĪN ir nozīmīgs Pašvaldības ieguvums, 

Pašvaldība turpinās sadarbību ar Latvijas valsts ceļiem par objekta 
uzturēšanu un iespējamo pārņemšanu pašvaldības pārziņā. 

Katlakalns 



 

 
par ko pretim iedzīvotāji nesaņem nekādu taustāmu rezultātu. Apgaismojums būtiski 
uzlabotu Medņu ielas un atzarojošo ielu iedzīvotāju drošību uz ceļa, pa kuru gājējiem 
un velobraucējiem nav droši pārvietoties, diennakts tumšajā laikā. Medņu ielu izmanto 
gan iedzīvotāji, gan 2 privāto PII Raibā pupa apmeklētāji - bērni un pieaugušie. Ar 
minēto lūgumu iedzīvotāji, kopā, iesniedza iesniegumu Pašvaldībā šī gada vasarā, bet 
diemžēl, tika sniegta viegla "atrakstīšanās" atbilde, diemžēl. 

  

 

Uzlikt Zālītes ielā segumu ar ātruma vaļņiem, sadarbībā ar LV Ceļiem vienoties par 
apgriešanas vietas atjaunošanu 2023. gadā Ziepniekkalna ielā posmā starp 
krustojumu ar Jāņa Čakstes gatvi un A7 lielveikalu, 2023. gadā vienoties ar Rīgas 
domes Satiksmes departamentu par Krustkalni ciemata Airītes ielas savienojumu ar 
Rīgas Mālu ielu un minimāla seguma uzlikšanu (kaut šķembas). 

Ķekavas apvedceļš ir Latvijas valsts ceļu projekts un iesniegumā norādītā 
vieta un apgriešanās laukums ir skatāms tā ietvaros. Apgriešanās vietas 
jautājums pārrunāts ar Latvijas valsts ceļiem, drošības apsvērumu dēļ 
apgriešanās vieta šobrīd netiks paredzēta. Pašvaldība turpinās komunicēt 
ar Latvijas valsts ceļiem, lai panāktu visiem pieņemamu risinājumu 
attiecībā uz ērtāku un drošāku izbraukšanu no Krustkalniem Rīgas 
virzienā. Zālītes ielas uzturēšana un seguma uzlabošana tiks veikta 
atbilstoši ceļu uzturēšanas klasēm, atbilstoši budžeta iespējām tiek 
plānota ielas pārbūve. 

 

 

 

Krustkalni 

Lūdzu pašvaldību pārņemt Medņu ielu savā īpašumā, lai attīstītu VARAM noteiktos 
mērķus, ūdens un kanalizācijas, apgaismojuma sistēmu ievilkšanai, jo, savādāk, kā 
attīstīt apkārtni??! 
Es saprotu, ka ceļu daudz, bet šis ir stratēģiski svarīgi, zeme apbūvei te vēl ir diezgan, 
šādi piesaistīsiet vēl citas privātpersonas, kas pirks īpašumus un maksās nodokļus! 
Esmu neapmierināta ar to, ka pašvaldība ieņem kursu, iebāzt galvu smiltīs kā strauss, 
lai tik nebūtu papildus km savā īpašumā!! Kā tas ir, ka pašvaldībai “pietiek ceļu”, tad 
mēs 
Iedzīvotāji arī varam teikt, pietiek mums ar nodokļiem, nemaksāsim NĪN, jo te nekas 
nenotiek!? 
Esmu sazinājusies ar LVC, viņi labprātīgi atdod Medņu ielu, lūdzu, pašvaldība ņemiet 
un attīstiet ūdens un kanalizācijas vadus, ko nosaka teritorijas plānojums! Vai Jūs 
vēlaties, lai pa mūsu ūdens dziļurbumiem tek kanalizācija!? 

 

 

 

 
 

Pašvaldība turpinās sadarbību ar Latvijas valsts ceļiem par objekta 
uzturēšanu un iespējamo pārņemšanu pašvaldības pārziņā. 

 

 

 

 

 
Katlakalns 

Noteikti atkārtoti pārskatīt SIA Būks pakalp.cenu dubultošanu par ūdeni un 
kanalizāciju. Un publicējiet pamatojumu tik lielam cenu pieaugumam un Jūsu 
akceptam. 

SIA “BŪKS” tarifi aprēķināti un apstiprināti atbilstoši normatīvo aktu 
prasībām. 

 

Baldones pilsēta 

Pāreja un ātruma ierobežojums Plakanciemā. Ātruma ierobežojuma ievērošanu 
sekmējoši pasākumi Plakanciema centrā, piem., fotoradars, emociju zīmītes atkarībā 
no ātruma atbilstības ierobežojumam (smaidiņš un tml.), luksofors, kur sarkanais 
signāls, ja būtisks ātruma pārkāpums vai tml.; 
-Ātrumu ierobežojošas zīmes, tur, kur vairākas dzīvojamās mājas ir tiešā ceļa tuvumā; 
-Ceļu atbilstoša uzturēšana: ne tikai greiderēšana, sniega tīrīšana u.c. ikdienas 
darbības, bet arī ilgtermiņa risinājumi, kā cietā seguma veidošana un tml., 
-Misas upes šķērsošanas pa tiltu Plakanciemā drošības uzlabošana gājējiem; 

 

 

Minētais objekts ir Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība informēs 
Latvijas valsts ceļus par iesniegto priekšlikumu. 

 

 

 
Plakanciems 

 

Gājēju celiņš no Baldones līdz Mežvidiem. Bērni droši var pārvietoties ar kājām no 
skolas uz mājām. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Baldones pagasts 

Lūdzu izskatīt priekšlikumu par Druvas un Kuršu ielu noasfaltēšanu un ātruma Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta Ķekavas pilsēta 



 

 
slāpētāju (gulošo policistu) uzstādīšanu. Minētajā teritorijā ir daudz mazstāvu mājas un 
notiek arī jaunu māju būvniecība. Apkārtnē dzīvo daudz bērni un seniori un ikdienā šīs 
ielas izmanto arī blakus ielu iedzīvotāji. Pa Druvas un Kuršu ielām, kas uz doto brīdi ir 
ar grants segumu, notiek salīdzinoši liela transportlīdzekļu kustība, tādēļ ielas ātri kļūst 
bedrainas, turklāt ir autovadītāji, kuri pārkāpj CSN noteikto atļauto braukšanas ātrumu, 
apdraudot gājējus, kas minētajā teritorijā bieži ir bērni un seniori. Vasaras mēnešos 
ielu grants seguma dēļ, automašīnām izbraucot cauri minētajai teritorijai, apkaimes 
mājas klāj putekļi, jo pie tik intensīvas satiksmes, kāda ir Druvas un Kuršu ielās, 
Ķekavas novada pašvaldības uzklātais pretputekļu materiāls strauji zaudē savas 
īpašības, tādēļ māju iedzīvotāji ir spiesti samierināties ar putekļu mākoni savos 
pagalmos pēc katras garām nobraukušās mašīnas, kā arī divreiz lielāku putekļu 
mākoni no mašīnām, kas pārkāpj atļauto braukšanas ātrumu, kas ir salīdzinoši izplatīta 
parādība. Rudens un pavasara mēnešos ielās ātri izveidojas bedres. Autovadītāji ir 
spiesti manevrēt pa ielu, lai izvairītos no bedrēm un attiecīgi saskartos pēc iespējas 
mazākiem ritošās daļas bojājumiem. 
Ņemot vērā augstāk minēto, uzskatu, ka Druvas un Kuršu ielu asfaltēšana un ātruma 
slāpētāju uzstādīšana ir nepieciešama un pamatota, jo tas uzlabotu Ķekavas 
iedzīvotāju drošību, infrastruktūru, ietaupītu iedzīvotāju līdzekļus, kā arī novērstu tik 
lielu putekļu veidošanos, kas ilgtermiņā rada kaitējumu veselībai. 

pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 

Lūdzu pašvaldībai izveidot disku golfa trasi kādā no pašvaldības īpašumiem (piem., 
Ķekava, Baloži, Titurga, Baldone) ar mērķi, ka tas ir pieejams Ķekavas novada 
iedzīvotājiem BEZMAKSAS. Šādu foršu trasi pirms pāris mēnešiem atklāja Salaspils 
pašvaldība un tā ir pieejama ikvienam BEZMAKSAS. Lūdzu pajautājiet kādā veidā/ 
piesaistot ES vai citu finansējumu tas ir izdevies Salaspilij ( var taču pamācīties no 
citām pašvaldībām). Šādas pašvaldību izbūvētas bezmaksas trases ir pieejamas arī 
Ogres novadā (Ikšķilē), Ropažu novadā, Saulkrastu novadā (Sējā), Jēkabpilī, Tukums 
utt. 
Zinu par komersanta Propark izbūvēto trasi Baložos, diemžēl cenas nav draudzīgas 
(ņemot vērā, ka komersants bez maksas izmanto pašvaldības īpašumu savai 
komercdarbībai , nu tā vismaz ir noprotams no Ķekavas domes protokola lēmuma, kas 
ir publiski pieejams). Tā nav draudzīga maksa ģimenei, ja visa ģimene spēlē disku 
golfu. Bet vispār ir jautājums no tiesiskās puses - kāpēc komersants par velti izmanto 
pašvaldības īpašumu savai komercdarbībai ( jo SIA mērķis saskaņā ar likumu ir peļņas 
gūšana, tā nav biedrība, un disku golfa trases darbošanās ir komercdarība). Uz kāda 
tiesiska pamata komersants bezmaksas izmanto pašvaldības īpašumu, vienlaicīgi no 
iedzīvotājiem prasot maksāt par trasi? 

 

 

 

 

 

 

Pašvaldība meklēs risinājumu un iespējas attīstīt disku golfa trasi par 
LEADER finansējumu. 

 

 

 

 

 

 

 
Ķekavas pilsēta 

Apgaismotas gājēju ietves izbūvē no Bauskas šosejas līdz pat Dzērumu ciema 
beigām.. Manuprāt, šis ciems ir pamest novārtā. Šajā ciemā noteikti vajadzētu izbūvēt 
apgaismotas gājēju ietves. Cilvēku un bērnu šeit ir ļoti daudz un to skaits pieaug 
griezdamies. Apgaismotas gājēju ietves nodrošinātu iedzīvotāju drošību diennakts 
tumšajā perioda, kā arī iedzīvotāju labsajūtu. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 

Dzērumi 

Apgaismojums Mellupu un Plakanciema centrā: pieturās un Mellupos iepretī 
veikaliņam, kur visbiežāk gājēji šķērso šoseju, plus papildrisinājumi drošai šosejas 
šķērsošanai Mellupos; 

Minētais objekts ir Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība informēs 
Latvijas valsts ceļus par iesniegto priekšlikumu. 

 

Mellupi 



 

 
-Pieturu Mellupos un Plakanciemā remonts, t.sk. jumta nomaiņa;   

Telpu jautājuma atrisināšana biedrības vajadzībām priekš nepieciešamāko 
pakalpojumu (ārsts, fizioterapeits un tml.) speciālistu rotācijas kabineta (kas kalpos kā 
sākums kopienas koprades telpām ar bērnudārzu, eko veikaliņu, dažiem darba 
kabinetiem, pulcēšanās zāli); 
-Finansiāls un organizatorisks atbalsts Mežinieku svētku organizēšanā. 

2023.gadā pašvaldība uzsāks līdzdalības budžeta projekta īstenošanu, 
kura ietvaros iedzīvotāji varēs iesniegt idejas savu apkaimju teritorijas 
attīstībai. Aicinām sekot līdz informācijai pašvaldības informatīvajos 
kanālos. Pašvaldība 2023.gadā plāno veikt pasākumus apkaimēs. 

 

Plakanciems 

Nodrošināt apgaismojumu Mežvidu ielā visā ielas garumā, vismaz līdz Nr.19. 
Apgaismojums jāierīko visas ielas garumā un šai ielai jāierīko gajēju ietve, tas būtu 
gājēju drošībai. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Baldones pilsēta 

Izveidot centralizēto ūdens un kanalizācijas pieslēgumu īpašumiem starp Gaismas 
ielu, Nākotnes ielu, Dambīti un garāžām. Lai arī pašlaik teritoriju apdzīvo tikai 27 
mājsaimniecības, tomēr vasarā šajā teritorijā uzturas ievērojami vairāk īpašnieku, kā 
arī pēc detālplānojumu apstiprināšanas, paredzēta vēl vairāk kā 30 īpašumu izveide, 
kopā veidojot jau vairāk kā 80 mājsaimniecības. Šīm mājsaimniecībām pašlaik 
nepieciešams uzturēt vietējos kanalizācijas un ūdensapgādes risinājumus vai arī iztikt 
bez dzeramā ūdens pieslēguma. Pēc konsultācijas ar komunikāciju turētājiem, tuvākā 
vieta pieslēgumam ir 400m attālumā. Būsim pateicīgi, ja izskatīsiet iespēju, lai 
iedzīvotāji šajā jaukajā pilsētas nomalē varētu pieslēgties inženiertīkliem bez 
ievērojamām investīcijām kopējo tīklu izbūvē. 

 

 

Rajons starp Gaismas ielu, Nākotnes ielu, Dambīti un garāžām ir iekļauts 
prioritāro teritoriju sarakstā, kur attīstīt centralizēto ūdensapgādes un 
kanalizācijas savākšanas sistēmu un nosūtīts VARAM, projekta 
īstenošana būs iespējama pēc finansējuma piešķiršanu šim mērķim. 

 

 

 

 
Ķekavas pilsēta 

V6 ceļš nav apgaismots un abās pusēs ir dziļi grāvji, kas liedz gājējam (it īpaši ar 
bērnu ratiņiem) pamukt malā no auto (pārsvarā atļautais ātrums 90 km stundā) Ceļš ir 
ar straujiem līkumiem un biežām auto avārijām (it īpaši ziemas mēnešos). Kājām 
gājēju skaits ir ievērojami liels un pēc ceļa seguma maiņas arī transporta blīvums ir 
strauji palielinājies. Nokrišņu laikā kājāmgājējiem nav iespēju izvairīties no auto 
šļakatām (it īpaši atkušņa laikā). Jānorāda, ka nodokļi tiek iekasēti it kā no Ķekavas 
centrā dzīvojošiem iedzīvotājiem. 
Ja šobrīd pašvaldība nespēj izbūvēt šai posmā šādu infrastruktūru lūgums samazināt 
vismaz auto braukšanas ātrumu uz 50 km stundā, jo ceļa posmā atrodas vairākas 
vēsturiskas ēkas (virs 100 gadi) un piemēram ēka “Braslas” atrodas četru metru 
attālumā no ceļa. Ir rakstīti vairāki iesniegumi, bet pēc būtības nav nevienas atbildes 
ne no domes ne no auto ceļiem. Vibrācija, trokšņi, lidojoši akmeņi logos un 
mājdzīvnieki (kaķi) šajā apkaimē vairs netiek iegādāti, jo tiek nobraukti. 

 

 

 

 
 

Minētais objekts ir Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība informēs 
Latvijas valsts ceļus par iesniegto priekšlikumu. 

 

 

 

 

 
Ķekavas pilsēta 

Izveidot veloceliņa iztrūkstošo daļu no Lakstīgalu ielas līdz Zvejnieku ielai.. 
Pārvietojoties no Odukalna uz Pļavniekkalnu,lai nepārkāptu CSD noteikumus, 
iztrūkstošajā posmā nākas šķērsot 4 gājēju pārejas(2 reizes šķērsojot A7) vai 
pārvietoties pa Lakstīgalu ielu un Zvejnieku ielu, lai atgrieztos uz veloceliņa. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Ķekavas pilsēta 

Vadu sociālo uzņēmumu “BeATUS”, kura mērķis ir mazināt stresa radītos traucējumus 
bērniem un jauniešiem, vadot nodarbības siltajos graudos. Pašlaik strādājam arī pie 
jauniem pakalpojumiem: “Ejam ārā” – āra izglītība bērniem mazās grupās un “Laimes 
bļoda” – produkts senioriem. 
Lai attīstītu pakalpojumu veidojam sadarbību ar speciālistiem. Esam izstrādājuši 

apmācību programmu speciālistiem un aktīvi rakstām projektus, kā LAD Leader (esam 
Dižprojekts 2021), Altum u.c. izstrādājot un iegādājoties silto graudu kastes un citu 

 

 
Sociālais dienests ir noslēdzis sadarbības līgumu ar sociālo uzņēmumu 
BeATUS par pakalpojuma - siltie graudi nodrošināšanu bērniem. 

 

 

Baložu pilsēta 



 

 
nepieciešamo aprīkojumu nodarbību vadīšanai. 
Sadarbojamies ar Vecumnieku, Baldones un Ķekavas sociālajiem dienestiem un 
esam uzsākuši sadarbību arī ar Ķekavas vidusskolas sociālo pedagogu ar mērķi – 
atslogot pedagogu darbu un novērst bērniem stresa radītos traucējumus. Veicot 
izglītības iestāžu aptauju, secinājām, ka katram piektajam bērnam nepieciešams 
stresa radīto traucējumu traucējumu mazināšanai. Lūdzam Ķekavas novada 
pašvaldības atbalstu nākamā gada budžetā iekļaut mūsu pakalpojumu ar fiskālo 
ietekmi 5500eur līdz 11000eur (atkarībā no sadarbības veida), sniedzot pakalpojumu 
50 Ķekavas novada ģimenēm.* Finansiāli šāds nodarbību skaits izmaksātu 220eur/1 
bērnam. Ķekavas pašvaldība provizoriski varētu līdzfinansēt daļēji, apmaksājot 50% 
vai pilnībā – ar 100% finansējumu. 
Mūsu speciālistu novērojumi un bērnu vecāku anketu rezultāti liecina, ka jau pēc 4 
nodarbībām (+ 2 konsultācijas vecākiem) bērniem uzlabojas miegs, spēja adaptēties, 
regulēt emocijas, runa, mazinās mācīšanās grūtības u.c. traucējumi. Šobrīd, sadarbībā 
Latvijas universitāti, tiek veikts arī zinātnisks pētījums, lai to apstiprinātu. 

  

Lāču ielas ūdensvads – rekonstrukcija. 70os gados iekārtots ūdensvads 32mm 
diametrs iet pa Lāču ielas privātīpašumu. 

Projekta īstenošana būs iespējama, kad būs pieejams ES līdzfinansējums 
un zināmi nosacījumi projekta realizēšanai. 

Baldones pilsēta 

Asfaltēt ceļu Baldone-Daugmale (caur mežu). 
Pašvaldība turpinās sarunas ar Latvijas valsts ceļu pārstāvjiem par 
infrastruktūras uzlabojumiem. 

Baldones pilsēta 

Pirms Gravas ezera (peldētavas) izveidošanas likvidēt augštecē kanalizācijas 
iepludināšanu Ķekaviņas upītē no privātmājām. 

Pašvaldība veiks teritorijas apsekošanu. Baldones pilsēta 

www.kekava.lv pasākumu kalendārā ir grūti orientēties. Ierosinu izveidot atlasi pēc 
vietas, piem. Baldone. Tad tur viss parādītos. Man neinteresē, kas notiek Baložos. Pašvaldība pilnveidos www.kekava.lv pasākumu kalendāru. Baldones pilsēta 

1. tiktu uzstādītas pieturas nojumes arī pie pieturas “Veckalni” un “Radiotehnika”, 
norādu, ka pie šīm pieturām autobusā iekāpj ne tikai pieaugušie, bet arī bērni. 
Uzskatām, ka no Domes puses tā bija ļaunprātīga darbība uz liekot tikai dažas 
pieturām nojumes, kaut gan citās pieturās iekāpj (un dzīvo daudz mazāk cilvēku). Vai 
tiešām nepietika nauda visām pieturām, kaut gan, tiek tērēti miljoni citām vajadzībām; 

 

2. sākt projektēt gājēju celiņu (gar šosejas malu, no lielceļa Rīga – Bauska, līdz 
Dzēruma pieturai Tekstilnieks), lai 2023.gadā varētu izbūvēt, projektā paredzēt vismaz 
pieturu apgaismojumu; 
3. uzlabot autobusu pieturvietas (platformas, nojumes, soliņi atkritumu urnas); 
4. veikt meliorācijas grāvju tīrīšanu, kas ved uz Misas upi; 
5. veic vietējo ceļu uzturēšanu kārtība, tai skaitā, greiderēšanu un ziemā sniega 
tīrīšanu; 
6. piešķirt līdzekļus, lai varētu projektēt un uzstādīt spēļu laukumu DK “Veckalni” 
teritorijā; 
7. piešķirt līdzekļus un izplānot vietu, kur Dzērumu ciematā var ierīkot tirgus laukumu. 
8. piešķirt līdzekļus, lai varētu organizēt sportiskas nodarbības Dzērumu ciematā, kā 
nūjošanu; 
9. piešķirt līdzekļus, lai izkoptu tradīcijas un svinētu svētkus Dzērumu ciematā. 
10.izveidoti sadzīves atkritumu dalītās savākšanas punktu novietni (šķirošanas 

konteineru ar ierīkotu elektronisko atslēgu (čipu) plastmasai un stiklam). 

 

 

 

 

 

 

 

Pašvaldība, atbilstoši budžeta iespējām, izskatīs iespēju veikt minētos 
pasākumus Dzērumu ciematā. Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas 
plānu pašvaldības īpašumiem, pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, 
pakāpeniski tiks turpināts teritorijas labiekārtojums. 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Dzērumi 

http://www.kekava.lv/
http://www.kekava.lv/


 

 
Aicinām Domi izstrādāt tālāko attīstības stratēģiju ciematam, vismaz tuvākajiem 
pieciem gadiem. 

  

Atsaucoties uz publisko aicinājumu sniegt priekšlikumus Ķekavas novada 2023.gada 
budžetam, kā arī balstoties uz iepriekšējo saraksti ar Baldones un Ķekavas novada 
domi par līdzfinansējumu ceļa asfaltēšanai (DKS “Misas lauki” (turpmāk ML) nosūtītās 
vēstules domei - 2019.gada 30.oktobris Nr.12019; 2020.gada 27.oktobris Nr.22020 un 
2021.gada 30.oktobra vēstuli Nr.3/2021) atkārtoti lūdzam rast iespēju atbalstīt ML 
ciemata iekšējā galvenā ceļa asfaltēšanu 670m garumā (attēls pielikumā). 
ML šo ceļu par saviem līdzekļiem ir uzbūvējusi 1981.gadā un kopš tā laika arī 
uzturējusi. Tai skaitā regulāri papildināts šķembu segums, veikti greiderēšanas, 
pļaušanas un pieguļošo grāvju tīrīšanas darbi (ar informāciju var iepazīties 
misaslauki.lv). Faktiski nekāds būtisks atbalsts no pašvaldības ceļu uzturēšanā kopš 
ciemata infrastruktūras izbūves 1981.gadā nav saņemts un nav arī prasīts. Šobrīd, 
ņemot vērā laika gaitā samaksāto nodokļu (nekustamā īpašuma nodoklis un 
iedzīvotāju ienākumu nodoklis) apmēru, lūdzam pašvaldības sadarbību un 
finansējumu ceļa asfaltēšanai 2023.gadā. Neskatoties uz to, ka ceļu tāpat kā visu 
pārējo ciemata infrastruktūru (grāvji, elektrotīkls, ūdensapgādes tīkls u.c.) ML ir 
uzbūvējusi uz 1981.gadā piešķirtās zemes, ML nav izmantojusi ceļa privatizēšanas 
tiesības, līdz ar to ceļš ir kļuvis par pašvaldības īpašumu. 
Ceļa platums ir 4,5-5,5m, kopējā platība aptuveni 3350m2. Vēlamais asfaltējamais 
posms 670m garumā no autoceļa V1010 līdz pēdējam T veida krustojumam ciematā. 
ML galvenais ceļš, no kura atdalās šķērsielu atzari, šķērso ciematu kopumā 770m 
garumā. Pa to pārvietojas visi ciemata iedzīvotāji un valsts/pašvaldības pakalpojumu 
sniedzēji, kā arī privātie pakalpojumu sniedzēji. Satiksme uz ceļa īpaši siltajā gada 
laikā ir ļoti intensīva, kas rada putekļus, augstu trokšņu līmeni, drošības riskus, 
personīgā transporta remonta izdevumus, kā arī nepieciešamību ceļu vismaz 1 reizi 
mēnesī remontēt (greiderēšana un/vai bedru aizbēršana), lai nodrošinātu iedzīvotājiem 
vēlamo dzīves līmeni, kas arī tiek darīts. ML ciematā deklarēti 70 iedzīvotāji, patstāvīgi 
dzīvo aptuveni 170, katru gadu iedzīvotāju skaits pieaug, īpašs skaita pieaugums 
vērojams pēdējos 2 gados. Siltajā gada periodā no maija līdz septembrim šogad 
ciematā dzīvoja aptuveni 800 cilvēki. 
ML ir mūsdienīgs uz attīstību vērsts privātmāju un vasarnīcu ciemats, ar stingru 
iekšējo kārtību, sakārtotu vidi un infrastruktūru. Ciematā ir centrālā ūdensapgāde no 
170m dziļurbuma, pārdomāts ceļu tīkls un grāvju meliorācijas sistēma, kvalitatīvi 
uzturēts elektrotīkls un LED laternu ielu apgaismojums, kā arī sporta laukums, ko 
apmeklē ne tikai vietējie ML iedzīvotāji, bet arī daudzi apkārtnes iedzīvotāji. 
Ņemot vērā iepriekš minēto, lūdzam Ķekavas novada domē izskatīt un domes sēdē 
lemt jautājumu par finanšu līdzekļu piešķiršanu ML galvenā ceļa asfaltēšanai 
2023.gadā. ML kopsapulcē nolemts no ML puses būt gataviem finansēt galvenā ceļa 
asfaltēšanu līdz 15 000EUR apmēram. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 2023.gadā 
pašvaldība uzsāks līdzdalības budžeta projekta īstenošanu, kura ietvaros 
iedzīvotāji varēs iesniegt idejas savu apkaimju teritorijas attīstībai. Aicinām 
sekot līdz informācijai pašvaldības informatīvajos kanālos. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Baldones pagasts 

A7 apvedceļš neparedz no Krustkalniem izbraukšanu Rīgas virzienā. Iedzīvotājiem 
jāiztiek ar vietējiem ceļiem. Ja nav finansējuma pilnvērtīgas ielas izbūvei, Ķekavas un 
Rīgas pašvaldībām jāvienojas par esošā ceļa no Airītes ielas Krustkalnos līdz Mālu 
ielai Rīgā sakārtošanu, un uzturēšanu braukšanas kārtībā. 

 

Nav Ķekavas novada pašvaldības kompetencē, atrodas Rīgas pilētas 
administratīvajā teritorijā. 

 
Krustkalni 



 

 
Lai samazinātu satiksmes intensitāti novadā (it sevišķi rīta stundas), paplašināt skolas 
autobusa tīklu. Lai arvien vairāk vecāku izmantotu šo transporta veidu. Maršrutiem 
jāiet relatīvi tuvu (100 - 200m) dzīvesvietai, lai nokļūšana līdz tiem būtu maksimāli 
droša. 

 

Šobrīd ir 17 skolēnu pārvadāšanas maršruti, jauni maršruti tiek veidoti pēc 
nepieciešamības. 

 
Citur 

Diversificēt pakalpojumu cenas pašvaldībai piederošos objektos (piemēram baseins) 
novadā deklarētajiem un nedeklarētajiem iedzīvotājiem. Novadā deklarētajiem 
iedzīvotājiem apmeklējuma maksai vajadzētu būt zemākai nekā novadā nedeklarētiem 
iedzīvotājiem. Ja nekļūdos šāda prakse jau pastāv Siguldas novadā/pilsētā. 

 

Pašvaldība regulāri pārskata sniegto pakalpojumu cenas un iespēju 
robežās piedāvā atlaides to saņemšanai. 

 
Ķekavas pilsēta 

Bezmaksas baseina apmeklējums (fiksēts laiks katra nedēļā) novadā reģistrētajiem 
iedzīvotajiem vai konkrētam iedzīvotāju grupām. Ja nekļūdos līdzīga prakse pastāv 
Salaspils novadā. 

Pašvaldība regulāri pārskata sniegto pakalpojumu cenas un iespēju 
robežās piedāvā atlaides to saņemšanai. 

 

Ķekavas pilsēta 

Izveidot kopēju interneta vietni/aplikāciju, kur būtu iespējams redzēt novada sporta 
infrastruktūras (sporta zāles, atklātie laukumi) izmantošanas/noslodzes grafiku. Ka arī 
rast iespēju ne tikai sporta klubu pārstāvjiem izmantot sporta zāles (it sevišķi ziemas 
periodā). 

 

2023.gadā tiks pilnveidota pašvaldības mājaslapa, tajā skaitā iekļauta 
minētā informācija. 

 
Baložu pilsēta 

Stāvlaukuma ierīkošana pie PII Vāverīte. Ielām ap bērnu dārzu nepieciešamas ietves Tiek risināts jautājums par stāvlaukuma izveidi Pilskalna ielā 4. Odukalns 

Nedroša gājēju, riteņbraucēju pārvietošanās pa V6 ceļu, īpaši diennakts tumšajā laikā. 
Palielinājusies auto plūsma no Ķekavas uz A5 šoseju. Iedzīvotāji neizmanto 
apvedceļu. Auto plūsma noteikti vēl vairāk palielināsies, kad tiks pabeigts jaunais 
Dienvidu tilta/Ķekavas apvedceļš. Gājējiem un iedzīvotājiem, kas dzīvo un izmanto V6 
ceļu, lai nokļūtu Ķekavā paliek arvien bīstamāk pārvietoties. Tas būtu arī noderīgs 
pilsētas iedzīvotājiem pastaigām, velo braukšanai, krosiņiem u.tml. Sporta aktivitātēm. 
Domājams laika gaitā arī apbūve gar V6 palielināsies un iedzīvotāju skaits pieaugs, 
tādēļ būtu labi sakārtot infrastruktūru. 

 

 

Minētais objekts ir Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība informēs 
Latvijas valsts ceļus par iesniegto priekšlikumu. 

 

 

 
Ķekavas pilsēta 

 
Pa Pļavu ielu Odukalnā ir samērā aktīva gan automašīnu, gan iedzīvotāju 
pārvietošanās. Diemžēl gājējiem šī pārvietošanās ir bīstama, jo garām brauc 
automašīnas lielā ātrumā. Šeit pārvietojas gan bērni, gan jaunās māmiņas ar ratiem. 

Automašīnu kustības ātrums samazināts līdz 30 km/h, lai nodrošinātu 
mazāk aizsargāto satiksmes dalībnieku drošu pārvietošanos. Ņemot vērā, 
ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 

 
Odukalns 

 

Jaunsila ceļš. Ziemeļu ielas turpinājums līdz Lielupes ielai. Lūdzu izskatīt iespēju ceļa 
seguma maiņai, ja ne uz asfaltu tad vismaz uz bituma emulsija ar šķembām. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Jaunsils 

 

 
Bērnu laukuma vai dabas takas ierīkošana Krustkalnu ciematā, lai būtu iespēja 
kvalitatīvi pavadīt laiku ar bērniem. 

Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums 
2023.gadā pašvaldība uzsāks līdzdalības budžeta projektu īstenošanu, 
kura ietvaros iedzīvotāji varēs iesniegt idejas savu apkaimju teritorijas 
attīstībai. Aicinām sekot līdz informācijai pašvaldības informatīvajos 
kanālos. 

 

 

Krustkalni 

Zālītes ielas, Krustkalni, ceļa noasfaltēšana (zīmes "Dzīvojamās zonas" uzlikšana, 
ātruma slāpētāja posmu uzlikšana). 

Zālītes ielas uzturēšana un seguma uzlabošana tiks veikta atbilstoši ceļu 
uzturēšanas klasēm, atbilstoši budžeta iespējām tiek plānota ielas 
pārbūve. 

 

Krustkalni 



 

 
Iekļaujošās izglītības jautājuma organizēšana, lai bērniem ar speciālām vajadzībām 
būtu iespēja pilnvērtīgi iekļauties mācību procesā, vai speciālu klašu organizēšana 
bērniem ar speciālām vajadzībām. Asistentu nodrošināšana. Pedagogu un speciālo 
pedagogu sagatavošana (apmācības, kursi) darbam ar bērniem ar jaukiem uzvedības 
traucējumi un speciālām vajadzībām. 

Pašvaldības budžetā ir plānoti līdzekļi pedagogu tālākizglītībai speciālās 
un iekļaujošās izglītības jomā. Asistentus izglītības iestādēs tiek piesaistīt 
gan ar sludinājumu palīdzību, gan izmantojot personiskos kontaktus. 
Šobrīd netiek plānots atsevišķu klašu veidošana bērniem ar speciālām 
vajadzībām, jo skolās nav pietiekams telpu daudzums. 

 

Ķekavas pagasts 

Pulciņu, interešu klubu organizēšana bērniem un pusaudžiem - invalīdiem. Cilvēkiem 
ar invaliditāti diemžēl šobrīd liegta iespēja kvalitatīvi pavadīt laiku, draudzēties un 
pulcēties savā novadā. 

Jauniešiem ir iespēja apmeklēt JIC telpas, lai komunicētu, lietderīgi 
pavadītu brīvo laiku. Šobrīd JIC telpas apmeklē jaunieši ar valodas 
traucējumiem un veiksmīgi iekļaujas starp pārējiem vienaudžiem. Kā arī ir 
iespēja apmeklēt dienas centru Sociālajā aprūpes centrā. 

 
Ķekavas pagasts 

Piešķirt un saplānot juridisku piekļuvi vairākiem zemes gabaliem pēc detālplānojumā 
"Dzintras" kadastra Nr. 8070 008 0524.Vēlamies attīstīt dzīvot šajā vietā ,tīra attīstīta 
vidē nevis aizaugušā ar latvāni un zeltslotiņu aizaugušiem skatiem apkārt. Cilvēkiem 
nav interese kopt savu īpašumu tikai tāpēc ,ka Ķekavas pašvaldība attīstības un 
plānošanas departaments nav ieinteresēts iedzīvotajiem palīdzēt. Esam vairāk kārt 
gājuši meklēt risinājumu uz ko saņemts atteikums, bet vai tiešam Ķekavas pašvaldība 
tiek tikai kas darīts ar kukuļošanu vai muļķīgu preses piesaistīšanu?! Mums kā zemes 
īpašniekiem tikai un vienīgi nepieciešams juridiskā piekļūšanā savam īpašumam. 

 

 

 
Jautājums risināms cilviltiesiskajā kārtībā. 

 

 

 
Ķekavas pagasts 

Kalmju ielā nepieciešams izbūvēt ielas apgaismojumu (2 gab. gaismas laternas), lai 
uzlabotu drošību un infrastruktūras pieejamību iedzīvotājiem. Apkārtējās ielas ir 
izgaismotas, bet iedzīvotājiem uz Kalmju ielas jādzīvo tumsā. 

Pašvaldība, atbilstoši budžeta iespējām, izskatīs iespēju uzlabot Kalmju 
ielas drošību. 

 

Odukalns 

 
Priekš ciemata iedzīvotājiem izbūvēt bērnu spēļu laukumu apvienojumā ar āra 
trenažieru laukumu. Ciematā nav nevienas publiski pieejamas vietas, kur vingrot un 
atpūsties ar bērniem. 

Izstrādē Labiekārtojuma plāna aktualizācija. Jaunu rotaļu laukumu izveide 
atbilstoši budžeta iespējām, ĪP. 
2023.gadā pašvaldība uzsāks līdzdalības budžeta projekta īstenošanu, 
kura ietvaros iedzīvotāji varēs iesniegt idejas savu apkaimju teritorijas 
attīstībai. Aicinām sekot līdz informācijai pašvaldības informatīvajos 
kanālos. ĪP - Nav iekļauts. 

 

 
Odukalns 

Nākotnes iela, satiksmes regulēšanas paaugstinājuma daļas visa ceļa garumā, ātruma 
fiksējošas kameras, ļoti daudzi pārsniedz braukšanas ātrumu. 
Apgaismojums uz ielas gar mazdārziņiem otrpus sākumskolas, arī ātruma 
ierobežojumu paaugstinājumi visas ielas garumā, vēlams gājēju ietves izveidošana. 

Pašvaldība atbilstoši budžeta iespējām, izskatīs iespēju uzlabot Nākotnes 
ielas drošību. Šobrīd nav plānoti budžetā finanšu līdzekļi Dienvidu ielas 
satiksmes uzlabošanai. 

 
Ķekavas pilsēta 

Ļoti nepieciešams salabot “velo/gājēju celiņu” Rīgas ielas posmā no Mego veikala līdz 
Valsts policijai. tas ir briesmīgā stāvoklī, nevar normāli pabraukt ne ar velo, ne paiet ar 
ratiņiem utt. Tā dēļ nākas braukt pa ceļu šajā posmā, kas nav droši. Sanāk ka līdz 
Baložiem ir lielisks veloceliņš no abām pusēm, bet lielākajā pilsētā Ķekavas novadā 
sākas nedroša un neērta infrastruktūra. Paldies un lai izdodas šo sakārtot līdz 
2023.gada vasarai. 

 

Minētais objekts ir Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība informēs 
Latvijas valsts ceļus par iesniegto priekšlikumu. 

 

 
Baložu pilsēta 

 

 
Ķekavā statistiski ir daudz bērnu, kuri arī novērtētu mūsdienīga rotaļu parka izveidi 
Ķekavā. Par piemēru var ņemt Olaines parku un bērnu laukumus. 

Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums. 
2023.gadā pašvaldība uzsāks līdzdalības budžeta projekta īstenošanu, 
kura ietvaros iedzīvotāji varēs iesniegt idejas savu apkaimju teritorijas 
attīstībai. Aicinām sekot līdz informācijai pašvaldības informatīvajos 
kanālos. 

 

 

Ķekavas pilsēta 

Mazie tilti Ķekavas parkā atrodas subjektīvi ļoti sliktā stāvoklī. Ikdienā šos tiltus lieto Pašvaldība atbilstoši budžeta iespējām, izskatīs iespēju uzlabot tiltu Ķekavas pilsēta 



 

 
liels skaits iedzīvotāju. Šī ir arī viena no Ķekavas sejām. Šī ir tieša veidā investīcija, 
kur varētu redzēt rūpes par iedzīvotājiem un pašvaldības nodokļu maksātājiem. 

tehnisko un vizuālo stāvokli.  

Pulkarne, Baldones pagastā, vajadzētu, beidzot sakārtot ceļa segumu, jo ceļa segums 
ir kritisks, jo vasarā pēc lietus veidojas bedres, greiderēšana notiek reti un ļoti 
nemākulīgi. Ceļam būtu jāveic pamatkārtas atjaunošana un būtu nepieciešams uzklāt 
bitumena kārtu ar akmentiņiem, kā tas ir Dīķu ielā, Baldonē. Kādēļ tas būtu jāveic, jo 
tādā veidā, novads iegūtu papildus iedzīvotāju un arī jaunus nodokļu maksātājus 
Ķekavas novadā. Ķekavai ir jāsāk domāt, par to, ka konkurēt un kā, konkurēt ar citiem 
Pierīgas novadiem. Ceļš ir pirmais nosacījums, lai potenciālais iedzīvotājs, iegādātos 
mūsu Ķekavas novada zemes gabalu, un uzceltu māju, ja nav pieejama infrastruktūra, 
tad aizmirstam par jauniem ieņēmumiem novada budžetā no iedzīvotājiem. Gājējiem 
arī šis ceļš ir bīstams, vasarā putekļi, rudenī slapjas kājas. Krustojumā ar šoseju p89, 
kur ir autobusa pietura, būtu nepieciešams izveidot apgaismojumu un nojaukt šķūnī, 
kas aizsedz redzamību no Baldones puses, veidojas melnais punkts. 

 

 

 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 

 

 

 
 

Pulkarne 

Izveidot veloceliņu no Ķekavas pilsētas uz Baldones pilsētu, citādāk atkal ir labs 
projekts, bet tikai līdz Ķekavai, un baldoniešiem jābrauc pa šoseju ar riteni, lai nokļūtu 
Ķekava, tas neveicina velo infrastruktūras attīstību novadā. Šāds projekts būtu unikāls 
Pierīgā, jo varētu no Baldones aizbraukt līdz pat Rīgai, pat unikāls visā Latvijā, Ķekava 
būtu, piemērs, kā saimniekot ar galvu un mūsdienīgi, kā tas notiek Rietumeiropā. 

Virziens Rīga-Baldone ir iekļauts reģionālajā veloceļu attīstības plānā, kā 
arī Ķekavas novada attīstības programmas investīciju plānā. Veloceļa 
tālāka attīstība no A7/A5 (Ķekavas aplis) ir atkarīga no A5 šķērsošanas 
iespējām pēc ātrgaitas šosejas izbūves, kas ir Latvijas valsts ceļu 
kompetencē. 

 

Baldones pilsēta 

Celt jaunu izglītības iestādi Baldones pilsētā, jaunas vidusskolas ēkas būvniecība. 
Baldones vidusskolas paplašināšana ir ieļauta Pašvaldības investīciju 
plānā realizēšanas uzsākšanai pēc 2025.gada. 

Baldones pilsēta 

 

Centra dīķa un tā apkārtnes sakārtošana. Apgaismojums, soliņi, āra trenažieri utt. 

Pašvaldība atbilstoši budžeta iespējām izskatīs iespēju veikt gājēju ietvju 
ierīkošanu, tai skaitā posmā Bēgļu ceļš - Ciemata ceļš. Pašvaldība ir 
izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, pēc kura, 
atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums. 

 

Daugmale 

Jaunsila ceļš. Ziemeļu ielas turpinājums lidz Lielupes ielai. Šis grants ceļa posms ar 
intensīvu satiksmi. Vasarās ar pretputekłu CaCl nepietiek. vasarās nenormāli put. 
Paldies teiktu Jaunieviņas, Rožlejas, Puikas, Saulstari, Sandras, Pumpuri un Dzenīšu 
mājas. Posms~ 300 m. 

 

Ceļš tiek un tiks uzturēts, atbilstoši normatīvo aktu prasībām. Šobrīd nav 
plānoti līdzekļi ceļa seguma maiņai. 

 
Baldones pagasts 

Šobrīd, līdz ar auto ceļa sakārtošanu šajā posmā, ir palielinājusies auto satiksme un 
gājēju pārvietošanās nav droša. Nepieciešama gājēju ietve, atsevišķos posmos - 
apgaismojums. 
Lapenieku iedzīvotājiem tas ir tuvākais ceļš uz Baložiem, kur atrodas veikals, skola, 
bibliotēka, utt. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 

Lapenieki 

Jaunsila ceļš. Ziemeļu ielas turpinājums līdz Lielupes ielai. 1. Šajā ceļa posmā ir 
diezgan noslogota satiksme gan ar privātajiem auto, gan ar komercautomašīnām 
2. Šajā ceļa posmā ar vien vairāk sāk izvēlēties īpašumus cilvēki no citiem novadiem, 
bet daudzus varētu atturēt grants ceļa segums 
3. Šis ceļa posms ir svarīgs savienojums starp Baldoni- Tomi,Ķeguma,Lielvārdi utt. 
4. Ceļa uzturēšana ar greidera apstrādi ilgtermiņā ir dārga un neefektīva, jo ceļa 
segums pareizo leņķi, lai noticētu ūdens. Tādēļ greideri nepieciešams kādreiz pēc 
lietusgāzēm. 
5. Šobrīd arī Baldones pilsētas daļā Ķeguma prospektā ir grants segums, kas pilsētā 

 

 

 
Pašvaldība ir uzsākusi Ķeguma prospekta projektēšanu līdz Tilta ielai, kas 
paredzēs asfalta seguma un apgaismojuma izbūvi, kā arī gājēju ietvi. 

 

 

 

Baldones pagasts 



 

 
ir absurda lieta.   

Jaunsila ceļš. Ziemeļu ielas turpinājums līdz Lielupes ielai. Katru gadu sliktos laika 
apstākļos ielas ir briesmīgā stāvoklī - dubļos un pašvaldība ber uz ceļiem akmeņus, 
kas ir īslaicīgs risinājums un pēc laika rada vispār briesmīgus pārvietošanās apstākļus, 
kad veidojas dubļi + dažās vietās akmeņi. Normāli ar kājām pārvietoties nav 
iespējams. Ciematā dzīvo daudz ģimeņu ar maziem bērniem un šie apstākļi ir ārkārtīgi 
apgrūtinoši. Ir zvanīts uz pašvaldību, arī kaimiņi to esot darījuši. Vai domājot ilgtermiņā 
pašvaldībai nav izdevīgāk sakārtot šo problēmu, nevis katru gadu ieguldīt finanšu un 
citu resursu līdzekļus ceļu stāvokļu risināšanai izmantošanā akmeņu bēršanu, kas 
piebilstot ir "lielisks' apavu bojāšanas veids. 

 

 
Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 

 

 

Katlakalns 

Jaunsila ceļš. Ziemeļu ielas turpinājums līdz Lielupes ielai. Šobrīd piemērotā atlaide 
nav pietiekams risinājums. Un "paldies" ka bērniem nebūs Ziemassvētku paciņas. 
Bērni ir pieraduši saņemt paciņas un pašvaldība " uzgrūž" šo uz vecāku pleciem, 
kuriem jādomā kā apmaksāt strauji augušos rēķinus un, diemžēl, pašvaldības atbalsts 
ir krietni par maz. 

Šobrīd atbalsts ir 1 eiro apmērā bērniem no 5 gadu vecuma un 1,50 eiro 
daudzbērnu ģimenēm un 100% atbalsts maznodrošinātiem un trūcīgiem. 
Pašvaldība 2023.gadā meklēs jaunu risinājumu brīvpusdienu efektīvai 
ieviešanai. 

 

Ķekavas pagasts 

Pietrūkst autobuss Ķekavas novadā, vismaz paris reizes dienā, lai iedzīvotāji varētu 
tikt uz jebkuru reģionu Ķekavas novadā, vai vismaz sākt ar vienu-diviem maršrutiem. 

No 2023. gada 1. februāra ir izveidots jauns sabiedriskā transporta 
maršruts tieši pa Baložu pilsētas teritoriju, esošo vēsturisko vasarnīcu 
rajonā. 

 
Baložu pilsēta 

 

 
Jaunsila ceļš. Ziemeļu ielas turpinājums līdz Lielupes ielai. Apgaismojums (ziemā 
kalnam), soliņi, sporta laukums vai bērnu rotaļu laukums. 

Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums. 
2023.gadā pašvaldība uzsāks līdzdalības budžeta projekta īstenošanu, 
kura ietvaros iedzīvotāji varēs iesniegt idejas savu apkaimju teritorijas 
attīstībai. Aicinām sekot līdz informācijai pašvaldības informatīvajos 
kanālos. ĪP -Nav iekļauts. 

 

 

Odukalns 

 
Lejas ielas asfalta segums un notekūdeņu sakārtošana uz ceļa 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Odukalns 

 

Uzstādīt apgaismojumu Pļavas ielā no Lauku ielas līdz Strautmaļu ielai. Iela tiek 
izmantota kā pastaigu vieta un tumsā gājēji grūti pamanāmi. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Odukalns 

Jaunsila ceļš. Ziemeļu ielas turpinājums līdz Lielupes ielai. Gājēju celiņš vissliktāk sāk 
izskatīties pār grāvīti blakus stadionam, margas sāk slīdēt uz leju, iekšā grāvī, celiņa 
segums sāk šķobīties. Vēl vairākās vietās Baldonē ļoti neērtas ir pārejas - jāpārvar 
lielas apmales, šķērsojot piebraucamos ceļus. Visizteiktāk tas ir uz Daugavas ielas pie 
Millennium. Vēl gājēju celiņu vajadzētu pagarināt Ķekavas virzienā pret Baldones 
burtiem, jo celiņš beidzas, tad tas pēkšņi turpinās par tiltu pār Ķekavas upi, tad tas 
atkal beidzas. Priecājos par laternām aiz Baldones robežas līdz Brāļu kapiem, bet 
vajag pagarināt celiņu un uzlikt apgaismes stabus līdz pat Mežvidiem. 

 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 

 

 
Baldones pilsēta 

Dodoties ar kājām virzienā no Ķekavas centra pa Gaismas ielu uz Ķekavas sporta 
klubu, tūlīt aiz Ķekavas ciema pieturas, gabaliņš gājiena ir jāiet pa ielas malu un 
jāšķērso bez gājēju pārejas. Tas ir nedroši un īpaši bīstami tumsā. Lūdzu nodrošināt 

 

Pašvaldība ir uzsākusi minētā krustojuma ar Gaismas ielu projektēšanu. 
 

Ķekavas pilsēta 



 

 
droši pieejamu sporta infrastruktūru (sporta klubu un stadionus) ne tikai 
autobraucējiem, bet arī mazāk aizsargātajiem satiksmes dalībniekiem un kājām 
gājējiem. Īpaši bērniem. Viss, kas būtu nepieciešams, ir pavisam neliels gājēju celiņa 
pagarinājums un gājēju pāreja, kā arī iespējams, apgaismes stabs. 

  

 

Sakarā ar blīvo apdzīvotību, vēlos, lai noasfaltē ceļu no šosejas vismaz līdz zīmei 
Jenči. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Jenči 

Attīstīt ūdensapgādes un kanalizācijas pieslēgumus Baložos Saulgriežu ielā un visās 
piegulošajās ielās. 

Ir izbūvēti tīkli posmā līdz Labrenču ielai, kur pieslēgšanās iespēja ir jau 
nodrošināta, kā arī ir izbūvēti atzari, lai būtu iespēja pieslēgties 
pieguļošām ielām. Tālākais posms ir projektēšanas stadijā. 

 

Baložu pilsēta 

Mazā senču iela un tai pievienotās ielas jau sen vēlas asfalta segumu. Konkrētā iela ir privātīpašums. Tās izbūve jāveic ielas īpašniekam. Ķekavas pilsēta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Jaunsila ceļš. Ziemeļu ielas turpinājums līdz Lielupes ielai. Atrisināt šo situāciju. Vai 
Baldones pievienošanas rezultātā ir apzināti Baldonē praktizējošie ģimenes ārsti. 

Valsts apmaksāto ģimenes ārstu prakšu skaitu uz konkrēto pašvaldību 
nosaka Nacionālais Veselības dienests (NVD). Izvēli, kurā vietā novada 
teritorijā izveidot savu praksi, pieņem pats ģimenes ārsts. Visas mūsu 
novadā darbojošās ģimenes ārstu prakses darbojas kā privātprakses, kas 
sniedz valsts apmaksātos pakalpojumus. 
Mūsu novadam NVD paredzēto ģimenes ārstu prakšu skaits, kas sniedz 
valsts apmaksātos pakalpojumus, ir 16 prakses. Pilns ģimenes ārstu 
saraksts ar to praksē reģistrēto pacientu skaitu, t.sk. bērnu skaitu, ir 
atrodams NVD mājas lapā: 
https://www.vmnvd.gov.lv/lv/gimenes-arsti-atbilstosi-teritorijam 

No esošajām ģimenes ārstu praksēm neviena nav radusi iespēju veidot 
papildprakses vietu Daugmalē. Pamatā tas ir skaidrojams ar lielu 
reģistrēto pacientu skaitu pamatprakses vietā, vai paredzamo 
pensionēšanos. 
Katram ģimenes ārstam, kas uzsāk darbu novadā kā jaunizveidota prakse 
vai esošas prakses pārņemšanas ceļā iepriekšējam ārstam 
pensionējoties, tiek sniegta informācija par sagatavotām telpām un 
aprīkojumu papildprakses vietas reģistrēšanai Daugmalē, telpas tiek 
parādītas un tiek lūgts izvērtēt iespēju veidot papildprakses vietu 
Daugmalē. 
Ar NVD ir bijusi arī sarakste par iespējamu alternatīvu, proti, ārsta 
palīga/feldšera prakses izveidi Daugmalē, taču ir norādīts, ka šādi valsts 
apmaksāto pakalpojumu sniegšanas punkti tiek finansēti tikai īpaši 
attālinātās vietās. 
Pašvaldības aģentūra "Ķekavas ambulance" turpinās darbu ar katru jaunu 
ģimenes ārstu, līdz kādam no tiem būs interese par papildprakses 
reģistrāciju Daugmalē. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Daugmale 

2)Veloceliņa Daugmale – Ķekava projektēšanas darbu virzīšana posmā Bēgļu ceļš – 
Daugmale – Dzintari 2023. gada budžeta ietvaros (aktuāls 52% aptaujāto). Vēlamies 
uzsvērt, ka veloceliņa izbūve šajā posmā atvieglos/novērsīs apkaimes iedzīvotāju 
pārvietošanās ierobežojumus, kas rodas reti kursējoša sabiedriskā transporta dēļ un 
iedzīvotāju dzīvībai bīstamas pārvietošanās dēļ. Daugmales aktīvo iedzīvotāju darba 

 
Pašvaldība, izvērtējot budžeta iespējas, izskatīs iespēju uzsākt darbības 
pie veloceļa Ķekava-Daugmale izbūves. 

 

Daugmale 

http://www.vmnvd.gov.lv/lv/gimenes-arsti-atbilstosi-teritorijam


 

 
grupā ir iesaistījušies arī Daugmales pamatskolas pedagogi, kas apliecina, ka bērni no 
apkaimes intensīvi izmanto velosipēdus ceļā uz/no mācību iestādēm, līdz ar to tas ir 
jautājums par izglītības pieejamību un bērnu drošību ceļā uz izglītības iestādi. 

  

Sporta laukuma (ne stadiona) izbūve pie Daugmales pamatskolas (aktuāls 35% 
aptaujāto). Pakāpeniska sporta laukuma izbūve ļautu Daugmales apkaimes iedzīvotāju 
bērniem apmeklēt mūsu gadsimtam atbilstošas sporta nodarbības, kā arī veicinātu 
apkaimes iedzīvotāju sportisko aktivitāti. Diemžēl pirmsākumos šis projekts tika 
neatbilstoši virzīts, piedāvājot neadekvāti augstas latiņas mērogus un izmaksas, kā 
rezultātā netiek virzīti un izskatīti saprātīga finansējuma un mēroga priekšlikumi. 

 
Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums, tai skaitā sporta laukumu attīstība. 

 

 
Daugmale 

4)Pozitīvi vērtējam un pateicamies par atbalstu peldbaseina darbības turpināšanai 
svarīgi 71% aptaujāto). Ceram un ticam, ka ziemas enerģētikas krīzes izaicinājumu 
kontekstā tiks vērā ņemts ne tikai šī jautājuma saimnieciskais, bet arī sociālais 
aspekts. 

 

Pašvaldības budžetā ir plānoti līdzekļi Daugmales baseina darbības 
nodrošināšanai 

 
Daugmale 

5)“Vienas pieturas aģentūras” jeb viena kontaktpersona katras apkaimes iedzīvotāju 
saimniecisko jautājumu risināšanai ir iedzīvotāju priekšlikums, kuru uzstājīgi aicinām 
izskatīt, lai plānotu iedzīvotājiem draudzīgākas Ķekavas namu un citu ar 
apsaimniekošanu saistīto pašvaldības iestāžu darbību. Iestāžu organizatoriskās 
struktūras redizains, nosakot “klientu apkalpošanas servisa” lomu, kura konsolidētu 
iedzīvotāju vajadzības un vienlaicīgi uzraudzītu pakalpojuma sniedzēju darba 
efektivitāti ne tikai uzlabotu pakalpojuma klientu servisa līmeni, bet ļautu pakalpojuma 
sniedzējiem uzlabot darbu un to pārskatāmības efektivitāti. 

 
Pašvaldībā ir bezmaksas informatīvais tālrunis 8488. Jautājumus un 
informāciju par pašvaldības īpašumu apsaimniekošanu koordinē 
pašvaldības Īpašumu pārvalde, tajā skaitā veic uzraudzību par 
pakalpojuma sniedzēju darba kvalitāti un ņem vērā iedzīvotāju sniegto 
informāciju. Savukārt kapitālsabiedrības sniedz komunālos pakalpojumus 
Ķekavas novada iedzīvotājiem, uzņēmumiem. 

 

 

 
Daugmale 

Jau vairākus gadus sniedzu savu lūgumu sakārtot ielu, kura savieno A7 un Mazo 
senču ielu. Noslodze šai ielai ir liela, bet stāvoklis kritisks. Bedres uz ielas ir 
neiespējams apbraukt, iedzīvotāji saviem spēkiem cenšas tās izlīdzināt ar būvgružiem, 
bet tas nav risinājums. Tiek lauztas automašīnas, un ir kauns, ka iebraucot apdzīvotā 
vietā - pilsētā, ceļš ir tik sliktā stāvoklī. 

 

Minētā iela ir privātīpašums. Tās izbūve jāveic ielas īpašniekam. 

 

Ķekavas pilsēta 

Iekļaut budžetā sen solītās jaunās sākumskolas būvniecību Katlakalnā, lai nodrošinātu 
iespēju ģimenēm ar bērniem, kas pārvākušās uz dzīvi šajā apkārtnē, gūt bērniem 
izglītību šajā apkārtnē savā novadā. 

2023. gada Ķekavas novada domes prioritātes izglītības infrastruktūras 
jomā ir Pļavniekkalna sākumskolas piebūves realizācija un pirmskolas 
izglītības iestādes projektēšana un būvniecība Titurgā. 

 

Katlakalns 

Turpināt Daugmales peldbaseina darbību! Jo Daugmale ir pie Daugavas un vasarās 
upēs tik daudzi slīkst, bet vismaz šeit dzīvojošiem bērniem ir iespēja apgūt 
peldētprasmi un baseinā ir iespēja visiem uzlabot veselību un stiprināt imunitāti! 

Jaunās Katlakalna skolas projekta attīstības process ir komplicēts un 
laikietilpīgs, tā ietvaros ietilpst arī nepieciešamība izstrādāt jaunu 
lokālplānojumu, pie kā pašvaldībā jau ir uzsākts darbs. 

 

Daugmale 

Titurgas iela, galvenā pastaigas vieta līdz pilsētas pludmalei. Simtiem ģimenes visu 4 
sezonu laikā pastaigājas uz pludmali un dienas tumšajos vakaros, pavasaris, ziema, 
rudens nav iespējams drošā veidā pārvietoties. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Baložu pilsēta 

 

Iedzīvotāji daudz pastaigājas ar bērniem, suņiem. Nav redzami. Satiksme liela, visi 
brauc uz strautu pēc ūdens. Bērniem vakaros treniņi, nodarbības. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Odukalns 

 

Jau vairākus tika solīta Rudens ielas asfaltēšana. Tā ir briesmīgā stāvoklī kopš 
kanalizācijas un ūdensvada izbūves. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Baložu pilsēta 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lai arī izprotu argumentu par ģimenes ārsta motivāciju praktizēt daļēja laika praksi 
Daugmalē, aicinu pašvaldību neapstāties pie argumenta “nav ģimenes ārsta, kas ir 
ieinteresēts”, bet izskatīt plašākas atbalsta iespējas, kas varētu motivēt ārstu praktizēt 
Daugmalē vismaz 1-3 dienas nedēļā. 

Valsts apmaksāto ģimenes ārstu prakšu skaitu uz konkrēto pašvaldību 
nosaka Nacionālais Veselības dienests (NVD). Izvēli, kurā vietā novada 
teritorijā izveidot savu praksi, pieņem pats ģimenes ārsts. Visas mūsu 
novadā darbojošās ģimenes ārstu prakses darbojas kā privātprakses, kas 
sniedz valsts apmaksātos pakalpojumus. 
Mūsu novadam NVD paredzēto ģimenes ārstu prakšu skaits, kas sniedz 
valsts apmaksātos pakalpojumus, ir 16 prakses. Pilns ģimenes ārstu 
saraksts ar to praksē reģistrēto pacientu skaitu, t.sk. bērnu skaitu, ir 
atrodams NVD mājas lapā: 
https://www.vmnvd.gov.lv/lv/gimenes-arsti-atbilstosi-teritorijam 
No esošajām ģimenes ārstu praksēm neviena nav radusi iespēju veidot 
papildprakses vietu Daugmalē. Pamatā tas ir skaidrojams ar lielu 
reģistrēto pacientu skaitu pamatprakses vietā, vai paredzamo 
pensionēšanos. 
Katram ģimenes ārstam, kas uzsāk darbu novadā kā jaunizveidota prakse 
vai esošas prakses pārņemšanas ceļā iepriekšējam ārstam 
pensionējoties, tiek sniegta informācija par sagatavotām telpām un 
aprīkojumu papildprakses vietas reģistrēšanai Daugmalē, telpas tiek 
parādītas un tiek lūgts izvērtēt iespēju veidot papildprakses vietu 
Daugmalē. 
Ar NVD ir bijusi arī sarakste par iespējamu alternatīvu, proti, ārsta 
palīga/feldšera prakses izveidi Daugmalē, taču ir norādīts, ka šādi valsts 
apmaksāto pakalpojumu sniegšanas punkti tiek finansēti tikai īpaši 
attālinātās vietās. 

 

Pašvaldības aģentūra "Ķekavas ambulance" turpinās darbu ar katru jaunu 
ģimenes ārstu, līdz kādam no tiem būs interese par papildprakses 
reģistrāciju Daugmalē. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Daugmale 

Veloceliņa Daugmale – Ķekava projektēšanas darbu virzīšana posmā Bēgļu ceļš – 
Daugmale – Dzintari. Veloceļa izbūve šajā posmā atvieglos/novērsīs apkaimes 
iedzīvotāju pārvietošanās ierobežojumus, kas rodas reti kursējoša sabiedriskā 
transporta dēļ un iedzīvotāju dzīvībai bīstamas pārvietošanās dēļ. Dos iespēju aktīvāk 
pavadīt brīvo laiku - pastaigās vai riteņizbraukumos. Daugmales aktīvo iedzīvotāju 
darba grupā ir iesaistījušies arī Daugmales pamatskolas pedagogi, kas apliecina, ka 
bērni no apkaimes intensīvi izmanto velosipēdus ceļā uz/no mācību iestādi un interešu 
izglītības nodarbībām ārpus mācību iestādes, līdz ar to tas ir jautājums par izglītības 
pieejamību un bērnu drošību ceļā uz izglītības iestādi. 

 

 

 
Pašvaldība, izvērtējot budžeta iespējas, izskatīs iespēju uzsākt darbības 
pie veloceļu izbūves. 

 

 

 

Daugmale 

Sporta laukuma (ne stadiona) izbūve pie Daugmales pamatskolas. Pakāpeniska sporta 
laukuma izbūve ļautu Daugmales apkaimes iedzīvotāju bērniem apmeklēt mūsu 
gadsimtam atbilstošas sporta nodarbības, kā arī veicinātu apkaimes iedzīvotāju 
sportisko aktivitāti. Diemžēl pirmsākumos šis projekts tika neatbilstoši virzīts, 
piedāvājot neadekvāti augstas latiņas mērogus un izmaksas, kā rezultātā netiek virzīti 
un izskatīti saprātīga finansējuma un mēroga priekšlikumi. 

 
Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums, tai skaitā sporta laukumu attīstība. 

 

 
Daugmale 

Peldbaseina darbības turpināšana. Ceru un ticu, ka ziemas enerģētikas krīzes Pašvaldības budžetā ir plānoti līdzekļi baseinu darbības nodrošināšanai. Daugmale 

http://www.vmnvd.gov.lv/lv/gimenes-arsti-atbilstosi-teritorijam


 

 
izaicinājumu kontekstā tiks vērā ņemts ne tikai šī jautājuma saimnieciskais, bet arī 
sociālais aspekts. 

  

Tiktu gan konsolidētas iedzīvotāju vajadzības, gan vienlaicīgi uzraudzīta pakalpojuma 
sniedzēju darba efektivitāte, lai ne tikai uzlabotu pakalpojuma klientu servisa līmeni, 
bet arī ļautu pakalpojuma sniedzējiem uzlabot darbu un to pārskatāmības efektivitāti. 

 
Pašvaldība risinās jautājumu esošās struktūras ietvaros. 

 
Daugmale 

Siltumnīcu ceļš. Šis rajons strauji attīstās, tiek būvētas jaunas dzīvojamās mājas un 
iedzīvotājus skaits, kas izmanto šo ceļu, palielinās. Tomēr tumšajos periodos ar kājām 
pa šo ceļu ir bīstami un nepatīkami iet, tādēļ, piemēram, bērnu uz bērnudārzu vedam 
ar mašīnu, kaut gan atrodamies 10 min attālumā no bērnudārza. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Daugmale 

Noteikt maksimālo augstumu tūjām līdz 2 metri u.c. krūmiem, blīvi apdzīvotos 
privātmāju ciematos, lai nebūtu ēnas no tūjām kaimiņiem. 

Robežu augstumi starp kaimiņu īpašumiem ir regulēti Civillikumā. Ķekavas pilsēta 

Pagalmu celiņi. Vēlams sakārtot iekšpagalmu gājēju celiņus, kas ir teju 3 dažādos 
segumos. Lai pa tiem droši pārvietotos ar bērnu ratiem, cilvēki ar kustību 
traucējumiem, nepieciešama to nomaiņa uz mūsdienīgākiem un līdzenākiem 
segumiem. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Daugmale 

Gājēju ietves pārbūve vai jaunas ietves izbūve Baložu pilsētā Rīgas ielas posmā no 
23. autobusa galapunkta līdz Jaunatnes ielai. Esošā ietve ir sliktā stāvoklī un bīstama 
gājēju un velobraucēju drošībai - ietves plāksnes ir nelīdzenas, bojātas. 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 

Baložu pilsēta 

Daļēji finansēt ēdināšanu bērniem PII Zvaigznīte. Tiešām ārkārtīgi dārga ir ēdināšana. 
Tik lieli izdevumi ir slogs vecāku maciņiem. Kaut daļējs finansējums būtu liels atslogs. 
Jo vecākiem saistībā ar bērnudārznieku ir pietiekoši daudz arī citi papildus izdevumi 
kas saistīti ar bērnudārzu. 

Šobrīd atbalsts ir 1 eiro apmērā bērniem no 5 gadu vecuma un 1,50 eiro 
daudzbērnu ģimenēm un 100% atbalsts maznodrošinātiem un trūcīgiem. 
Pašvaldība 2023.gadā meklēs jaunu risinājumu brīvpusdienu efektīvai 
ieviešanai. 

 
Valdlauči 

Valdlauči 8. 1. mājai vajadzētu risināt energoefektivitātes un renovācijas jautājumus. 
2. Piebraucamo ceļu gar 8.māju līdz bērnu dārzam lūdzu salāpīt ar ASFALTU nevis ar 
būvgružu masu (vai kaut ko, kas tam līdzīgs). Lūdzu saremontēt bedres tā, lai nav 
putekļi gan uz mašīnām, gan dzīvokļos. Šobrīd praktizētais ielas lāpīšanas veids rada 
kaitējumu mūsu īpašumiem: automašīnām un dzīvokļiem, kur nepārtraukti sausajā 
sezonā iekļūst ļoti smalki putekļi. Automašīnas ir jāmazgā katru dienu, bet netiek segti 
mazgāšanas izdevumi. Turklāt aizbērtās bedres pie pirmā lietus jau ir atkal bedres. 
Tas nav ilgtspējīgi, bet gan lieka mūsu naudas izlietošana. 

 

 

 
Tiek uzturēti, atbilstoši MK 26.noteikumiem. 

 

 

 
Valdlauči 

Bērzloku ceļa un A7 ceļa krustojums. Būtu nepieciešams risināt problēmu, ka Krogsila 
iedzīvotājiem nav iespējams droši tikt uz autobusa pieturu vai gājēju/velo ceļu. Ātruma 
ierobežojums un gājēju pāreja būtu labi. Izcilā variantā luksofors. Tāpat arī pa pašu 
Bērzloku ceļu nav nekādu ātruma ierobežojumu un ļoti nedroši iziet pastaigā. Būtu 
nepieciešams uzlikt zīmi “dzīvojamā zona”. 

 
Pašvaldība atkārtoti pārrunās jautājumus ar Latvijas valsts ceļu 
pārstāvjiem par infrastruktūras uzlabojumiem. 

 

Krogsils 

 

Izsaku priekšlikumu par ēdināšanas līdzfinansēšanu bērnudārzos arī ģimenēm ar 
vienu vai diviem bērniem. 

Šobrīd atbalsts ir 1 eiro apmērā bērniem no 5 gadu vecuma un 1,50 eiro 
daudzbērnu ģimenēm un 100% atbalsts maznodrošinātiem un trūcīgiem. 
Pašvaldība 2023.gadā meklēs jaunu risinājumu brīvpusdienu efektīvai 
ieviešanai. 

 
Valdlauči 

 

Liepziedu iela Krogsilā slīgst tumsā. Tā kā šeit nav arī gājēju celiņa, jāpārvietojas pa 
ielas braucamo daļu. Lūdzam izveidot ielas apgaismojumu. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Krogsils 

Ieklāt asfalta segumu Zaļumu prospektā. Turklāt, lūgums to izdarīt visā ielas garumā. Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta Baložu pilsēta 



 

 
Šīs pašas ielas galā uzstādīt jaunus apgaismes objektus veco vietā.. Ielā, kur atrodas 
padsmit īpašumi sen būtu nepieciešams asfalta klājums. Turpat netālu asfalts ieklāts 
ielās, kur ir daudz mazāk īpašumu (un otrā ielas pusē pat mežs!). 
Apgaismes objekti tika savulaik mainīti, bet nomaiņa beidzās pie Zaļumu prospekta 33 
numura, novārtā atstājot pēdējos 3 īpašumus šajā ielā. Kā savulaik veicot ūdens 
sistēmas uzlabošanu Baložos, izmantojot ES finansējumu, mums tika norādīts, ka 
prospekta 35, 37 un 39 īpašumi ir ekonomiski neizdevīgi. Kur vēl tālāk? 

pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 

• šūpoles pie Daugavas Nēģīšos 
• atrast laiku cita veida aktivitātēm Tautas namā, kurš aizbildinās ar aizņemtību 24/7 !!! 
nav nekādu variāciju, ne bērniem, ne pieaugušajiem 
aktualitāšu- šahs, programmēšana, origami, mūzikas instrumenti. Nav deju variāciju, 
veselīga dzīvesveida mācību lekciju, iespēju sportot brīvdienās. 

 
Pie Tautas nama DPD vai Omnivas pakomātu jānoliek. 

Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums. Ir iespēja licencēt Ķekavas novadā interešu izglītības un 
pieaugušo izglītības programmas. Šo iespēju regulāri izmanto novada 
iedzīvotāji. Var uzrunāt jau esošos licencētos programmu pasniedzējus. 
Informācija par izsniegtajām licencēm https://kekava.lv/izsniegtas- 
licences/ 

 

 

Katlakalns 

Sakarā ar A7 pārbūves darbiem Krustkalnu iedzīvotājiem ir apgrūtināta izbraukšana uz 
A7 Rīgas virzienā. Tāpēc lūdzu atrast iespēju nodrošināt ceļu sakārtošanu vai nu pa 
Airītes ielu (greiderēšana, segums, sniega tīrīšana) vai ceļa posma sakārtošanu starp 
Dienvidu tiltu un A7 pārbūves sākumu (ap 400 metru posmā, kur ir Rimi A7 un betona 
burti "RĪGA" - vai nu apgriešanās vietas atjaunošana vai apļa veidošana vai pazemes 
tunelis ar izbraukšanu Rīgas virzienā). 

Ķekavas apvedceļš ir Latvijas valsts ceļu projekts un iesniegumā norādītā 
vieta un apgriešanās laukums ir skatāms tā ietvaros. Apgriešanās vietas 
jautājums pārrunāts ar Latvijas valsts ceļiem, drošības apsvērumu dēļ 
apgriešanās vieta šobrīd netiks paredzēta. Pašvaldība turpinās komunicēt 
ar Latvijas valsts ceļiem, lai panāktu visiem pieņemamu risinājumu 
attiecībā uz ērtāku un drošāku izbraukšanu no Krustkalniem Rīgas 
virzienā. 

 

 

Krustkalni 

 

 
Jaunlazdu ciematam, kā arī Krustkalniem ir nepieciešams ceļš apgriešanai uz Rīgas 
pusi, lai nebūtu jābrauc līdz jaunizveidotajam Baložu aplim. 

Ķekavas apvedceļš ir Latvijas valsts ceļu projekts un iesniegumā norādītā 
vieta un apgriešanās laukums ir skatāms tā ietvaros. Apgriešanās vietas 
jautājums pārrunāts ar Latvijas valsts ceļiem, drošības apsvērumu dēļ 
apgriešanās vieta šobrīd netiks paredzēta. Pašvaldība turpinās komunicēt 
ar Latvijas valsts ceļiem, lai panāktu visiem pieņemamu risinājumu 
attiecībā uz ērtāku un drošāku izbraukšanu no Krustkalniem Rīgas 
virzienā. 

 

 

Krustkalni 

 
Tagad, dzīvojot Krustkalnos vairs nav iespējas pagriezt pa kreisi izbraucot no mājas ( 
Krustkalni/ Jaunlazdas) , kas sarežgī loģistiku braucot ārā Rīgas virzienā. Mēs, 
Krustkalnu/ Jaunlazdas ciemata iedzīvotāji aicinām Jūs sakārtot šo jautājumu un 
atjaunot iespēju griezties Rīgas virzienā 

Ķekavas apvedceļš ir Latvijas valsts ceļu projekts un iesniegumā norādītā 
vieta un apgriešanās laukums ir skatāms tā ietvaros. Apgriešanās vietas 
jautājums pārrunāts ar Latvijas valsts ceļiem, drošības apsvērumu dēļ 
apgriešanās vieta šobrīd netiks paredzēta. Pašvaldība turpinās komunicēt 
ar Latvijas valsts ceļiem, lai panāktu visiem pieņemamu risinājumu 
attiecībā uz ērtāku un drošāku izbraukšanu no Krustkalniem Rīgas 
virzienā. 

 

 

Krustkalni 

Ceļa segums ir neizejams kājāmgājējiem un neizbraucams ar auto. Nepārtraukti ir 
bedres, dubļi un tas viss ir neapgaismots. 

Konkrētā iela ir privātīpašums. Tās izbūve jāveic ielas īpašniekam. Ķekavas pilsēta 

Transporta intensitāte un ceļa platums gājējiem rada drošības diskomfortu, ņemot vērā 
"Apogi" realizāciju, gan gājēju, gan auto intensitāte tikai pieaugs. Tāpat nepieciešams 
laicīgi gatavoties Airītes ielas pieslēgumam Dienvidu Tilta 4.kārtas mezglam. 
Novērojumi liecini par sinhronizācijas problēmām ar citiem transporta mezglu 
būvētājiem, piemēram, nav aizstāvētas Krustkalnu intereses Ķekavas apvedceļa 
izbūvē, nav gājēju tunelis, apgrūtināta auto satiksmes organizācija uz Rīgu, nav 
risināts paralēlais ceļš vajadzīgajā apjomā. Krustkalnieši būs spiesti katru rītu mērot 

Ķekavas apvedceļš ir Latvijas valsts ceļu projekts un iesniegumā norādītā 
vieta un apgriešanās laukums ir skatāms tā ietvaros. Apgriešanās vietas 
jautājums pārrunāts ar Latvijas valsts ceļiem, drošības apsvērumu dēļ 
apgriešanās vieta šobrīd netiks paredzēta. Pašvaldība turpinās komunicēt 
ar Latvijas valsts ceļiem, lai panāktu visiem pieņemamu risinājumu 
attiecībā uz ērtāku un drošāku izbraukšanu no Krustkalniem Rīgas 
virzienā. Zālītes ielas uzturēšana un seguma uzlabošana tiks veikta 

 

 

Krustkalni 



 

 
liekus 3 km, lai apgrieztos braukšanai uz Rīgu. atbilstoši ceļu uzturēšanas klasēm, atbilstoši budžeta iespējām tiek 

plānota ielas pārbūve. 
 

Ierosinu izbūvēt kanalizācijas un lietus ūdens savākšanas sistēmu Krustkalnos. Tas 
bija gan attīstības, gan investīciju plānos, nav izpildīti. Centralizētie tīkli ir labākais 
risinājums iedzīvotājiem un videi. Pašvaldība šādas investīcijas atpelnīs ar apbūves 
pieaugumu (pieaugs deklarēto iedzīvotāju skaits + nekustamā īpašuma nodokļa 
ieņēmumi) 

Krustkalnu teritorija ir iekļauta prioritāro teritoriju sarakstā, kur attīstīt 
centralizēto ūdensapgādes un kanalizācijas savākšanas sistēmu un 
nosūtīts VARAM, taču šobrīd nav indikāciju par finansējuma piešķiršanu 
šim mērķim. 

 
 

Krustkalni 

Uzcelt sporta zāli, stadionu. Bērniem nav jau laika esošajās zālēs, futbola laukumu 
īrējam, zāles pārslogotas. Kā Pierīgas pilsēta, iedzīvotāju skaits tik pieaug, attiecīgi 
bērnu skaits. 

Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums, tai skaitā sporta laukumu attīstība. 

 

Ķekavas pilsēta 

Kopš apgriešanas vietu likvidēja, visiem no Krustkalnu rajona jābrauc diezgan 
pamatīgu gabalu līdz apgriešanas vietai Baložos. 
Tādēļ slodze uz to gabali pieaug, no rītiem veidojas sastrēgumi. 
Krustkalnu apgriešanas vieta bija pilsētā, kur noteiktais ātrums 50 km/h un iemesls 
kāpēc likvidēja to, nav skaidrs, tad būtu jālikvidē visas apgriešanas vietas pilsētā, ka tā 
ir bīstama 

Ķekavas apvedceļš ir Latvijas valsts ceļu projekts un iesniegumā norādītā 
vieta un apgriešanās laukums ir skatāms tā ietvaros. Apgriešanās vietas 
jautājums pārrunāts ar Latvijas valsts ceļiem, drošības apsvērumu dēļ 
apgriešanās vieta šobrīd netiks paredzēta. Pašvaldība turpinās komunicēt 
ar Latvijas valsts ceļiem, lai panāktu visiem pieņemamu risinājumu 
attiecībā uz ērtāku un drošāku izbraukšanu no Krustkalniem Rīgas 
virzienā. 

 

 

Krustkalni 

 

 
Izveidot apgriešanos pie A7, lai varētu tikt uz Rīgu un nebūtu jābrauc līdz Baložu 
aplim. 

Ķekavas apvedceļš ir Latvijas valsts ceļu projekts un iesniegumā norādītā 
vieta un apgriešanās laukums ir skatāms tā ietvaros. Apgriešanās vietas 
jautājums pārrunāts ar Latvijas valsts ceļiem, drošības apsvērumu dēļ 
apgriešanās vieta šobrīd netiks paredzēta. Pašvaldība turpinās komunicēt 
ar Latvijas valsts ceļiem, lai panāktu visiem pieņemamu risinājumu 
attiecībā uz ērtāku un drošāku izbraukšanu no Krustkalniem Rīgas 
virzienā. 

 

 

Krustkalni 

Ietves atjaunošana posmā no "Mērniekiem" un Īslīcēm" līdz bērnu laukumam gar 
mežmalu. Šo ietves posmu aktīvi izmanto gan māmiņas ar bērnu ratiņiem, gan 
velosipēdisti, t.sk. bērni. Taču tā stāvoklis ir šausminošs jau vairākus gadus. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Valdlauči 

Nepieciešams izbūvēt ūdensvadu, kanalizāciju, ceļa segumu un apgaismojumu 
Saulgriežu ielas atlikušajā posmā. Patreiz apbūves blīvums neizbūvētajā posmā ir 
daudz lielāks nekā posmā, kas ir asfaltēts. Ir pilnīgi nesaprotami kā Eiropas pilsētā, 
Rīgas piepilsētā, iedzīvotājiem nav pieejams dzeramais ūdens, jo arī lokāli 
iegūstamais nav piemērots lietošanai pārtikā tā sastāva dēļ. Rajons ir blīvi apdzīvots ar 
jaunām ģimenēm ar bērniem, bet ceļš nav apgaismots bez gājēju ietves. Pat skolas 
autobuss nebrauc pa šo ceļu tā sliktā stāvokļa dēļ. 

 
Saulgriežu ielas turpinājumam notiek projektēšanas darbi. 
Ir izbūvēti tīkli posmā līdz Labrenču ielai, kur pieslēgšanās iespēja ir jau 
nodrošināta, kā arī ir izbūvēti atzari, lai būtu iespēja pieslēgties 
pieguļošām ielām. Tālākais posms ir projektēšanas stadijā. 

 

 

Baložu pilsēta 

 
Lūdzu veidot risinājumu Krustkalnu iedzīvotāju ērtai izbraukšanai uz Rīgas pusi. 
Patreizējais risinājums metot 4 km garu cilpu pa A7 jaunveidoto ceļu rada pārlieku 
slodzi uz apkārtējo vidi Ķekavas pagastā, ceļa noslogotību ar turpu-šurpu braucošām 
mašīnām, lieku tēriņiem degvielai un automašīnu amortizācijai. 

Ķekavas apvedceļš ir Latvijas valsts ceļu projekts un iesniegumā norādītā 
vieta un apgriešanās laukums ir skatāms tā ietvaros. Apgriešanās vietas 
jautājums pārrunāts ar Latvijas valsts ceļiem, drošības apsvērumu dēļ 
apgriešanās vieta šobrīd netiks paredzēta. Pašvaldība turpinās komunicēt 
ar Latvijas valsts ceļiem, lai panāktu visiem pieņemamu risinājumu 
attiecībā uz ērtāku un drošāku izbraukšanu no Krustkalniem Rīgas 
virzienā. 

 

 

Krustkalni 

Ģimenes ārsta pieejamība Daugmalē. 
Valsts apmaksāto ģimenes ārstu prakšu skaitu uz konkrēto pašvaldību 
nosaka Nacionālais Veselības dienests (NVD). Izvēli, kurā vietā novada 

Daugmale 



 

 
 teritorijā izveidot savu praksi, pieņem pats ģimenes ārsts. Visas mūsu 

novadā darbojošās ģimenes ārstu prakses darbojas kā privātprakses, kas 
sniedz valsts apmaksātos pakalpojumus. 
Mūsu novadam NVD paredzēto ģimenes ārstu prakšu skaits, kas sniedz 
valsts apmaksātos pakalpojumus, ir 16 prakses. Pilns ģimenes ārstu 
saraksts ar to praksē reģistrēto pacientu skaitu, t.sk. bērnu skaitu, ir 
atrodams NVD mājas lapā: 
https://www.vmnvd.gov.lv/lv/gimenes-arsti-atbilstosi-teritorijam 
No esošajām ģimenes ārstu praksēm neviena nav radusi iespēju veidot 
papildprakses vietu Daugmalē. Pamatā tas ir skaidrojams ar lielu 
reģistrēto pacientu skaitu pamatprakses vietā, vai paredzamo 
pensionēšanos. 
Katram ģimenes ārstam, kas uzsāk darbu novadā kā jaunizveidota prakse 
vai esošas prakses pārņemšanas ceļā iepriekšējam ārstam 
pensionējoties, tiek sniegta informācija par sagatavotām telpām un 
aprīkojumu papildprakses vietas reģistrēšanai Daugmalē, telpas tiek 
parādītas un tiek lūgts izvērtēt iespēju veidot papildprakses vietu 
Daugmalē. 
Ar NVD ir bijusi arī sarakste par iespējamu alternatīvu, proti, ārsta 
palīga/feldšera prakses izveidi Daugmalē, taču ir norādīts, ka šādi valsts 
apmaksāto pakalpojumu sniegšanas punkti tiek finansēti tikai īpaši 
attālinātās vietās. 

 

Pašvaldības aģentūra "Ķekavas ambulance" turpinās darbu ar katru jaunu 
ģimenes ārstu, līdz kādam no tiem būs interese par papildprakses 
reģistrāciju Daugmalē. 

 

Veloceliņa Daugmale – Ķekava projektēšanas darbu virzīšana posmā Bēgļu ceļš – 
Daugmale – Dzintari 

Pašvaldība, izvērtējot budžeta iespējas, izskatīs iespēju uzsākt veloceļa 
Ķekava-Daugmale izbūvi. 

Daugmale 

 

Sporta laukuma (ne stadiona) izbūve pie Daugmales pamatskolas. 
Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums, tai skaitā sporta laukumu attīstība. 

 

Daugmale 

Saimnieciskās darbības pārvaldnieks Daugmales apkaimei ar vārdu, uzvārdu un 
kontakttālruni. 

Tiks risināts esošās struktūras ietvaros. Daugmale 

Peldbaseina darbības turpināšana. Pašvaldības budžetā ir plānoti līdzekļi baseinu darbības nodrošināšanai. Daugmale 

Kādreiz pie bijušā veikala Dzintaros, tika uzstādīts apgaismes stabs, kurs darbojas uz 
saules un vēja enerģiju. Patreiz viņš apgaismo privāto pagalmu, jo veikals vairs 
nepastāv. Ierosinu šo apgaismes objektu pārvietot tā, lai tas vairāk apgaismo ceļa 
krustojumu no kura pārvietojas cilvēki, kas brauc no Rīgas vai uz Rīgu. Abas pieturas 
ir tuvu krustojumam un ļoti daudzi cilvēki viņas izmanto. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 

Daugmale 

Vēlams veikt teritoriju sakopšanu ap dīķiem, lai veicinātu gan estētisku baudījumu 
iedzīvotājiem, gan arī mazinātu to eitrofikāciju un degradēšanos. Šobrīd jau ejot pa 
gājēju ceļu novērojams, ka tos apdzīvo bebri un izrok alas, kas veicina bedru 
veidošanos un veicina ietves seguma bojājumu rašanos. Turklāt mazinātos arī zalkšu 
savairošanās, ja dīķmalas būtu nopļautas. Arī kāda soliņa uzstādīšana dotu iespēju 

 

Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums. 

 

Daugmale 

http://www.vmnvd.gov.lv/lv/gimenes-arsti-atbilstosi-teritorijam


 

 
vecākiem cilvēkiem vieglāku pārvietošanos un atļautu atpūsties pastaigu laikā. 
Noderētu arī vēl kāda atkritumu urna pa ceļam līdz skolai, jo bieži tiek piemētāti 
atkritumi tieši gar dīķmalu, bet vienīgā urna ir tikai ceļu krustojumā, kur ir pagrieziens 
uz Kompleksa ceļu. 

  

Ceļa pieejamībā pie peldvietas Dzintaros. Esmu ievērojusi, ka cels uz peldvietu ir 
slēgts, kam īsti pieder šis ceļš, Rīgas HES vai pašvaldībai? Privātmājas, kas atrodas 
tieši pie šīs pludmales(dambja beigas), viņiem ir tāda ekskluzīva pieeja braukt ar 
mašīnām vai citiem ūdens transportiem. Kāpēc daļa iedzīvotāji nevar piekļūt un daļa 
dzīvojas brīvi, kā privātajā pludmalē. 

 

Konkrētā iela ir privātīpašums. 

 

Daugmale 

Bērnu rotaļlaukums pie daudzīvokļu mājas Vārpas. Nepieciešama rotaļu laukumu 
renovācija, jo tur šobrīd esošajā laukumā ir satrunējuši balsta stabi, nolauzts jau kāds 
dēlis, karuselis ir nolietojies un sašķiebies, turklāt noderētu arī šūpoles pašiem 
mazākajiem Daugmales iedzīvotājiem, kuru nav mazums, bet pieejamas vien tādas 
šūpoles, kurās nav tik droši pašūpoties mazuļiem, kā arī tās nepieciešams ieeļļot, lai 
nečīkstētu un netraucētu blakus esošās mājas iemītnieku atpūtu. 

Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums. 2023.gadā pašvaldība uzsāks līdzdalības budžeta projekta 
īstenošanu, kura ietvaros iedzīvotāji varēs iesniegt idejas savu apkaimju 
teritorijas attīstībai. Aicinām sekot līdz informācijai pašvaldības 
informatīvajos kanālos. 

 

 
Daugmale 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Nodrošināt iespēju iedzīvotājiem apmeklēt ģimenes ārstu, kā tas bija līdz 2020. gada 
vidum, tādējādi ļaujot iedzīvotājiem nepavadīt lieki laiku ceļā veicot pārbraucienus no 
punkta A uz punktu B, bet paveikt to iespējami īsākā un pieejamākā laikā. 

Valsts apmaksāto ģimenes ārstu prakšu skaitu uz konkrēto pašvaldību 
nosaka Nacionālais Veselības dienests (NVD). Izvēli, kurā vietā novada 
teritorijā izveidot savu praksi, pieņem pats ģimenes ārsts. Visas mūsu 
novadā darbojošās ģimenes ārstu prakses darbojas kā privātprakses, kas 
sniedz valsts apmaksātos pakalpojumus. 
Mūsu novadam NVD paredzēto ģimenes ārstu prakšu skaits, kas sniedz 
valsts apmaksātos pakalpojumus, ir 16 prakses. Pilns ģimenes ārstu 
saraksts ar to praksē reģistrēto pacientu skaitu, t.sk. bērnu skaitu, ir 
atrodams NVD mājas lapā: 
https://www.vmnvd.gov.lv/lv/gimenes-arsti-atbilstosi-teritorijam 
No esošajām ģimenes ārstu praksēm neviena nav radusi iespēju veidot 
papildprakses vietu Daugmalē. Pamatā tas ir skaidrojams ar lielu 
reģistrēto pacientu skaitu pamatprakses vietā, vai paredzamo 
pensionēšanos. 
Katram ģimenes ārstam, kas uzsāk darbu novadā kā jaunizveidota prakse 
vai esošas prakses pārņemšanas ceļā iepriekšējam ārstam 
pensionējoties, tiek sniegta informācija par sagatavotām telpām un 
aprīkojumu papildprakses vietas reģistrēšanai Daugmalē, telpas tiek 
parādītas un tiek lūgts izvērtēt iespēju veidot papildprakses vietu 
Daugmalē. 
Ar NVD ir bijusi arī sarakste par iespējamu alternatīvu, proti, ārsta 
palīga/feldšera prakses izveidi Daugmalē, taču ir norādīts, ka šādi valsts 
apmaksāto pakalpojumu sniegšanas punkti tiek finansēti tikai īpaši 
attālinātās vietās. 

 

Pašvaldības aģentūra "Ķekavas ambulance" turpinās darbu ar katru jaunu 
ģimenes ārstu, līdz kādam no tiem būs interese par papildprakses 
reģistrāciju Daugmalē. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Daugmale 

Tā kā ir izveidotas telpas medicīniskām vajadzībām, tad labs risinājums būtu arī Interesi par zobārstniecības prakses izveidi Daugmalē neviens speciālists Daugmale 

http://www.vmnvd.gov.lv/lv/gimenes-arsti-atbilstosi-teritorijam


 

 
zobārstniecības kabineta ierīkošana, lai veicinātu iedzīvotājiem pieejamu veselības 
aprūpi. Tas veicinātu jaunu darbavietu izveidošanu, kā arī atvieglotu iedzīvotāju 
nepieciešamību pēc zobārstniecības pakalpojumiem. 

nav izrādījis. Tuvākās vietas Daugmalei, kur iespējams saņemt 
pakalpojumi ir Ķekavas un Baldones pilsētās. 

 

Manuprāt, ļoti labs risinājums būtu sociālā nama (pansionāta) ierīkošana Daugmales 
Tautas nama ēkā. Turklāt tā iemītniekiem būtu pieejams arī baseins turpat netālu 
DMC. Tas ienestu arī papildus finansējumu novada budžetā ilgtermiņā. 

Pansionāta izveidošana nebūtu ekonomiski un saimnieciski pamatota, jo 
esošo telpu platība ir par mazu. 

 
Daugmale 

Sniegt lielāku līdzfinansējumu bērnu ēdināšanai PII, jo pie esošajiem ekonomiskajiem 
apstākļiem tā ir sadārdzinājusies, un valsts sniegtais "bērnu pabalsts" pat nespēj šīs 
izmaksas nosegt. 

Atbalsts ir 1 eiro apmērā bērniem no 5 gadu vecuma un 1,50 eiro 
daudzbērnu ģimenēm. 100% maznodrošinātiem un trūcīgiem. 

 

Daugmale 

Nodrošināt Daugmales baseina darbību arī turpmāk, kā arī sniegt iespēju bērniem 
doties uz peldētapmācību, kas ir tik nepieciešama, jo atrodamies tik tuvu Daugavai, 
tādējādi mazinot nepatīkamo statistiku ikgadējā noslīkušo cilvēku skaitā. 

Pašvaldības budžetā ir plānoti līdzekļi Daugmales baseina darbības 
nodrošināšanai. 

 

Citur 

Ieviest jaunu praksi, aicinot tirgotājus veikt andeli Daugmalē, lai sniegtu vietējiem 
iedzīvotājiem gan savu preču un pakalpojumu tirdzniecību, gan to iegādi. Tas radītu 
konkurenci novada savstarpējā tirgū, sekmētu iedzīvotāju saliedētību, kā arī ļautu 
uzzināt par vietējiem uzņēmējiem vairāk. 

Šobrīd Daugmalē nav piemērotas vietas, kur šādu tirgu organizēt. Tiks 
apzināts, kāda ir prognozējamā pircēju plūsma un secīgi prognozējamais 
tirgoties gribošo komersantu loks. Būtiska Daugmales apkaimes 
iedzīvotāju kopienas un / vai kultūras organizatora iesaiste. 

 
Daugmale 

Grants ceļa posma Daugmale - Baldone asfaltēšana. Aicināt uz sadarbību Latvijas 
valsts ceļu uzturētājus, lai veiktu šī posma asfaltēšanu, nodrošinot novada iedzīvotājus 
ar kvalitatīvāk, ātrāk un vieglāk pieejamiem Baldonē esošajiem gan sociālajiem, gan 
medicīnas, gan rekreācijas pakalpojumiem. 

 
Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 
Daugmales pagasts 

Ēku renovācija daudzdzīvokļu namiem. Ņemt piemēru no netālu esošajiem 
Vecumniekiem, kur pašvaldībā notiek aktīva daudzdzīvokļu ēku renovācija, un veikt, 
apgūstot valsts/Eiropas projektu līdzfinansējumus ēku renovēšanā, kuru stāvoklis ir 
slikts un pat kritisks. 

 

Aicinām dzīvojamo māju īpašniekus sazināties ar ēkas apsaimniekotāju, 
lai iegūtu informāciju un atbalstu par ēku energoefektivitātes pasākumiem. 

 
Daugmale 

Ņemot vērā bērnu un jauniešu koncertiem pieejamo zāļu ietilpību, būtu noderīgi 
Ķekavas skolu aktu zālēs, arī Kultūras namā, radīt iespēju pasākumu norisi attēlot 
videoprojektoros - lielajos ekrānos. 

Pašvaldība izskatīs iespēju plaši apmeklētos pasākumos izvietot video 
projektorus. 

 

Ķekavas pilsēta 

Nepieciešams katru pieturu posmā no Pļavniekkalna pagrieziena līdz Ķekavas pilsētai 
aprīkot ar regulējamām gājēju pārējām. Saredzam vismaz 2 ieguvumus: 1) gājēju, 
īpaši bērnu un senioru drošība, 2) jaunā apvedceļa izmantošanas veicināšana 

Minētais objekts ir Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība informēs 
Latvijas valsts ceļus par iesniegto priekšlikumu. 

 

Ķekavas pagasts 

Par pamatu parkam ieteiktu ņemt Olaines mežaparku, kas ir pievilcīga vide ģimenēm 
ar bērniem. Tāpat būtu jāveido līdzīga veida parki apdzīvoto vietu centros, piem., 
Alejās, Krogsilā, Katlakalnā utt. 

Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums. 

 

Ķekavas pilsēta 

Pļavu iela tiek izmantota kā galvenā iela, lai cilvēki dotos uz un no mājām. Gan ar 
automašīnu, gan velo, gan arī ar kājām. Diemžēl visiem šiem cilvēkiem ir jācenšas 
sadzīvot ļoti bīstamos apstākļos uz vienas brauktuves, jo ja pa ceļu dodas gan 
māmiņas ar ratiem, gan bērni no skolas, tad automašīnām paliem maz vietas (tas ir 
tas, kam iela paredzēta). Īpaši tumšajos vakaros un kad nav notīrīta iela ziemā, gājēji 
nav pietiekami labi pamanāmi un nav iespējas paiet malā. 

 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 

 
Odukalns 

Ievērojami palielināt pašvaldības līdzfinansējumu pirmsskolas bērnu pieskatīšanai 
(privātās PII, aukles). Ģimenēm ar maziem ienākumiem maksa par bērna pieskatīšanu 
(privātā PII, aukle) ir grūti samaksājama. 

 

2023.gadā plānots atbalstu palielināts par 20 eiro. 
 

Valdlauči 

Bīstama zona gan gājējiem, gan autobraucējiem! Nepieciešams papildus 
apgaismojums uz Valdlauči autoceļa (V1) pāri gājēju pārejām pie pieturas "Štrausi" un 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

Valdlauči 



 

 
pie 8.mājas   

Izvest visus sētas kaķus, starp bērziem izvietotās kaķu būdas. Sveša īpašuma 
bojāšana. Automašīnas tiek sabojātas, jo kaķi dzīvo pa tām. 

Pašvaldība ir noslēgusi līgumu ar dzīvnieku patversmi par klejojošu 
dzīvnieku izķeršanu, kas regulāri apseko pašvaldības teritoriju un izķer 
klejojošos dzīvniekus. 

 

Baložu pilsēta 

Lūdzu izskatīt priekšlikumu par Druvas un Kuršu ielu noasfaltēšanu un ātruma 
slāpētāju (gulošo policistu) uzstādīšanu. Minētajā teritorijā ir daudz mazstāvu mājas un 
notiek arī jaunu māju būvniecība. Apkārtnē dzīvo daudz bērni un seniori un ikdienā šīs 
ielas izmanto arī blakus ielu iedzīvotāji. Pa Druvas un Kuršu ielām, kas uz doto brīdi ir 
ar grants segumu, notiek salīdzinoši liela transportlīdzekļu kustība, tādēļ ielas ātri kļūst 
bedrainas, turklāt ir autovadītāji, kuri pārkāpj CSN noteikto atļauto braukšanas ātrumu, 
apdraudot gājējus, kas minētajā teritorijā bieži ir bērni un seniori. Tāpat ielu bieži 
izmanto skolēni un rīta stundās skolēnu vecāki, atvedot savas atvases ar 
automašīnām uz skolu, jo ielas atrodas pie Ķekavas vsk. Vasaras mēnešos ielu grants 
seguma dēļ, automašīnām izbraucot cauri minētajai teritorijai, apkaimes mājas klāj 
putekļi, jo pie tik intensīvas satiksmes, kāda ir Druvas un Kuršu ielās, Ķekavas novada 
pašvaldības uzklātais pretputekļu materiāls strauji zaudē savas īpašības, tādēļ māju 
iedzīvotāji ir spiesti samierināties ar putekļu mākoni savos pagalmos pēc katras garām 
nobraukušās mašīnas, kā arī divreiz lielāku putekļu mākoni no mašīnām, kas pārkāpj 
atļauto braukšanas ātrumu, kas ir salīdzinoši izplatīta parādība. Rudens un pavasara 
mēnešos ielās ātri izveidojas bedres, tādēļ kājāmgājēji, cenšoties izvairīties no peļķēm 
un pēc iespējas mazāk mēģinot sasmērēt un sabojāt apavus ar dubļiem, ir spiesti iet 
arī pa ceļa braucamo daļu, jo pārvietoties gar ceļa malu, kā tas paredzēts CSN, nav 
iespējams peļķu dēļ, kā rezultātā ir apdraudēta gājēju drošība. Tāpat arī autovadītāji 
(ar to domājot tos, kuri nepārkāpj atļauto braukšanas ātrumu) ir spiesti manevrēt pa 
ielu, lai izvairītos no bedrēm un attiecīgi saskartos pēc iespējas mazākiem ritošās 
daļas bojājumiem. 
Ņemot vērā augstāk minēto, uzskatu, ka Druvas un Kuršu ielu asfaltēšana un ātruma 
slāpētāju uzstādīšana ir nepieciešama un pamatota, jo tas uzlabotu Ķekavas 
iedzīvotāju drošību, infrastruktūru, ietaupītu iedzīvotāju līdzekļus, kā arī novērstu tik 
lielu putekļu veidošanos, kas ilgtermiņā rada kaitējumu veselībai. 

 

 

 

 

 

 

 

 
Ceļu uzturēšana un seguma uzlabošana tiks veikta atbilstoši ceļu 
uzturēšanas klasēm, atbalstoši budžeta iespējām tiks realizēta ielu 
pārbūve tai skaitā gājēju veloceliņu izbūve. Ņemot vērā, ka pašvaldības 
budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta pieņemšanas, un šobrīd nav 
skaidri valsts nosacījumi pašvaldības ieņēmumu apjomam un 
aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā informācija tiks 
pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Ķekavas pilsēta 

Pļavniekkalna ielas seguma atjaunošana un tai piekļaujošās teritorijas sakārtošana 
pēc apvedceļa izbūves. 

Ceļu uzturēšana un seguma uzlabošana tiks veikta, atbilstoši ceļu 
uzturēšanas klasēm, atbalstoši budžeta iespējām tiks realizēta ielu 
pārbūve, tai skaitā gājēju veloceliņu izbūve. 

 
Katlakalns 

 
Pļavniekkalna iela. Bērnu rotaļlaukuma ierīkošana. 

Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums. 

 
Katlakalns 

Pļavniekkalna iela. Trenažieru iekārtu tehniskā pārbaude un remonts. Nodrošināt 
iedzīvotāju piekļuvi tiem. 

Uzstādītie trenažieri pieder biedrībai, kura nodrošina to tehnisko 
uzturēšanu. 

Katlakalns 

Sporta laukuma projekta izstrāde ar ieplānotām finansēm to realizācijai, kur 
iedzīvotājiem nodarboties ar fiziskām aktivitātēm (āra vingrošanas iekārtas, 
basketbola, futbola, volejbola laukumi). 

Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums, tai skaitā sporta laukumu attīstība. 

 

Katlakalns 

Vismaz 3 reizes nedēļā, lai būtu pieejams darbinieks ar kuru ir iespējams komunicēt 
par Daugmales pagasta teritorijas labiekārtošanu un iespēju griezties ar aktuālajām 
problēmām, kurām dažkārt ir ātrs un vienkāršs risinājums, nevis risinājums ir garš 

 
Tiks risināts esošās struktūras ietvaros. 

 
Daugmale 



 

 
birokrātisks un ilgstošs process.   

Lai iedzīvotājiem būtu iespēja, kur ar ģimenēm piknikot, kā arī atbraucot ciemiņiem 
būtu iespēja atpūsties pie dabas. Ziemas periodā tur varētu veidot slidotavu, kā arī 
veidot aktīvās atpūtas vietu ģimenēm ar iespēju organizēt dažādus pasākumus. 

Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums. 

 

Daugmale 

Šobrīd nav kvalitatīvu laukumu, visi esošie laukumi ir jāuzlabo gan futbola, gan 
volejbola. Kā arī vajadzētu izveidot skrejceliņus. Futbola laukumam būtu nepieciešams 
uzstādīt tīklu, kas neļautu bumbām nokļūt uz ceļa braucamās daļas, jo satiksme ir 
pietiekami intensīva un nav droša gan bērniem, gan pieaugušajiem. 

Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums, tai skaitā sporta laukumu attīstība. 

 
Daugmale 

Būtu jāuzlabo esošie bērnu laukumi Daugmales centrā, jo dažas konstrukcijas ir 
bojātas un paliek bīstamas. Būtu jāuzstāda jauni spēļelementi kā tas ir citos novados, 
lai veicinātu bērnu vēlmi tur atgriezties un aktīvi pavadīt tur savu brīvo laiku. Būtu 
nepieciešams uzstādīt šūpoles arī pašiem mazākajiem, kuri vēl paši nevar noturēties 
šūpolēs. 

 

Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums. 

 

Daugmale 

Nepieciešams pilnveidot sporta laukumu, lai pusaudžiem būtu iespēja pilnvērtīgāk 
pavadīt brīvo laiku. Jāpilnveido ielu vingrošanas laukums, lai būtu iespējas dažādāk un 
interesantāk vingrot. Jāuzlabo volejbola laukums. Jāuzstāda mini futbola vārti, jo 
jaunieši labprāt spēlē tur futbolu. Jāuzstāda aizsargtīkls, lai bumbas nelido ārpus 
laukumiem un netrāpa automašīnām un bumbas nelido uz ceļa braucamās daļas. 

 

Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums, tai skaitā sporta laukumu attīstība. 

 

Daugmale 

Daugmalē daudzi pārvietojas ar velosipēdiem, lai būtu droša iespēja apceļot Daugmali 
ar velo, būtu iespēja pārvietoties ar bērniem uz peldvietām, veikalu, skolu u.tml. 
Cilvēki pārvietojas gar ceļa malu pie diezgan intensīvas satiksmes, kas nav droši, 
dažiem tā ir ikdiena un nav citu iespēju. 

 

Pašvaldība izvērtējot budžeta iespējas izskatīs iespēju uzsākt veloceļa 
Ķekava-Daugmale izbūvi. 

 
Daugmale 

Bramberģes pietura. Būtu nepieciešams uzstādīt pieturai jumtiņu un sienas, jo pietura 
atrodas klaja lauka vidū, jebkurā no gadalaikiem nav patīkami gaidīt sabiedrisko 
transportu, kuru izmanto diezgan daudzi cilvēki. 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 

Daugmale 

Izveidot gājēju pāreju Vimbukroga pieturā. Vēlams arī luksoforu. Ir ļoti apgrūtināta 
šosejas šķērsošana iedzīvotājiem, kuri dodas uz autobusa pieturām. 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

Ķekavas pilsēta 

 
Noasfaltēt Lejas ielu, kā arī izveidot gājēju pārreju uz Bauskas šosejas. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Odukalns 

“Gulošo policistu” izbūve Parka ielā, sākoties dzīvojamai zonai, kur lielākā daļa 
neievēro ātruma ierobežojumu, apdraudot gājējus, jo īpaši - bērnus! 

 
Kā arī Blaumaņa ielas dubultā virsmas apstrāde (līdzīgi kā Parka un Liepu ielām), lai 
uzlabotu šajā ielā dzīvojošo dzīves kvalitāti, jo esošais segums vasarā rada ārkārtīgi 
lielus putekļus, savukārt pavasarī un rudenī grimst dubļos. 

 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 

 
Baldones pilsēta 

Daugmales ciems. Nepieciešams nomainīt esošos neekonomiskos gaismekļus pret led 
apgaismojumu. Ņemot vērā, ka jau pašreizējie daļa nefunkcionē un raustās. Paredzēt 
iespēju dimmēt, un pārskatīt nepieciešamību, patstāvīgi izgaismot visas vietas, kā 
piemēram basketbola laukums pie vārpu mājām. 

 
Pašvaldība 2023.gadā izskatīs iespēju veikt gaismekļu nomaiņu. 

 
Daugmale 

Daugmales ciema centrs. Ņemot vērā ciematā, daudz esošo bērnu klātbūtni, un kas 
arvien palielinās. Ir nepieciešami atbilstoši un labiekārtoti bērnu laukumi. Ar 
paredzētām atrakcijām. Ņemot vērā, ka esošie ir jau nolietojušies (Vārpu mājas 

Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums. 

 

Daugmale 



 

 
pagalms). Un netiek atbilstoši laboti, no pašvaldības puses. Kā arī elementāras 
atdalītas smilšu kastes bērniem nav, kur spēlēties. Kā arī veidot dažādību, dažādu 
vecumu bērniem. 
Sākot no pa visam maziem, kur šūpoles paredzēta ar drošību. Pie esošā basketbola 
laukuma, vai uz tā izvietot pārnēsājamās rampas, skeitbordiem u.c. Jo daudzi jaunieši 
patstāvīgi nespēj aizbraukt ar velo uz Ķekavu. 

  

Basketbola laukums un pagalms bērnu laukums, pie mājām Vārpas. Pastiprināti 
kontrolēt vai izvietot videonovērošanas kameras. Lai netiktu bojātas jau uzstādītās 
iekārtas/laukumi. Kā arī novērstu jauniešu pulcēšanos ar alkoholiskiem dzērieniem. 
Teritorijas piemēslošanu. 

 
Pašvaldības policija ņems vērā iesniegto informāciju un veiks pastiprinātu 
uzraudzību. 

 
Daugmale 

Peldvieta ,,Ķīķerītis''. Ņemot vērā, ļoti populāro vietas apmeklētību. Šīs vietas 
kapacitāte diemžēl ir ierobežota. It īpaši sākoties arī makšķerēšanas sezonai, ir 
palielināta interese par šo vietu. Kas diemžēl ierobežo peldēt gribētāju, it īpaši 
ģimenēm ar bērniem. 
Lūdzu rast iespēju, paplašināt un labiekārtot vietas piekrasti, un tauvas joslu. Kā 
variants ir nolīdzināt ,,pakalniņus'' izzāģējot un iztīrot no kokiem, tiktu iegūta lielāka 
pludmale/peldvieta. Kur novietot personīgās mantas un bērniem krastā spēlēties ar 
smiltīm. Kā arī izvietot papildus soliņus. 

 

 
Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums. 

 

 

 
Daugmale 

Kristiski nepieciešams apgaismojums Dzērumos uz valsts ceļa, kur kursē autobuss; 
kristiski nepieciešams sakārtot notekgrāvjus un sistēmu!!!! Noskaidrot Tekstilnieka 
piederību! Nekas netiek darīts sakarā ar notekgrāvjiem, lai gan bija vis kaut kas 
sasolīts, kad Misas upe appludināja Dzērumus.. grāvji ir kritiskā stāvoklī, netīrīti un 
aizauguši. Kad skaidrojām par grāvju piederību Tekstilniekā, neviens arī neko nezina, 
kas kam īsti pieder un kur vērsties, ko darīt lietas labā! Ķekavas novads nezina, kam 
pieder Tekstilnieks, jau n-tos mēnešus gaidu risinājumu un atbildi par piederību (Dks 
Tekstilnieks tika likvidēts pirms pāris gadiem). Par grāvjiem solījās atbraukt atbildīgā 
persona, bet tā arī neatbrauca un vairs arī necēla telefonu, ļoti neprofesionāli. Vēl 
Dzērumos kritiski nepieciešams vismaz kāds apgaismojums uz valsts ceļa vismaz, tiek 
notriekti cilvēki tumsā un zvēri, apgaismojums tika solīts, bet nekā nav. Kad būs? Vēl 
Sadales tīkls it kā solīja pārbūvēt elektrolīniju, lai ir zem zemes, bet arī nav skaidrs, vai 
tiešām kaut kas tiks šajā sakarā darīts. Vēl ir dažas idejas, lai parūpētos par 
Dzērumiem un iedzīvotājiem - iekārtot ietvi gājējiem gar valsts ceļu, lai ir, kur doties 
pastaigā (šobrīd tumšā laikā ir bail, jo nav arī nekāda apgaismojuma), padomāt vairāk 
par bērniem un viņu drošību. 

 

 

 

 

 

 
Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 

 

 

 

 

 

Dzērumi 

Baldonei nav adekvāta un kvalitatīva koncertu, teātru un citu pasākumu norises vieta, 
kur būtu atbilstošas garderobes māksliniekiem, pietiekoši daudz sēdvietu, pietiekami 
liela skatuve un viss pārējais, lai varētu veidot kvalitatīvu kultūras programmu! 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Baldones pilsēta 

Zālītes iela gadiem ilgi (vairāk kā 15 gadi) ir bīstama Krustkalnu iedzīvotājiem un īpaši 
ciemata bērniem un jaunajām māmiņām ar ratiņiem, jo to regulāri izmanto negodprātīgi 
autobraucēji, kas neraugoties uz uzstādītajām ātruma ierobežojuma zīmēm zona 30 
km/h, pārvietojas ar 50 km/h un lielāku ātrumu, turklāt arī veicot apdzīšanas manevrus. 
Nepieciešams sakārtot Zālītes ielu visā tās garumā no Krustkalnu ciema sākuma 
Rīgas pusē līdz tās pieslēgumam Baložu aplim. 

 
Zālītes ielas uzturēšana un seguma uzlabošana tiks veikta atbilstoši ceļu 
uzturēšanas klasēm, atbilstoši budžeta iespējām tiek plānota ielas 
pārbūve. 

 

 
Krustkalni 



 

 
Lai padarītu ielu mazāk bīstamu ciemata iedzīvotājiem, ierosinu sekojošus darbības 
variantus vai to kombināciju: 
1. mazināt transporta kustību uzstādot ceļazīmes 302. "Braukt aizliegts", jo saskaņā ar 
CSN zīmes darbībai ir noteikti pieci izņēmumi, kur viens no tiem nosaka, ka darbība 
neattiecas uz vieglajiem automobiļiem un kravas automobiļiem, kuru pilna masa 
nepārsniedz 3,5 t un kuru īpašnieks (turētājs) dzīvo vai strādā šajā zonā; 
2. nosakot vienvirziena kustību pa Zālītes ielu virzienā uz Rīgu (pēc A7 rekonstrukcijas 
pabeigšanas); 
3. uzstādot ātrumvaļņus ciemata teritorijā piespiest autovadītājus ievērot maksimālo 
braukšanas 30km/h ātrumu. 
Līdzīgu apdraudējumu iepriekš radīja Mežmalas iela, bet līdz ar tās sakārtošanu – 
virsmas asfaltēšanu un ātrumvaļņu uzstādīšanu, šis risks ir mazinājies. Vēršu jūsu 
uzmanību, ka nereti ir novēroti gadījumi, ka iedzīvotāji ir spiesti izvietot akmeņus, lai 
spiestu autovadītājus ievērot ātruma ierobežojumu un liegt veikt apdzīšanu. Šī 
problēma ir hroniski ieilgusi vairāku gadu desmitu laikā, tā ir pārrunāta ar dažāda 
sasaukuma domes amatpersonām, bet joprojām ir atstāta bez nepieciešamās 
ievērības. Cienīsim viens otru un rūpēsimies par apkārtējo drošību, sakārtojot ceļu 
infrastruktūru pārdomāti, ar tam piemērotiem līdzekļiem. 

  

Zīļu iela no centra līdz aplim ir noasfaltēta, taču sākot no apļa līdz pilsētas teritorijas 
beigām ir grants segums, kas vasarā ļoti put un bieži ir jālīdzina, jo veidojas bedres. 
Grantētā ceļa posma tuvumā ir daudz māju un noasfaltējot šo posmu, uzlabosies šo 
māju iedzīvotāju dzīves vides kvalitāte. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Baldones pilsēta 

Lūdzam rast iespēja Pļavu ielā izveidot gājāju/velo celiņu. Iela ir ļoti noslogota, bet 
cilvēkiem jāpārvietojas pa braucamo daļu, kas var izraisīt avāriju ar letālām beigām. 
Skolēni pēc skolas mājās dodas arī. Pļavu iela puse ir apgaismota, bet otra puse nav. 
Izveidojot šajā ielā gājēju/velo celiņu, skatoties tālākā nākotnē, ja protams drīkst, velo 
tūri turpināt pa hesa augšu līdz Daugmalei un tagad daudziem jau iebraukts maršruts 
uz Salaspili/Ogri. 

 

 
Finansējums nav paredzēts. 

 

 
Odukalns 

2023.gadā tiks pabeigts Ķekavas apvedceļš, līdz ar to automašīnu plūsma caur 
Ķekavu samazināsies. Lūdzam sākt jau laicīgi saskaņot ar LVC gājēju pāreju uz A7, 
pie Pļavu ielas. Drošība pirmajā vietā. 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 

Odukalns 

Likvidēt glupās vienvirzien ielas Ķekavas ciemata. Iepriekš tādu nebija un viss bija ok. 
Dzīvoju Ķekava vairāk ka 40 gadus...šīs vienvirziens un ceļa bloķēšana ir stulbākā 
izdarība ko saskatu pagastā. Saprotu ka kāds nopelnīja. 

Satiksme Ķekavas pilsētas teritorijā tiek organizēta, atbilstoši standartu un 
normatīvo aktu prasībām tā, lai pārvietošanās pa brauktuvēm būtu 
maksimāli droša. 

 

Ķekavas pilsēta 

Precīzi nezināšu cik mājas ir Odukalnā un cik tajā dzīvo cilvēki, bet vienu zinu, ka 
vismaz no 20 mājām šķirotos atkritumus iedzīvotāji ved ar automašīnām uz 
daudzdzīvokļu māju atkritumu laukumiem. 
Man priekšlikums būtu uzstādīt vismaz kartona/plastmasa šķirojamos atkritumu 
konteinerus minētajā vietā, vai kādā citā vietā, kas būtu ērta visiem Odukalna 
iedzīvotājiem. par atkritumu šķirošanas konteineriem Odukalnā ir jautāts vairākkārtīgi. 
Vai tiešām nav nekādas iespējas šo jautājumu sakārtot? 

 

Ikvienai mājsaimniecībai, atbilstoši noslēgtajam līgumam ar pašvaldības 
izvēlēto atkritumu apsaimniekotāju, ir iespēja slēgt līgumu par šķirojošo 
konteineru izvietošanu. 

 

 

Odukalns 

Priekšlikums ir ierīkot suņu izkārnījumu konteinerus uz katras ielas. Odukalns ir 
pastaigu maršruts daudziem suņu saimniekiem, arī pašiem mums ir suns. Ja maisiņš 
vēl nav pati lielākā problēma, tad kur to maisiņu ar "īpašo" saturu likt gan ir. 

 

Aktualizējot labiekārtošanas plānu, tiks vērtēta priekšlikuma realizācija. 
 

Odukalns 



 

 
Odukalna iedzīvotāju sarunās ļoti aktuāls temats ir suņu saimnieku nolaidības pēc 
pietaisītās ielas un saķēzītās sētu priekšas. Uzstādot konteinerus uz ielām tiks 
disciplinēti suņu saimnieki. Šī noteikti nav tikai Odukalna problēma vien. 

  

 

 
Centralizēts ūdens. Ūdens kvalitāte Ķekavas novadā ir zem katras kritikas! 

Dzeramo ūdeni Ķekavas pilsētā iedzīvotājiem piegādā SIA "Ķekavas 
nami". Uzņēmums, atbilstoši normatīvo aktu prasībām, regulāri veic ūdens 
monitoringu. 2022. gadā ūdens kvalitātei nekādas atkāpes no normatīvo 
aktu prasībām nav konstatētas. Taču ūdens kvalitāti var ietekmēt arī 
lietotāja īpašumā esošās ūdensapgādes sistēmas cauruļvadu tehniskais 
stāvoklis. 

 

 
Odukalns 

Pēdējo divu gadu laikā Mētru ielā tika uzceltas trīs jaunas mājas, vēl viena ir 
plānošanas stadijā. Tas nozīmē, ka kādreiz tukšā iela nu ir pilnībā apbūvēta un 
apdzīvota. Mētru ielā ir pilsētas kanalizācija, bet nav ūdens. Ir nepieciešams izbūvēt 
ūdensvadu. Mētru ielā ir 5 adreses, no kurām četras labprāt pieslēgtos pilsētas 
ūdenim. Turklāt arī Lauku ielas gala iedzīvotāji būtu ieguvēji, ja ūdens pie viena tiktu 
pievadīts arī tur. Cik man zināms, tuvākais pilsētas ūdensvads ir vien dažu simtu metru 
attālumā. Tas nozīmē, ka būvniecības darbi varētu būt samērā lēti un ātri. Bet 
ieguvums būtu milzīgs. Es domāju, ka Mētru ielas iedzīvotāji varētu paši atļauties lokāli 
pieslēgumu izbūvi. Galvenais, lai pašvaldība nodrošina ūdensvadu gar ielu. 

 

 
Mētru ielas rajons ir iekļauts prioritāro teritoriju sarakstā, kur attīstīt 
centralizēto ūdensapgādes un kanalizācijas savākšanas sistēmu un 
nosūtīts VARAM, taču šobrīd nav indikāciju par finansējuma piešķiršanu 
šim mērķim. ĪP -Nav iekļauts. 

 

 

 

Odukalns 

Personīgi interesē Siltumnīcu ceļa apgaismošana. Ceļš ir šaurs, līkumains, tumšajā 
laikā īpaši bīstams gājējiem. 
Ir arī citi ceļi ciemata teritorijā, kurus būtu nepieciešams apgaismot. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Daugmale 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Nodrošināt ģimenes ārstu Daugmalē. 

Valsts apmaksāto ģimenes ārstu prakšu skaitu uz konkrēto pašvaldību 
nosaka Nacionālais Veselības dienests (NVD). Izvēli, kurā vietā novada 
teritorijā izveidot savu praksi, pieņem pats ģimenes ārsts. Visas mūsu 
novadā darbojošās ģimenes ārstu prakses darbojas kā privātprakses, kas 
sniedz valsts apmaksātos pakalpojumus. 
Mūsu novadam NVD paredzēto ģimenes ārstu prakšu skaits, kas sniedz 
valsts apmaksātos pakalpojumus, ir 16 prakses. Pilns ģimenes ārstu 
saraksts ar to praksē reģistrēto pacientu skaitu, t.sk. bērnu skaitu, ir 
atrodams NVD mājas lapā: 
https://www.vmnvd.gov.lv/lv/gimenes-arsti-atbilstosi-teritorijam 
No esošajām ģimenes ārstu praksēm neviena nav radusi iespēju veidot 
papildprakses vietu Daugmalē. Pamatā tas ir skaidrojams ar lielu 
reģistrēto pacientu skaitu pamatprakses vietā, vai paredzamo 
pensionēšanos. 
Katram ģimenes ārstam, kas uzsāk darbu novadā kā jaunizveidota prakse 
vai esošas prakses pārņemšanas ceļā iepriekšējam ārstam 
pensionējoties, tiek sniegta informācija par sagatavotām telpām un 
aprīkojumu papildprakses vietas reģistrēšanai Daugmalē, telpas tiek 
parādītas un tiek lūgts izvērtēt iespēju veidot papildprakses vietu 
Daugmalē. 
Ar NVD ir bijusi arī sarakste par iespējamu alternatīvu, proti, ārsta 
palīga/feldšera prakses izveidi Daugmalē, taču ir norādīts, ka šādi valsts 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Daugmale 

http://www.vmnvd.gov.lv/lv/gimenes-arsti-atbilstosi-teritorijam


 

 
 apmaksāto pakalpojumu sniegšanas punkti tiek finansēti tikai īpaši 

attālinātās vietās. 
 

Pašvaldības aģentūra "Ķekavas ambulance" turpinās darbu ar katru jaunu 
ģimenes ārstu, līdz kādam no tiem būs interese par papildprakses 
reģistrāciju Daugmalē. 

 

Ielas apgaismojuma izbūve Lauku ielā (no Mētru ielas līdz Niedru ielai , Mētru ielā, 
Niedru ielā (no Lauku ielas līdz smilgu ielai). Odukalna ielas rudeņos un pavasaros 
pārvēršas neizbrienamos dubļu bezceļos un tā kā vēl nav apgaismojuma, tad rīta un 
vakara stundās ar kājām paiet nav iespējams. Otrs drošības apsvērumi, bērniem agrās 
rīta stundās ir jādodas uz skolu pa neapgaismotām ielām. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 

Odukalns 

Izbūvēt komunikācijas vietās, kur tas nav līdz galam nav izdarīts, piemēram izbūvēt 
ūdensvadu Lauku ielā posmā no Mētru līdz Niedru ielai, Mētru ielā. Esmu par saviem 
līdzekļiem izbūvējis ielas kanalizācijas maģistrālo vadu, pie kā var pievienoties vēl 
vismaz 3x mājsaimniecības, uzskatu, ka pašvaldībai arī vajadzētu nākt pretī un veikt 
investīcijas infrastruktūras izveidē. Šobrīd neredzu pamatojumu, kādēļ man nekustāmā 
īpašuma nodokļa likme ir tieši tāda pati, kā īpašumiem kuriem ir pieejamas 
komunikācijas, ielas apgaismojums un asfaltētas ielas. 

 
Mētru ielas rajons ir iekļauts prioritāro teritoriju sarakstā, kur attīstīt 
centralizēto ūdensapgādes un kanalizācijas savākšanas sistēmu un 
nosūtīts VARAM, taču šobrīd nav indikāciju par finansējuma piešķiršanu 
šim mērķim. 

 

 

Odukalns 

Daugmalē nav drošas vietas, kur bērniem un jauniešiem sportot ar skrejriteņiem, 
skrituļslidām, velo. Daudzviet Latvijā, tostarp arī nelielās apkaimēs, tiek veidotas 
pamptruck trases. Dzirdēts, ka šādas trases tiek plānotas arī novadā, šķiet, Baldonē, 
Baložos. Labprāt nelielu trasi redzētu arī Daugmalē. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Daugmale 

Mālu ielas viena daļa ir asfaltēta, ar daudz defektiem, kas tiek laboti katru gadu, ielas 
vidusdaļa nav asfaltēta. Katru gadu šoferi no A7 izvēlas Mālu ielu kā caurbrauktuvi uz 
hesa pusi un tā tiek izdangāta. Ka arī lūgums uzlikt ātruma ierobežojuma vaļņus, 
nevaram bērnus izlaist uz ielas, caurbraucošie auto nekādi neievēro ātruma 
ierobežojumus. Mūsu ielā ir vismaz 6 mazi bērni ar kuriem nevar pat ar riteņiem 
pabraukāt pa ielu. Radīsim drošus apstākļus mūsu bērniem. 

 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 

 
Odukalns 

Katru gadu šoferi no A7 izvēlas Mālu ielu kā caurbrauktuvi uz hesa pusi, triecoties 
cauri nekādi neievērojot ātruma ierobežojumus. Lūgums uzlikt ātruma ierobežojuma 
vaļņus, nevaram bērnus izlaist uz ielas, caurbraucošie auto nekādi neievēro ātruma 
ierobežojumus. Mūsu ielā ir vismaz 6 mazi bērni ar kuriem nevar pat ar riteņiem 
pabraukāt pa ielu. Radīsim drošus apstākļus mūsu bērniem. 

 
Pašvaldība atbilstoši budžeta iespējām, izskatīs iespēju uzlabot satiksmes 
drošību minētajā objektā. 

 

Odukalns 

Rīgas iela ir centra iela kur norit aktīva kustība, uz tās atrodas blakus viens otram 
blakus veikali un kafejnīca un aptiekas. Ceļš ved uz Baldones sēravotu un Ceriņu 
parku. Ielāpi ir tik daudz, ka šķiet brauc pa bedrēm. Baldones viesus neērti vest pa šo 
ceļu. 

 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 
Baldones pilsēta 

Izvietot Zīļu ielas un Tilta ielas krustojumā ātruma ierobežojumu, piemēram: kā "guļošo 
policistu". Gan vasarā, gan ziemā uz šī krustojuma, kurš izveidots kā aplis, tiek 
spolēts. Dzīvojot blakus ir novērots cik bīstams ir šis krustojums kurā tiek pārkāpti ceļa 
satiksmes noteikumi, tā apdraudot gan gājējus kuri pastaigājas pa vienu no tūristu 
takām, gan arī citus satiksmes dalībniekus, jo krustojums nav pārredzams no Tilta 
ielas. Par cik krustojuma vidū ir aplis daži izbrauc krustojumu kā apli citi, kā attēlots 
ceļa zīmē pirms krustojuma uz Zīļu ielas. 

 

 
Pašvaldība atbilstoši budžeta iespējām, izskatīs iespēju uzlabot satiksmes 
drošību minētajā objektā. 

 

 

Baldones pilsēta 



 

 
Likvidēt pašvaldības policiju Baldonē. Mazs izsaukumu skaits gadā. Nav sazvanāms 
uz internetā atrodamo telefona numuru. 

Pašvaldība veiks pastiprinātu iedzīvotāju informēšanu par Pašvaldības 
policijas kontaktinformāciju. 

Baldones pilsēta 

Automašīnu ātruma ierobežotāji Smilšu ielā. Auto satiksme rada apdraudējumu 
iedzīvotājiem un dzīvniekiem. Auto ieskriešanās distance taisnā virzienā vairāki 100 m 
no Priežu līdz Upes ielai. 

Pašvaldība atbilstoši budžeta iespējām, izskatīs iespēju uzlabot satiksmes 
drošību minētajā objektā. 

 
Alejas 

Kā jau daudzus gadus pēc kārtas, lūdzu veikt Zālītes ielas asfaltēšanu vai vismaz ceļa 
apstrādi ar dubultās virsmas tehnoloģiju. Putekļi mājā, dārza utt. 

Zālītes ielas uzturēšana un seguma uzlabošana tiks veikta, atbilstoši ceļu 
uzturēšanas klasēm, atbilstoši budžeta iespējām tiek plānota ielas 
pārbūve. 

 

Krustkalni 

Lauku iela 14a. Izgaismot ielu, arī blakus esošo ielu izgaismot, lai ejot ar kājām uz 
autobusu pieturu būtu iespējams redzēt. Kā arī ierīkot centralizēto ūdens vadu, 
iepriekš ar pagastu ir bijusi sarakste bet diemžēl bez lietas virzības, kā ari tika sniegts 
iesniegumi. 

 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 
Odukalns 

Iecavas ielā 4 atrodas pansionāts, NMPD punkts, 2 ģimenes ārstu prakses un 
zobārstniecības prakse, kas sniedz arī valsts apmaksātos pakalpojumus bērniem. 
Ieeja ārstu praksēs ir no ēkas sāniem un tā atrodas tālu no Iecavas ielas. Posms no 
ielas līdz ieejas durvīm ir aptuveni 80m garš un nav apgaismots. Prakses darbu sāk 
agri no rīta un beidz vēlu vakarā, kad ārā jau ir tumšs. 
Lūdzam ierīkot ielas apgaismojumu, lai nodrošinātu pietiekamu āra apgaismojumu 
posmā no Iecavas ielas līdz ieejai ārstniecības telpās. 

 

 
Pašvaldība, atbilstoši budžeta iespējām, izskatīs iespēju ierīkot 
apgaismojumu. 

 

 

Baldones pilsēta 

Līdz ar apvienošanu, Baldone ir palikusi pabērna lomā, ceļi tīrīti retāk, noformējums ar 
pārpalikumiem no Ķekavas vecajiem utt. vajadzētu palielināt dienesta kapacitāti 
iepriekšējā līmenī. 

Ceļi tiek un tiks uzturēti, atbilstoši normatīvo aktu prasībām. Uzturēšanas 
kontroli veic pašvaldība un Latvijas valsts ceļi. 

 

Baldones pilsēta 

Nokrāsot visus jaunos Uzvaras prospektā uzstādītos apgaismes stabus baltus ar 
melnām horizontālām neregulārām svītrām. Stabiem bija jābūt kā bērziem esošo vidū. Aktualizējot labiekārtošanas plānu, tiks vērtēta priekšlikuma realizācija. Baložu pilsēta 

 
Noasfaltēt Kuršu ielu un Druvas ielu, izveidot gājēju celiņus 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Ķekavas pilsēta 

Nokrāsot pilsētā esošās tilta margas pār Ķekavas upi. Atjaunot publiskos soliņus. 
Pašvaldība, atbilstoši budžeta iespējām, izskatīs iespēju uzlabot tiltu 
tehnisko un vizuālo stāvokli. 

Ķekavas pilsēta 

Izveidot velo novietnes pie autobusu galapunktiem. Atbrauc ar riteni, novieto un tālāk 
ar autobusu.... 

Pašvaldība, atbilstoši budžeta iespējām, izskatīs iespēju uzstādīt velo 
novietnes. 

Ķekavas pilsēta 

Labot Ķekavas kultūras nama kāpnes. Pretī Ķekavas kultūras namam autostāvvietā 
ieklāt jaunu ceļa segumu, vecais vienās bedrēs un caurumos. 

2023.gadā kultūras ēkai tiks veikti energoefektivitātes pasākumi. Ķekavas pilsēta 

Labo darbu bukletu ievietot elektroniski, lai nepiesārņotu dabu ar bukletiņiem. 
Atbalsts ir 1 eiro apmērā bērniem no 5 gadu vecuma un 1,50 eiro 
daudzbērnu ģimenēm. 100% maznodrošinātiem un trūcīgiem. 

Ķekavas pagasts 

Sakārtot pieturvietas "Ādiņas" atbilstoši drošībai un noteikumiem. 
Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

Katlakalns 

Asfaltēt visas ielas, kas atrodas pilsētas teritorijā, jo mēs neesam pasaules nomale. 
Vēlams vairāk uzstādīt "guļošo policistus" pilsētas teritorijā. Vēlams Saulgriežu ielā 
posmā no nr.2 līdz nr.10. Organizēt teritoriju sakopšanu (nopļaut zāli) vismaz 1x gadā 
minētajās adresēs. Arī sanatorijas parkā. 

 

Pašvaldība ir noslēgusi līgumus par pašvaldības teritorijas uzturēšanu un 
kopšanu, tajā skaitā Baldones pilsētas teritorijas kopšanu. 

 
Baldones pilsēta 

Baldonē atbrīvot Domes ēku no tā visa, kas tur ir šobrīd, jo centrs ir Ķekavā. Klientu 
centrs var būt bibliotēkā, kur ir tautai pieejams internets un datori. Domes ēku izmantot 

Baldones administratīvā ēka tiks izmantota pašvaldības administrācijas 
vajadzībām, un Baldones iedzīvotāju ērtībai tiks ierīkots Klientu 

Baldones pilsēta 



 

 
citiem nolūkiem. aplakošanas centrs.  

Likvidēt sētnieku armiju. Tīrīšana ir jāveic mehanizēti. Sētnieki nestrādā 8 stundas 
dienā. Sētnieka darbam nav jābūt tam, ar ko aizbāž caurumu - persona nekam nav 
derīga, vismaz par sētnieku pastrādās, vismaz kaut ko nopelnīs. Darbs ir mazražīgs. 
Lētāk un efektīvāk ir tīrīt ar tehniku. 

 
Tiks izvērtēts. 

 
Baldones pilsēta 

Lūgums pirms Lieldienu svinēšanas sakopt esošo infrastruktūru - Sakopt aizaugušās 
ūdens notekas pie bērnudārzam blakus esošā bērnu laukuma, kā arī apaugušos gājēju 
ceļus gar CircleK, kas lietus laikā applūst un kājāmgājējiem nav izmantojami. 

 

Tiek uzturēti, atbilstoši MK 26.noteikumiem 
 

Odukalns 

Ceļa horizontālā marķējuma ierīkošana - Ezera ielas ceļu horizontālais marķējums, kā 
arī brauktuves malu, kas paredzēta kājāmgājējiem, nodalīšana ar, piemēram, tā 
saucamajiem stabiņiem vai gumijas uzlikām. 

Pašvaldība, atbilstoši budžeta iespējām, izskatīs iespēju uzlabot 
satiksmes drošību minētajā objektā. 

 

Baložu pilsēta 

 

Satiksmi mierinošo (ātrumu slāpējošo) risinājumu ierīkošana uz Lapenieku un Ezera 
ielas. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Lapenieki 

 

Lūdzu izbūvēt uz Lapenieku un Ezera ielām gājēju ietvi, tādejādi savienojot to ar 
Baložu gājēju ietvju tīklu. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Lapenieki 

 

Lūdzu paredzēt nepieciešamos resursus centralizēta ūdensvada ierīkošanai 
Lapeniekos. 

Lapenieku rajons ir iekļauts prioritāro teritoriju sarakstā, kur attīstīt 
centralizēto ūdensapgādes un kanalizācijas savākšanas sistēmu un 
nosūtīts VARAM, taču šobrīd nav indikāciju par finansējuma piešķiršanu 
šim mērķim. 

 
Lapenieki 

Lūdzu ierīkot neregulēto pāreju (vai luksoforu ar pogu) pie sabiedriskā transporta 
pieturas “Meža iela” (Rīgas ielas/Meža ielas krustojums). 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

Baložu pilsēta 

Paredzēt resursus, lai pieprasītu veikt pilnveidojumus autoruzraudzības kārtībā 
paredzētajam A7 Ķekavas apvedceļam Baložu pilsētai piegulošajā reģionā; brauktuvju 
šķērsošanai pieejami luksofori ar pogu vai citi gājējiem/velobraucējiem droši un ērti 
risinājumi, pie sabiedriskā transporta pieturām, izveidot drošu iespēju šķērsot brauktuvi 
(piemēram, gājēju pāreja), pietiekami platas gājēju ietves (kopējs gājēju un velo ceļš), 
ar velo satiksmei atvēloto platumu vismaz 1.6m. 

 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 

 
Ķekavas pagasts 

Baložos izveidot bērnu un jauniešu āra vingrošanas/rotaļu laukumu, līdzīgi kā tādi ir 
Jaunmārupē, Lucavsalā, Olainē, Imantas sporta centrā, Ventspilī u.c. 
No novietojuma viedokļa optimāla vieta būtu orientējoši Meža ielā, Baloži (56.878606, 
24.139173, kadastrs 80070011101) vai tās apkārtnē. 

Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums. 

 
Baložu pilsēta 

Ceļš Baldone - Tome Baldones pilsētas robežās. Biežāk veikt ceļa greiderēšanu 
pavasara sezonā. Sniegam nokūstot, ceļš paliek neizbraucams aptuveni mēnesi un 
nekas netiek darīts lietas labā. 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 

Baldones pagasts 

• Rast iespēju novada bērniem invalīdiem mācīties novada skolās pēc iekļaujošās 
izglītības principa. Tai skaitā, ceļot Katlakalna skolu, paredzēt izveidot klasi bērniem ar 
dažādiem speciālās izglītības kodiem!! Bērniem invalīdiem, izveidot novadā tehnikuma 
filiāli, lai bērni pat pirms 9. klases beigšanas, var apgūt profesiju. Profesijas, ko apgūt 
varētu būt dažādas – jau pieminētais zirgkopis, pavāra palīgs, florists, mākslinieks utt. 
• Mācību virtuves izmantošana skolēniem profesijas apguvei, kur tiktu rīkotas 

 

Pašvaldībā tiek nodrošināta iekļaujošā izglītība bērniem ar speciālām 
vajadzībām. Jaunās Katlakalna skolas projekta attīstības process ir 
komplicēts un laikietilpīgs, tā ietvaros ietilpst arī nepieciešamība izstrādāt 
jaunu lokālplānojumu, pie kā pašvaldībā jau ir uzsākts darbs. 

 

 
Ķekavas pagasts 



 

 
meistarklases   

Rast iespēju novada bērniem ar īpašajām vajadzībām mācīties Ķekavas mūzikas 
skolā •Regulāra peldētapmācības un citu sporta veida pieejamība novadā ar trenera 
palīdzību, veicinot pareizu elpošanu un fizisko attīstību, kā arī mazinot muskuļu tonusu 
bērniem ar īpašajām vajadzībām. •Rast iespēju izglītojamajiem, kas apmeklē interešu 
izglītību Rīgā (jo ir bez maksas), izmantot sabiedrisko transportu ar atlaidi līdz 
galvaspilsētai un atpakaļ. •Rast iespēju asistentiem izglītības iestādē saņemt „cieto 
algu”, neatkarīgi no tā, cik daudz izglītojamais ir slimojis. Ņemot vērā algas apmēru 
gadījumā, ja izglītojamais slimo, asistenta atalgojums nesastāda pat 100 EUR un tādēļ 
arī nav iespējams atrast cilvēkus, kas gribētu strādāt šajā amatā. Rast iespēju rīkot 
sporta nometnes bērniem ar īpašajām vajadzībām un to brāļiem/ māsām ar 
pašvaldības līdzfinansējumu. •Rast iespēju atjaunot Skautu un gaidu kustību Ķekavā. 

 

 

Uzsāktas sarunas par sadarbības veidošanu ar mazpulku vadītāju Zani 
Miķelsoni (šobrīd vada nodarbības Daugmalē). 2022.gada rudenī tika 
realizēts ES projekts peldēšanas nodarbības bērniem ar īpašām 
vajadzībā. ir notikušas sarunas ar Sociālo dienestu par vasaras nometnes 
organizēšanu bērniem ar īpašām vajadzībām. 

 

 

 

 
Ķekavas pagasts 

Izvietot garāžu kooperatīvos konteinerus bīstamajiem atkritumiem, kur varētu izmest 
eļļas filtrus, nederīgās auto eļļas, plastmasas iepakojumus no vējstiklu šķidruma, eļļas, 
tosola utt.; Izvietot Valdlaučos vairākus konteinerus atkritumu šķirošanai, veicinot 
tīrākas vides attīstību. 

 
Nav pašvaldības kompetencē. 

 
Ķekavas pagasts 

Guļošā policista ierīkošanā Valdlaučos uz Cītaru ielas, pa ceļam uz pirmskolas 
izglītības iestādi „Zvaigznīte”, jo laika posmā no pavasara līdz rudenim dzīvojamā zonā 
tiek pārsniegts atļautais braukšanas ātrums. Attīstīt zemes nomas pakalpojumu 
sezonālu mazdārziņu ierīkošanai dzīvokļos dzīvojošajiem. Atjaunot tiltiņu pāri Olektei. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Ķekavas pagasts 

Sajūtu taku izveide vairākas novada vietās (ar čiekuriem, smiltīm, priežu mizu, oļiem, 
dūņām utt.). Kaķa trases izveidošana novadā, ņemot vērā faktu, ka ir staigājoši bērni 
un tādi, kuri ir ratiņkrēslos. Tas pats attiecas uz pieaugušajiem un senioriem. 

Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums. 

 

Ķekavas pagasts 

 

 

Rast iespēju sniegt vienotu informāciju iedzīvotājiem par pieejamajiem pakalpojumiem 
un jaunumiem sociālajā dienestā sociālajos tīklos. Rast iespēju novadā dzīvojošiem 
invalīdiem strādāt kādu darbu. Arī spēcīgākie sociālās aprūpes centra iemītnieki savu 
iespēju robežās varētu darīt mazus darbiņus un par to saņemt arī atalgojumu. Rast 
iespēju izmantot mākslas un kustību terapiju novada iedzīvotājiem. Rast iespēju 
novada bērniem apmeklēt logopēdu ārpus izglītības iestādes. Rast iespēju 
izglītojamajiem, kas apmeklē interešu izglītību Rīgā (jo ir bez maksas), izmantot 
sabiedrisko transportu ar atlaidi līdz galvaspilsētai un atpakaļ. 

Ķekavas novada mājas lapā ir pieejama informācija par sociālā dienesta, 
kā arī sociālā aprūpes centra pakalpojumiem. Nodarbinātības valsts 
aģentūra piedāvā atbalstu bezdarbniekiem ar invaliditāti iekļaušanu darba 
tirgū sīkāk šeit https://www.nva.gov.lv/lv/nva-atbalsts-bezdarbnieku-ar- 
invaliditati-ieklausanai-darba-tirgu Logopēda pakalpojumu nodrošina 
pašvaldības pirmskolas izglītības iestādē. Ja ir bērns ar invaliditāti, tad ir 
iespēja izmantot vienreizēju pašvaldības pabalstu bērniem, kuriem 
noteikta invaliditāte, nepārsniedzot 270,00 eiro kalendāra gadā, saņemot 
pakalpojumus ārstniecības iestāžu reģistrā esošā, sertificētā institūcijā vai 
pie sociālai rehabilitācijai atbilstošu sertificētu pakalpojumu sniedzēja, ja 
bērns saņem medicīnisko rehabilitāciju vai sociālo rehabilitāciju, vai 
pabalstu kompleksai terapijai, tai skaitā medikamentu iegādei, kas 
nepieciešami ar invaliditāti saistīto saslimšanu ārstēšanai. Logopēda 
pakalpojuma cena sastāda no 40 eur līdz 45 eur par vienu reizi. 

 

 

 

 

 

Ķekavas pagasts 

Nepieciešams izbūvēt gājēju celiņu gar ceļu, kur kursē sab. transports. Diennakts 
tumšā laikā, kad bērni dodas uz autobusu vai iedzīvotāji uz veikalu, vai uz autobusu 
rodas bīstamas situācijas. Un ir vairāki gadījumi, kad ir uzbraukts cilvēkiem. Problēmu 
sagādā ceļa platums un nav vietas, kur pārvietoties gājējiem un velosipēdistiem, it 
īpaši ziemā, kad snieg. 

 
Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 
 

Dzērumi 

Liepziedu ielā darbojas komercuzņēmumi/ražotnes, līdz ar to pa ielu bieži iebrauc 
smagie kravas automobiļi. Krogsils ir intensīvi apbūvēts un pa ielu dodas uz mājām 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 

Krogsils 

http://www.nva.gov.lv/lv/nva-atbalsts-bezdarbnieku-ar-


 

 
skolnieki, māmiņas ar ratiņiem, bet ielai nav attiecīgas taciņas vai vietas, kur iet. 
Papildus ir nepieciešams apgaismot šo ielu, lai neapdraudētu cilvēkus, kas pārvietojas. 

ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 

Ceļa posms no Mencendarbes uz Riekstukalnu, kas atrodas zemes gabalā ar kadastra 
numuru 80250040086, grāvji ir aizauguši ar krūmiem/kokiem. Nepieciešams veikt 
grāvju tīrīšanu - koku un krūmu izzāģēšanu un izvešanu. Koku un krūmu lapas veido 
ceļam nelabvēlīgu organisko kārtu - melnzemi. Tā kā ceļa nomales, grāvji ir bijuši 
gadiem aizauguši, ceļš ir pastāvīgi slapjš, veidojas lielas bedres. Nepieciešams ceļa 
remonts - šķembas. Grāvis tiek izmantots Mencendarbes muižas notekūdeņu 
attīrīšanas iekārtas izvadītā ūdens tālākai transportēšanai. 

 

 
Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 

 

Baldones pagasts 

Izbūvēt, uzlabot ceļu starp Dzērumiem un Plakanciemu, jo Dzērumi ir pievienoti 
Mellupu apkaimei, bet aizbraukt neizmantojot LVM meža ceļus, nav iespējams. 
Iedzīvotāji netiek uz savu apkaimes centru. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Dzērumi 

Ķeguma prospekta uzturēšana. Sakarā ar mizgrauža katastrofālo izplatību, lūdzu ceļa 
uzturētājiem nozāģēt un aizvākt nokaltušos kokus joslā līdz īpašumu robežām. Tāpat 
nepieciešams projektēt un realizēt ceļa rekonstrukciju, jo tā stāvoklis ar katru gadu 
kļūst sliktāks, sevišķi pēc lietus. Vasarā regulāri apstrādāt ceļu ar pretputekļu sastāvu 
līdz pat Ķeguma pr. 35, kur beidzas apbūve, kas atrodas tieši pie ceļa. Pa šo ceļu 
regulāri pārvietojas smagā tehnika - smilšu un baļķu vedēji, kas sliktā seguma dēļ rada 
lielus trokšņus, putekļus un vibrāciju. 

 

 
Pašvaldība, izvērtējot budžeta iespējas izskatīs iespēju veikt pasākumus 
objekta sakārtošanai. 

 

 

Baldones pilsēta 

Sarmas ielas nosaukuma zīme līdz Mellupu šosejai (DUS) Viada. Ceļa seguma maiņa 
uz asfaltu vai ko līdzīgu. Vasarā esam visā 2km pašvaldības ceļa garumā putekļos. Ar 
kājām cilvēki dodas uz pieturu un atpakaļ pa tiem akmeņiem, dubļiem. Māmiņas nevar 
pastaigāties ar bērnu ratiem, bērni braukt ar velo, dēļ šiem akmeņiem un putekļiem. Kā 
arī prasītos jauns ielas nosaukums Sarmas ielai. Pašreizējais ir pašu taisīts un krāsots. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. Pašvaldība, 
izvērtējot budžeta iespējas, izskatīs iespēju veikt pasākumus objekta 
sakārtošanai. 

 

 
Mellupi 

Apgaismojums no Mellupu pieturas līdz Plakanciemam. Nepieciešams ielu 
apgaismojums šajā ceļa posmā. Bērni ar velo, un iedzīvotāji, kuriem nav auto, dodas 
ar kājām uz veikalu. Kā arī apgaismojums mainītu vizuālo par pamesto novada nostūri. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Mellupi 

Mercendarbes muižas (muzeja, tūrisma objekta, kultūras iestādes) publiskā 
piedāvājuma paplašināšana. Lūdzu rast budžetā līdzekļus un nelikt administratīvus 
šķēršļus no domes atbildīgo darbinieku puses muižas statusa maiņai no "bērnu nams" 
uz "sabiedrisku ēku" vai kā citādi atbilstoši normatīvajiem aktiem un ēkas 
izmantošanas būtībai. Atjaunot iepriekš sniegtos pakalpojumus - laulību ceremonijas, 
tūristu grupu uzņemšanu ar "kafijas pauzēm", neizmantoto telpu - vēsturiskās muižas 
virtuves izmantošanu jaunu tūrisma produktu radīšanai - meistarklasēm utml. Tāpat 
nepieciešams paredzēt renovāciju pagraba telpām un tai pieguļošās kāpņu telpas koka 
u mūra konstrukciju remontu un restaurāciju. Muižas ēka ir novadā nozīmīga 
kultūrvēsturska celtne, Baldones apkārtnē tā ir tāda vienīgā tik sena (1789) ēka, tās 
ārdurvis ir valsts nozīmes mākslas piemineklis, bet muižas aleja - valsts nozīmes 
dabas piemineklis, un muiža ir populārs tūrisma objekts, kura piedāvājumu var un 
vajag nopietni paplašināt. 

 

 

 

 
 

Ar katru gadu budžetā tiek palielināti līdzekļi Baldones kultūras centra 
darbībai, tai skaitā kultūras pasākumiem un muižas uzturēšanai. 

 

 

 

 

 
Baldones pagasts 

1.Braucot no Valdlaučiem nav uzraksta pie Olektes upes ar nosaukumu, kā arī Pašvaldība, atbilstoši budžeta iespējām, veiks ceļa zīmju uzstādīšanu. Katlakalns 



 

 
pārbraucot pāri upei, te jau ir Akmeņsala, nav uzraksta. 
2. Atbalsts līdzmaksājumam privātajai pirmsskolas izglītības iestādei ir jāpalielina. Tas 
nav pietiekams. 
3. Plānot aprūpes pakalpojumu, ko šobrīd saņem no Deinstitucionalizācijas projekts 
bērniem ar invaliditāti. 
3. Plānot palielināt ikgadējo atbalstu rehabilitācijai un ārstiem bērniem ar invaliditāti 
un/vai apsvērt iespēju ikmēneša pabalstam bērniem ar invaliditāti ar īpašo kopšanu 
līdzīgi kā Aizkraukles novadā, lai varētu nodrošināt rehabilitāciju. Ņemot vērā, ka viena 
rehabilitācijas reizē izmaksā ap 30 līdz 45 euro. 
4. Nodrošināt bērniem ar invaliditāti, garīgiem traucējumiem sporta nodarbības 
novadā, baseinā nodarbības. Šobrīd ir projekts ar desmit apmeklējuma reizēm, bet tas 
ir nepietiekams. 
5. Spēļu laukumi Ziedonī. 
6. Ziedonī nepieciešams asfaltēts ceļa segums, jo vasarās ir ļoti daudz putekļu, 
rudeņos dubļi. 
7. Bezmaksas baseins cilvēkiem ar invaliditāti 

2023.gadā tiks palielināts atbalsts vecākiem. 
2023.gadā budžetā ir plānoti finanšu līdzekļi iesniegumā minētajiem 
pakalpojumiem un atbalstam, kas arī tiks 2023.gadā palielināts par 50 
euro. 
Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums. 
Ceļu uzturēšana un seguma uzlabošana tiks veikta, atbilstoši ceļu 
uzturēšanas klasēm. 

 

Jautājumi, kas primāri risināmi: 
Apgaismojums Mellupu un Plakanciema centrā: pieturās un Mellupos iepretī 
veikaliņam, kur visbiežāk gājēji šķērso šoseju, plus papildrisinājumi drošai šosejas 
šķērsošanai Mellupos; 
-Pieturu Mellupos un Plakanciemā remonts, t.sk. jumta nomaiņa; 
-Ātruma ierobežojuma ievērošanu sekmējoši pasākumi Plakanciema centrā, piem., 
fotoradars, emociju zīmītes atkarībā no ātruma atbilstības ierobežojumam (smaidiņš 
un tml.), luksofors, kur sarkanais signāls, ja būtisks ātruma pārkāpums vai tml.; 
-Ātrumu ierobežojošas zīmes, tur, kur vairākas dzīvojamās mājas ir tiešā ceļa tuvumā; 
-Ceļu atbilstoša uzturēšana: ne tikai greiderēšana, sniega tīrīšana u.c. ikdienas 
darbības, bet arī ilgtermiņa risinājumi, kā cietā seguma veidošana un tml., 
-Misas upes šķērsošanas pa tiltu Plakanciemā drošības uzlabošana gājējiem; 
-Telpu jautājuma atrisināšana biedrības vajadzībām priekš nepieciešamāko 
pakalpojumu (ārsts, fizioterapeits un tml.) speciālistu rotācijas kabineta (kas kalpos kā 
sākums kopienas koprades telpām ar bērnudārzu, eko veikaliņu, dažiem darba 
kabinetiem, pulcēšanās zāli); 
-Finansiāls un organizatorisks atbalsts Mežinieku svētku organizēšanā. 

 

 

 

 

 

 
Pašvaldība, izvērtējot budžeta iespējas, izskatīs iespēju veikt pasākumus 
objekta sakārtošanai. Pašvaldība 2023.gadā plāno veikt pasākumus 
apkaimēs. 

 

 

 

 

 

 

 
Citur 

Mežinieku iedzīvotāji jeb kopiena ir panākusi atzinību valsts mērogā, kļūstot par viedo 
ciemu. Tāpēc arī vēlamies, lai tiekam novērtēti ar papildus bonusiem, jo nesam 
novada vārdu pasaulē. 
Jautājumi, kas primāri risināmi, un kur nepieciešama pašvaldības iesaiste: 
Apgaismojums Mellupu un Plakanciema centrā: pieturās un Mellupos iepretī 
veikaliņam, kur visbiežāk gājēji šķērso šoseju, plus papildrisinājumi drošai šosejas 
šķērsošanai Mellupos; 
-Pieturu Mellupos un Plakanciemā remonts, t.sk. jumta nomaiņa; 
-Ātruma ierobežojuma ievērošanu sekmējoši pasākumi Plakanciema centrā, piem., 
fotoradars, emociju zīmītes atkarībā no ātruma atbilstības ierobežojumam (smaidiņš 
un tml.), luksafors, kur sarkanais signāls, ja būtisks ātruma pārkāpums vai tml.; 

 

 

 

Pašvaldība, izvērtējot budžeta iespējas, izskatīs iespēju veikt pasākumus 
objekta sakārtošanai. Pašvaldība 2023.gadā plāno veikt pasākumus 
apkaimēs. 

 

 

 

 
Mellupi 



 

 
-Ātrumu ierobežojošas zīmes, tur, kur vairākas dzīvojamās mājas ir tiešā ceļa tuvumā; 
-Ceļu atbilstoša uzturēšana: ne tikai greiderēšana, sniega tīrīšana u.c. ikdienas 
darbības, bet arī ilgtermiņa risinājumi, kā cietā seguma veidošana un tml., 
-Misas upes šķērsošanas pa tiltu Plakanciemā drošības uzlabošana gājējiem; 
-Telpu jautājuma atrisināšana biedrības vajadzībām priekš nepieciešamāko 
pakalpojumu (ārsts, fizioterapeits un tml.) speciālistu rotācijas kabineta (kas kalpos kā 
sākums kopienas koprades telpām ar bērnudārzu, eko veikaliņu, dažiem darba 
kabinetiem, pulcēšanās zāli); 
-Finansiāls un organizatorisks atbalsts Mežinieku svētku organizēšanā. 

  

Bērnu laukuma izveide, labiekārtošana ārpus Ķekavas ciema centra. Tā kā Ķekavas 
novadā ir daudz bērni un daudz novads ir nolicis vienu no prioritātēm bērni, tad ieteiktu 
izveidot šāda tipa atputas vietas, arī mazajiem, bet ne tikai Ķekavas ciema centrā, bet 
arī reģionos, kā piemēram, Krogsilā, Alejās, Vimbukrogā u.c Nav nepieciešams 
izveidot lielu laukumu, var izvietot kaut vai pāris bērnu attīstošas ierīces, kas atrastos 
mazajos vietu centriņos(Krogsilā, Alejās, Vimbukrogā u.c.), kā piemēram… Alejās – 
pie peldvietas, Vimbukrogā – pie veikala, Krogsilā – mežā u.c 

 

 
2023.gadā tiks veikta labiekārtojuma plāna aktualizācija un noteiktas 
iespējamās vietas. 

 

 

Krogsils 

Īstenot atpūtas vietu un gājēju taku gar Daugavu, kā tas ir minēts šajā Ķekavas 
novada labiekārtošanas plānā 
https://kekava.lv/uploads/filedir/00LauraMajasLapa/lsh_domnica_2019-11_22.pdf 
celiņš gar Daugavu, celiņš cauri mežiem, celiņam nav vienmēr jābūt asfaltētam un 
apgaismotam, varbūt pietiek ar norādēm un izpļautu taciņu, un kādu pieturas punktu, 
atpūtas vietu, respektīvi, sakārtot infrastruktūru lai cilvēki vairāk ietu pie dabas un 
nodoties sportiskām aktivitātēm. Šos pašus celiņus varētu izmantot skriešanai vai 
nūjošanai, nav vajadzīgi lieli ieguldījumi, varbūt tikai norādes un ceļa karte lai 
piesaistītu un iedrošinātu iedzīvotājus doties dabā! Pielikumā piemērs celiņam un info 
stends ar maršruta karti. 

 

 

 

2023.gadā tiks veikta labiekārtojuma plāna aktualizācija un noteiktas 
iespējamās vietas. 

 

 

 

 
Krogsils 

Izveidot Pastaigu, gājēju taku gar Daugavu, pašlaik pie Daugavas oficiāli var piekļūt 
dažās vietās: Katlakalnā ‘Nēģīšos’, Alejās laivu ielaišanas vietā, Ķekavā pie Upīte 
iztekas. 
Ieteikums: izveidot brīvi pieejamu atpūtas teritoriju, pastaigu taku gar Daugavas kreiso 
krastu, tajās vietās, kur tas ir pieejams, 
Gar Daugavu ir vismaz 20 metru plata zona brīva no apbūves un vismaz 10 m brīva 
tauvas zona kur iespējams pārvietoties, varbūt šajā zonā iespējams izveidot 
pastaigu/velo taku kas būtu pieejama visiem interesentiem. Nav nepieciešams izbūvēt 
vai graut jau esošas būves, ceļus, sētas, bet kartē iezīmēt un izstaigāt šo pastaigu 
takas maršrutu (varbūt ar novada gida palīdzību iesākumā), kas varētu stiepties visas 
Daugavas kreisā krasta joslā, gar Ķekavas novadu, protams, kur tas ir iespējams 
objektīvu iemeslu dēļ (upē ielaisti žogi būtu jāatbrīvo lai gar tiem varētu izkļūt 
kājāmgājēji, brikšņus vajadzētu izpļaut ar trimmeri un uz nepārvaramiem šķēršļiem 
uzlikt zīmi kā to apiet(saskaņotām būvēm upes krasta līnijā)). 
Ieskats kā tas varētu izskatīties ir Gaujas, Abavas, Amatas, Braslas, Ķekaviņas, 
Rojas, Līgatnes, Ogres, Pededzes, Irbes, Aiviekstes, Daugavas augšteces, Ventas, 
Lojas un citu upju piekļuves, piemēri, kur nav nepieciešams izbūvēt lielu infrastruktūru, 
bet atļaut cilvēkiem brīvu piekļuvi un tūrisma kartēs iezīmēs šīs takas, kā pieejamas, 

 

 

 

 

 

 

 
2023.gadā tiks veikta labiekārtojuma plāna aktualizācija un noteiktas 
iespējamās vietas. 

 

 

 

 

 

 

 

Krogsils 



 

 
izpļaut brikšņus un izvietot informatīvas zīmes par dabas objektiem šajā zonā.   

Motivācija iedzīvotājiem iesaistīties infrastruktūras sakārtošanā. Zemes un īpašuma 
nodokļa atvieglojumi tiem zemes īpašniekiem, kas sakārto un ļauj izmantot savu 
teritoriju publiskai telpai, lai motivētu īpašniekus atļaut brīvi piekļūt Daugavai, kas 
likumā ir atļauts, bet dzīvē ne vienmēr īstenojas. Kā arī citās novada teritorijās kur 
publiski pieejamus varētu radīt vairāk apskates vietu. 

Brīdī, kad tiks pārskatīti Saistošie noteikumi “Par nekustamā īpašuma 
nodokli un nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu 
Ķekavas novadā”, minētais priekšlikums tiks iesniegts izskatīšanai par 
noteikumu izstrādi atbildīgajai darba grupai. 

 

Krogsils 

Asfalta seguma uzklāšana ielās, ceļos kur notiek intensīva autobusu kustība! Krogsilā, 
Bērzloku ceļu, kur pie meža atrodas autobusu parks, un dienā tiek veikti līdz pat 10 un 
vairāk pārbraucieni ar autobusiem, un Bērzloku ceļa segums tiek sadragāts daudz 
ātrāk, jo netiek ievērots bieži braukšanas ātrums (tieši lielajiem transportlīdzekļiem), 
tāpēc uzklājot asfaltu vai cita veida segumu, kas pašlaik ir šķembu ceļš, kas lietus laikā 
pārvēršas bedru ceļā! Ierosinu uzklāt asfalta segumu Bērzloku ceļam un izvietot 
ātruma ierobežojumus, lai neapdraudētu apkārtējos iedzīvotājus un bērnus! 

 
Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 

 

Krogsils 

Kanalizācijas sistēmas sakārtošana. Cik zināms, tad Ķekavas Namu apsaimniekotās 
centralizētā ūdens apgādes un kanalizācijas sistēma nav ideālā stāvoklī, kā piemēru 
varu minēt pārsūknēšanas stacijas Alejās(Priežu ielā) un Vimbukrogā(Lakstīgalu ielā) 
un citās, radītās problēmas kad notiek kādas avārijas vai elektrības pārtraukšanas, vai 
vienkārši tehniskās nepilnības projektā, kas rada tiešu ietekmi uz vidi un novada 
iedzīvotājiem – smakas un noplūdes atklātās ūdenstilpnēs(Daugavā). Jautājums – Vai 
ir plānots budžetā atjaunot un novērst šīs nepilnības? 

 
Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 

 

Krogsils 

 
Izveidot Ķekavā hokeja laukumu ar jumtu (Līdzīgu kā Olainē) un uzliet hokeja ledus 
laukumam slidošanas laukumu, lai nepārklātos slidotāju un hokejistu intereses. 

Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums, tajā skaitā sporta infrastruktūras attīstība. Minētā projekta 
realizācijai pašvaldība meklēs risinājumu, piesaistot ES struktūrfondu 
līdzekļus, kad tādi būs pieejami šādiem mērķiem. 

 

Ķekavas pilsēta 

Nepieciešams Mainīt aizlieguma zīmes stāvēt laikus un nosacījumus, pie PII 'IEVIŅA', 
kur iz zīmes stāvēt aizliegts no 7.00-17.00, vajadzētu mainīt uz + ''izņemot 15 min 
bērnus paņemot/izlaižot uz bērnudārzu''. 

 

Pašvaldība izskatīs iespēju uzlabot satiksmi minētajā objektā. 
 

Ķekavas pilsēta 

Lai paaugstinātu gājēju un velo braucēju drošību, ierosinājums ir izbūvēt gājēju ceļu no 
Baldones zīmes (tiltiņa) līdz Mežvidiem. Vēl viens arguments šāda ceļa izbūvē ir tas, 
ka pārredzamā nākotnē aiz Mežvidiem būs Rail Baltica stacijas pietura un būs 
nepieciešams līdz tai droši nokļūt ne tikai ar auto, bet arī velo, vai ejot kājām. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Baldones pilsēta 

Jaunas skolas būvniecība Katlakalnā, tikko Mārupe , izmantojot publisko un privāto 
partnerību, paziņoja par skolas būvniecību. Lūdzu ņemiet labo piemēru no citām 
pašvaldībām, aizbrauciet pieredzes apmaiņā un pajautājiet kā tas izdodas citām 
pašvaldībām. Lūdzu nevajag "mocīt" vecās skolas ēkas ar piebūvēm, jo kopējā 
infrastruktūra neatbilst mūsdienu vajadzībām un skolnieku skaitam. Nav sporta 
laukuma šobrīd pie Pļavniekkalna skolas, ir nepieciešamas jauna mūsdienīga skola, lai 
var uzņemt daudz skolnieku. Zeme ir nopirkta, pašvaldībā jāmācās piesaistīt 
finansējumu! 

 

2023. gada Ķekavas novada domes prioritātes izglītības infrastruktūras 
jomā ir Pļavniekkalna sākumskolas piebūves realizācija un pirmskolas 
izglītības iestādes projektēšana un būvniecība Titurgā. 
Jaunās Katlakalna skolas projekta attīstības process ir komplicēts un 
laikietilpīgs, tā ietvaros ietilpst arī nepieciešamība izstrādāt jaunu 
lokālplānojumu, pie kā pašvaldībā jau ir uzsākts darbs. 

 

 

 
Katlakalns 

Jau Baldones novada dome bija lēmusi, ka nomās no baznīcas zemes gabalu 
Pilskalna ielā 4 un izbūvēs stāvlaukumu. Tagad novietojot auto sanāk bērnam kāpt ārā 
vai nu uz Ceriņu ielas braucamās daļas, vai otrā pusē ir grāvis, tas nav droši. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Baldones pilsēta 



 

 

PII Vāverīte vismaz 2 grupām nav lodžijas, līdz ar to, bērni, ja ir nepiemēroti 
laikapstākļi, vispār neiziet ārā. Kā arī jādomā par to, ka vasaras periodā ne visiem 
rotaļlaukumiem ir noēnojums, bērni uzturas tiešos saules staros. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Baldones pilsēta 

Izbūvēt sporta laukumu bērniem/jauniešiem, jo Katlakalnā NAV SPORTA LAUKUMA, 
nav sporta infrastruktūras, un šeit ir OBLIGĀTĀ sākumskolas izglītības iestāde un 
skolniekiem nav āra sporta laukuma ( izņemot pāris trenažierus). Pašvaldība būvē 
velotrasi Baložos par 343 035,00 EUR brīvajam laikam (neskatoties, ka 
Baložos/Titurgā ir jau izbūvēti sporta infrastruktūras objekti), bet Pļavniekkalna 
skolniekiem OBLIGĀTAJĀ IZGLĪTĪBĀ NAV sporta laukuma. Kādi bija kritēriji 
pašvaldības ekspertiem, pieņemot šādu nepamatotu un nesaimniecisku lēmumu? 
Katlakalna apkaimes iedzīvotāji sniedz lielus finanšu maksājumus ar NIN un IIN 
maksājumiem, lūdzu arī attiecīgi nodrošināt ar sporta infrastruktūru mūsu 
bērnus/jauniešus. 

 

 

 
Pašvaldība ir izstrādājusi Labiekārtošanas plānu pašvaldības īpašumiem, 
pēc kura, atbilstoši budžeta iespējām, pakāpeniski tiks turpināts teritorijas 
labiekārtojums, tai skaitā sporta laukumu attīstība. 

 

 

 

 
Katlakalns 

Nekur Ķekavas novada mājaslapā nav atrodams apkopojums pa interešu izglītību, 
pulciņiem, sporta iespējām, koriem utt. Lūgums, apkopot visu, kad ir iespēja izvēlēties 
pilsētu/pagastu un parādās visas iespējas ar kontaktpersonām un tālruņa nr. 

 

Informācija pieejama šeit: https://cloud.kekava.lv/s/X22C6xo3m2FqgJs 
 

Baldones pilsēta 

Lūgums atstāt Baldones Mākslas skolu turpat, kur tā atrodas tagad. Pavisam nesen 
tika veikts remonts un pielāgotas telpas, investēta nauda, tāpēc ir neapdomīgi tagad 
Mākslas skolu atkal kaut kur pārcelt. Tā vēsturiski "mētājas" pa visu Baldones pilsētu, 
tas nav ilgtspējīgi. 

 
Baldones mākslas skola netiek pārcelta uz citām telpām. 

 
Baldones pilsēta 

Lūdzu papildināt bērnu laukumu pie Katlakalna tautas nama ar rotaļu elementiem, lai 
bērni ir aktīvi nodarbināti atbilstoši Pašvaldības labiekārtojuma plānā ierakstītajam. 
Pašvaldības labiekārtojuma plānā ir ierakstīts, ka rotaļu laukums pie Katlakalna tautas 
nama ir paredzēts bērniem līdz 12. gadiem!!! Kurš eksperts to uzrakstīja? 2 šūpoles un 
smilškaste. Lūdzu tad papildiniet attiecīgi, lai to var tiešām izmantot bērni līdz 12 
gadiem. "Papīrs pacieš visu", bet lūdzu nesniedziet nepatiesu informāciju. Jo vadoties 
no Labiekārtojuma plāna rodas iespaids, jā ir ko darīt, bet faktiski tas neatbilst 
patiesībai. Rodas jautājums par profesionālo kvalitāti, kuri eksperti ir izstrādājušo šo 
plānu. Katlakalna apkaimes iedzīvotāji sniedz lielus finanšu maksājumus ar NIN un IIN 
maksājumiem, lūdzu arī attiecīgi nodrošināt mūsu bērnus ar mūsdienīgu rotaļu 
laukumu. 

 

 

 

 
2023.gadā tiks aktualizēts pašvaldības labiekārtošanas plāns. 

 

 

 

 
Katlakalns 

Ievērojot, ka pašvaldība nevar nodrošināt pietiekami daudz vietu pašvaldības 
bērnudārzā, Ķekavas novads sniedz līdzfinansējumu ģimenēm, kurās bērni apmeklē 
privātos bērnudārzus. 2022.gadā pašvaldības līdzfinansējums– par bērniem no 1,5 
gada līdz četru gadu vecumam – 277,90 euro. Ievērojot valstī esošo inflāciju un 
augošās izmaksas privātos bērnudārzos, lūdzu pašvaldību nodrošināt lielāku atbalstu 
un līdzfinansējumu 2023. gadā un palielināt atbalstu ģimenēm, kurās bērni apmeklē 
privātos dārziņus. 
Salīdzinot ar Rīgas pilsētas un citām Pierīgas pašvaldībām diemžēl Ķekavas novadā 
atbalsts ģimenēm ir viens no zemākajiem. Ja deputāti atrada finansējumu būtiski sev 
paaugstināt algas, tad cerams atradīsies atbalsts arī ģimenēm. 
Piemēram atbalsts 2022. gadā: 
Olaines pašvaldība - 328,71 EUR; 

 

 

 

 
 

2023.gadā tiks palielināts atbalsts. 

 

 

 

 
 

Katlakalns 

https://cloud.kekava.lv/s/X22C6xo3m2FqgJs


 

 
Mārupes pašvaldība - 325 eiro; 
Rīgas pašvaldība - 307.85 eiro 
Ogres pašvaldība- 287,41 euro 
Ādažu pašvaldība - 285.00 eiro 
Ropažu pašvaldība - 324,70 euro 

  

Pieturas Plakanciems jumta segums ir bojāts un nedrošs un rada vidi degradējošu un 
sabiedrībai bīstamu objektu. Lai tas kalpotu savai funkcijai, lūdzu nomainīt pieturvietas 
jumta segumu. Paldies! 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 
Plakanciems 

Ņēģīšu peldvieta pašvaldības Labiekārtojuma plānā ir ierakstīta kā labiekārtota, taču 
ieeju Daugavā tā nevar nosaukt. Lai ieietu Daugavā ir "jāpilotē" pa asiem akmeņiem, 
nerunājot, ka mazi bērni paši nemaz nevar ieiet. Lūdzu nodrošināt smiltis ieejai 
Daugavā, lai tā atbilst nosaukumam labiekārtota peldvieta. Pretējā gadījumā, tur 
bērniem nav ko darīt un tas neatbilst nosaukumam labiekārtota peldvieta, ja ir 
apgrūtināta pat ieeja (jā ir soliņi, nojume, bet ieeja pašā peldvietā taču ir pati galvenā, 
lai to var komfortabli un pilnvērtīgi izmantot visa ģimene). Titurgas ezerā abas 
peldvietas ir aprīkotas ar smilšu pludmali, lūdzu arī Nēģīšos ieeju Daugavā aprīkot ar 
smilšu pludmali, lai to var izmantot ģimenes ar bērniem. 

 
Ādažu pašvaldība - 285.00 eiro 
Ropažu pašvaldība - 324,70 euro 
5) papildināt bērnu laukumu pie Katlakalna tautas nama ar rotaļu elementiem, 

pašvaldības labiekārtojuma plānā ir ierakstīts, ka rotaļu laukums pie Katlakalna tautas 
nama ir paredzēts bērniem līdz 12. gadiem!!! Kurš eksperts to uzrakstīja? 2 šūpoles un 
smilškaste. Lūdzu tad papildiniet attiecīgi, lai to var tiešām izmantot bērni līdz 12 
gadiem. Pretējā gadījumā rodas jautājums par Labiekārtojuma plāna profesionālo 
kvalitāti, "papīrs pacieš visu", bet nevajag sniegt nepatiesu informāciju dokumentos. 

 

 

 

 

 

 

 

2023.gadā tiks aktualizēts pašvaldības labiekārtošanas plāns. 

 

 

 

 

 

 

 

Katlakalns 

Gar autoceļu V6 no Ķekavas centra līdz Rīgas apvedceļam ir intensīva gājēju kustība, 
jo cilvēkiem no Celtniekiem, Vecozolu ielas un arī tālākiem īpašumiem aiz Rīgas 
apvedceļa ir jānokļūst uz veikaliem Ķekavā, uz sabiedrisko transportu, skolu, no 
skolas. Šajā ceļa posmā ir arī pietiekoši intensīva automašīnu plūsma, kā arī nav 
apgaismojuma. Cilvēki spiesti iet pa brauktuvi un, īpaši diennakts tumšajā laikā, tas ir 
bīstami, jo automašīnas šajā posmā brauc ar 70-90 km/h. 

 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 

 
Ķekavas pilsēta 

Mellupu pietura rudens, pavasara un ziemas mēnešos nav izgaismota, līdz ar to rada 
bīstamu vietu, jo iela pagriezienā uz Sociālo māju ir ļoti plata un nav labi pārredzama, 
tādējādi radot bīstamas situācijas. Daudzi vietējie iedzīvotāji, īpaši veci cilvēki dodas 
uz netālu esošo benzīntanka veikaliņu un tumsā šos gājējus ļoti grūti pamanīt. Paldies! 

 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 
Mellupi 

Paredzēt līdzekļus budžetā asistentu atalgošanai skolās, kuri spēj nodrošināt 
nepieciešamo palīdzību pedagogiem darbam ar bērniem, kuriem vajadzīga papildus 
palīdzība. 

 

Pašvaldība apmaksā asistentus pirmsskolās un skolās pedagogu palīgus. 
 

Ķekavas pilsēta 

 
Gājēju celiņa izbūve no Ķekavas centra uz Vecozolu ielu. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Ķekavas pilsēta 

Par gājēju/velo celiņa izbūvi gar V6 no Ķekavas līdz apvedceļam. Apgrūtināta Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta Ķekavas pilsēta 



 

 
pārvietošanās tumšajā diennakts laikā. pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 

ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 

Es dzīvoju tieši Plakanciema centrā pretī veikaliņam. Bieži novēroju, it sevišķi no 
rītiem, automašīnas un kravas mašīnas nesamazina ātrumu, apdraudot mūsu 
dzīvības. No rītiem ceļu šķērso skolnieki, kuri gaida autobusu. Pati bieži šķērsoju 
ceļu ar maziem bērniem. Man priekšlikums ir uzstādīt fotoradaru. 

 
Minētais objekts ir Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība informēs 
Latvijas valsts ceļus par iesniegto priekšlikumu. 

 
Plakanciems 

Gājēju/velo celiņa izbūve gar V6 no Ķekavas līdz apvedceļam. Šis ceļa posms ir 
diezgan noslogots. Gājējiem ir ļoti bīstami pa to pārvietoties, īpaši ziemā kā arī 
tumšajā laikā. Ceļš ir šaurs un ja pretī nāk mašīnas, gājējam vai velosipēdistam nav 
īsti vietas kur patverties. Līdz ar to var rasties bīstamas situācijas. 

 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 
Ķekavas pilsēta 

Nodrošinātu iedzīvotāju drošību, panākt braukšanas ātrumu 30km/h ieviešanu 
Ķekavas novada apdzīvotajās vietās. Īpaša uzmanība tām vietām, kur nav atdalītas 
gājēju ietves no braucamās daļas. 

Minētais objekts (V27 Misas tilts – Dzērumi) ir Latvijas valsts ceļu 
kompetencē. Pašvaldība informēs Latvijas valsts ceļus par iesniegto 
priekšlikumu. 

 

Dzērumi 

Gājēju/veloceliņš gar V6 no Ķekavas līdz apvedceļam - bērni tur iet uz 
skolu/transportu. Ceļš šaurs, auto ātrums liels. 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

Ķekavas pagasts 

Ceļš ir bīstams riteņbraucējiem un cilvēkiem, lūdzu rast iespēju izbūvēt gājēju un velo 
celiņu gar v6 no Ķekavas līdz apvedceļam. 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

Ķekavas pagasts 

Mums jau daudzus gadus ir sāpīga tēma, nav gājēju ceļa posmā gar v6 no Ķekavas 
līdz apvedceļam, šis posms ir ļoti bīstams, brauc ļoti daudz automašīnas, bērni iet ar 
kājām pēc interešu izglītības jo tajā laikā neiet skolas autobusi, tāpat cilvēki daudzi pēc 
darba iet ar kājām no mikroautobusa uz mājām pa tumsu, tas tiešām ir bīstami, lūdzu 
mums palīdziet atrisināt šo problēmu. Mēs dzīvojam Vecozolu iela 11. 

 
Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 

Ķekavas pilsēta 

Izbūvēt gājēju un velosipēdu braukšanas celiņu no Ķekavas līdz Ķekava-Plakanciems 
(V6) ceļa krustojumam ar Rīgas apvedceļu līdz. Iedzīvotāji veic šo ceļu pa autoceļa 
braukšanas joslu, ceļš tā atsevišķos posmos ir līkumots un arī gaismā rada draudus 
gājēju drošībai. Neriskēju pa šo ceļu laist bērnus vienus pašus ejam vai braucam. 

 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 
Ķekavas pilsēta 

Ir nepieciešams gājēju/velo celiņš no A5 šosejas gar Gaismas ielas ceļu līdz Ķekavas 
autobusu pieturai pie pašvaldības domes. Gaismas ielas ceļa iedzīvotāji nevar iet 
pastaigās, nevar braukt ar bērnu ratiņiem, bērniem nav kur braukt ar riteņiem un 
skrituļslidām u.c. Jo ir bīstami dzīvībai, jo nav gājēju taciņas. Ir bijušas vairākas 
avārijas situācijas, kad gandrīz nobrauc cilvēku. Lūgums izbūvēt gājēju un 
riteņbraucēju taciņu drošai pārvietošanās iespējai. Kādreiz tas viss var letāli beigties. 
Cerams ka Vecozolu ielas iedzīvotāji un citu ielu iedzīvotāji Gaismas ielas ceļa 
apkaimē tiks uzklausīti. Par drošu vidi. 

 

 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 

 

 
Ķekavas pilsēta 

Lūdzu pārskatīt Skolas, Lauku, Avotu u.c. ielu “labiekārtošanu”, kurām pašvaldība 
centīgi pa malām izrakusi grāvjus. Visas pilsētas ielas, kam pēdējos 2 gados 
pašvaldība izrakusi grāvjus, precizējiet pie atbildīgajām personām. Bezjēdzīgi iztērēti 
līdzekļi un sabojāta ainava – vasarā šie grāvji ir aizauguši, jau pirmajās lietavās tie tika 
izskaloti un ūdens novadīšanas funkciju nepilda. Ziemā traktortehnika nespēj pienācīgi 
iztīrīt, jo ierobežotas manevrētspējas. Nepietiek, ka nav trotuāru, tagad vēl šie 
briesmīgie grāvji. Saplānojiet budžetu, sakārtojiet 21.gs. atbilstīgu lietus ūdens 
savākšanas sistēmu, ierīkojiet trotuārus un uzklājiet asfaltu. P.S. Pievērsiet uzmanību 
grāvim, kas izrakts Lauku ielā. Ielas posmā, kas tuvāk Pilskalna ielai, daļēji atrakts 

 

 

 
Pašvaldība, atbilstoši budžeta iespējām, izskatīs iespēju sakārtot minēto 
objektu. 

 

 

 

Baldones pilsēta 



 

 
apgaismojuma stabs – vai pie stiprākām lietavām / šļūdoņa tas nevar nogāzties kādam 
uz galvas? 

  

Apgaismojums Mellupu un Plakanciema autobusu pieturās novērst, samazināt biežo 
avāriju skaitu. 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

Plakanciems 

Gājēju, velo celiņš gar V6 ceļu 1.-3.kilometrs.Tā kā V6 ceļa posma1.-3.kilometrs ir 
PILSĒTAS teritorijā, kur atļautais braukšanas ātrums joprojām ir 90km/h. Papildus tam, 
apvedceļa būvdarbu laikā V6 ceļš ir papildus noslogots. Nepieciešams velo/gājēju 
celiņu izbūve, kā arī ātruma samazinājums līdz 50km/h, līkumos līdz 30km/h. 

 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 
Ķekavas pilsēta 

V6 autoceļš 1.līdz 3.km. Pilsētas teritorija, atļautais braukšanas ātrums 90km/h(??!!) 
Nav pat nomales, kur pamukt gājējam, it īpaši sniegotā laikā. Velosipēds garāžā 
stāvēdams iziet no modes. Gribu droši aiziet līdz pašvaldības ēkai bez papildus 
izdevumiem. 

 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 
Ķekavas pilsēta 

Gājēju ceļu no Ķekavas pilsētas pa Gaismas ielu līdz apvedceļam. Gājēju kustības 
palielināšanās un ceļu satiksmes nodrošinājums dotajā ceļu posmā. Ar katru brīdi 
gājēju plūsma palielinās tai skaitā arī bērni. 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 

Citur 

Gājēju/veloceliņa izveide gar V6 no Ķekavas līdz apvedceļam. 
Jau esmu jums 2 reizes e-pasta sūtījusi priekšlikumus, bet pat atbildes nav! Šajā ceļa 
posmā no Ķekavas līdz apvedceļam) neiet neviens sabiedriskais transports un 
iedzīvotāji spiesti iet ar kājām, tajā skaitā bērni vēlu vakarā pēc mākslas, mūzikas un 
sporta skolas! Garām brauc automašīnas lielā ātrumā! Mana meita sūdzējās, ka nesen 
viens auto viņu viegli aizskāris! Viņai šobrīd 14 gadi. Tā ir augsta bīstamība staigāt 
gājējiem gar ceļa malu! Lūdzu izvērtēt arī iespēju risināt jautājumu par sabiedriska 
transporta maršruta pagarināšanu līdz apvedceļam vismaz dažas reizes dienā. 
Papildus ierosinu samazināt atļauto braukšanas ātrumu šajā posmā. Drošība uz šāda 
ceļa nav un pamatojoties uz to, ja iedzīvotājiem ir bīstami pārvietoties gar ceļa malu, 
lūdzu jūs pēc iespējas ātrāk risināt jautājumu par apgaismotu gājēju/veloceliņa izveidi! 

 

 

 

 
Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 

 

 

 
Ķekavas pilsēta 

Ātrumu samazinošas zīmes, gājēju pāreja, emocijzīmes Mellupos, posms Mellupu 
soc.māja – benzīntanks. Bīstami pārvietoties. 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

Mellupi 

Gājēju/veloceļa izbūve gar V6 no Ķekavas līdz apvedceļam. 
Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

Ķekavas pilsēta 

Gājēju celiņu gaismas ielā līdz Vecozolu ielai. Ļoti bieži pa šo ielu eju ar kājām es un 
mans bērns un garam brauc ļoti daudz mašīnu. Ir nepieciešams gājēju celiņš lai ceļš 
nebūtu tik bīstams. 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 

Ķekavas pagasts 

Vecozolu ielas un V6 ceļa krustojums. Skolēnu autobusa pietura. Tumšajā diennakts 
laikā (no rītiem un pēcpusdienās īpaši ziemā) bērni kāpj iekšā un ārā no autobusa un 
V6 ceļa - tas rada bīstamas situācijas satiksmē un apdraud bērnu dzīvību. 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 
Ķekavas pilsēta 

Gājēju/velo celiņa izbūve gar V6 no Ķekavas līdz apvedceļam. Un pietura skolēnu 
autobusam. Gājēju un velo celiņu vajadzētu izbūvēt, jo pa to pārvietojas Ķekavas 
iedzīvotāji un skolnieki, kas mēro savu ceļu mājup. Šis ceļš ir šaurs un bīstams 
velobraucējiem un gājējiem. Ir vietas kuras ir slikti pārredzamas autovadītājiem, un 
risks nepamanīt laicīgi gājēju . Arī skolēnu pietura būtu vajadzīga , lai skolas autobuss 
varētu izlaist bērnus pie mājām, nevis apstāties kaut kur pa ceļam. 

 
 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 

 
Ķekavas pilsēta 

Asfalta vai bruģa ceļa izbūve Titurgas ielā līdz ezeram, kā arī ielas apgaismojuma 
izveide. Titurgas iela līdz ezeram iedzīvotājiem ir svarīga, to izmanto individuālām 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 

Baložu pilsēta 



 

 
pastaigām, pastaigām ar bērniem vai bērnu ratiņiem., riteņbraukšanai. Vasaras 
mēnešos noslodze ir īpaši liela, jo daudzi vēlas iet peldēties. Tomēr iela ir nesakopta, 
putekļaina un pavasara, rudens mēnešos dubļaina. Par priekšlikumu pievienoti 71 
iedzīvotāju paraksti. 

ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 

Elektroauto ātrā uzlādes stacija, centrs. Atbalstīt un veicināt zāļu nākotni, padarīt 
pieejamu Baldoni tūristiem ar elektro auto, atlaides vietējiem iedzīvotājiem. 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

Baldones pilsēta 

Ņemot vērā Ķekavas apvedceļa būvniecību un plānoto iebraucamo ceļu Ķekavas 
pilsētā, Inešu ielas apbūves plānu un esošo māju, kurās ir daudz pensionāri un mazi 
bērni, nepieciešama apgaismotas ietves izbūve V6 no 0. līdz 5. kilometram. Rūpēties 
par iedzīvotāju drošību un labsajūtu laicīgi! 

 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 
Ķekavas pilsēta 

Reiņi, Tomes pagasts, Ogres novads. Mēs, Šulcu ģimenes un viņu kaimiņi vēlamies 
rast risinājumu mūsu bērnu-skolēnu nogādāšanai uz/no skolas. Esam deklarēti 
Ķekavas novadā, vietā, kurā esam uzauguši, bet pašlaik dzīvojam savā dzimtas 
īpašumā, kas atrodas 2km aiz Ķekavas novada teritorijas. Mūsu topošie un esošie 
skolēni apmeklē Ķekavas sākumskolu, bet skolēnu autobuss viņus nevar nogādāt 
mājās, jo atrodamies 2km tālāk. Pašlaik Ķekavas sākumskolu apmeklē 2 bērni, 
2023.gadā pievienosies vēl viens. Bet jau 2026.gadā tie būs 6 bērni, 2029.gadā jau 8 
bērni, kuriem skolēnu autobusa izmantošana būtu noderīga. 
Esam trīs ģimenes, kuras dzīvo kaimiņos, turklāt divas no mums ir daudzbērnu 
ģimenes. 
Tā kā uz šosejas apgriešanās var nebūt ērta, tad 4km no Ķekavas novada robežas ir 
izveidota speciāla pietura, kurā paredzēta lielo autobusu apgriešanās. Līdz ar to, dienā 
maksimums tie būtu 8km (ceļā turp/atpakaļ), mēnesī 160km, mācību gadā 1440km. 
provizoriski fiskālā ietekme degvielas izdevumos tie būtu aptuveni 300eur. Ja rēķina, 
ka pašlaik skolēnu autobuss brauc līdz Daugmalei, tad fiskālā ietekme būtu lielāka, bet 
ne tik liela, lai neveiktu izmaiņas budžetā un neieplānotu papildus vismaz 1000eur 
skolēnu autobusa nodrošināšanai. Ticam, ka arī maršruta pārstrāde ir iespējama, šajā 
gadījumā kā pirmos bērnus ņemot mūsējos (nogādājot pēdējos), kuri dzīvo vistālāk, 
bet pārējiem laika ziņā nekas nemainītos. 

 

 

 

 

 

 

 

Pašvaldība skolēnu pārvadājumus nodrošina savā administratīvajā 
teritorijā. 

 

 

 

 

 

 

 

 
Citur 

Lūgums izskatīt priekšlikumu par gājēju/velo celiņa izbūvi gar V6 no Ķekavas līdz 
apvedceļam. Šajā posmā ir bīstami pārvietoties ar kājām un velosipēdu 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

Ķekavas pilsēta 

1) Minifutbola laukuma ar mīksto segumu ierīkošana Titurgā. - Titurgā ir daudz bērnu, 
kas spēlē futbolu. Tam nav izveidots atbilstošs laukums un tiek izmantota zaļā zona. 
Laukums jāveido blīvi apdzīvotas vietas tiešā tuvumā. 
2) Kr. Barona ielas 2 bērnu laukuma aprīkošana ar mākslīgo segumu. – Esošais 
rotaļlaukums ir ar smilšu segumu, ir estētiski nepievilcīgs, veido putekļus blakus mājās, 
kā arī kalpo par dabisko vajadzību kārtošanas vietu klīstošajiem kaķiem uz suņiem. 
Pilsētā bērnu laukumus jāveido ar mīksto segumu, smiltis atstājot nosedzamajās 
smilšukastēs. 
3) Pagalma pie Uzvaras pr. 1a atjaunošana – Pagalms nepilda savu funkciju, vasarā 
nav neviena sola, kur apsēsties ēnā. Pagalms jāatjauno kā pasīvas atpūtas zona, 
uzstādot soliņus, iestādot košumkrūmus un dekoratīvos kokus (piem., sakuras), kas 
rada ēnu, kur patverties karstumā. 
4) Ietvju nomaiņa pagalmā pie Uzvaras pr. 1a - Ietves izbūvētas pirms 35 gadiem, tās 

 

 

 

 
Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 

 

 

 

 
Baložu pilsēta 



 

 
ir nokalpojušas, daļēji salūzušas un izdrupušas līdz armatūrai. 
5) Apgaismojuma atjaunošana pagalmā pie Uzvaras pr. 1a - Apgaismojums pagalmā 
nedarbojas vairāk kā 10 gadus, tumšā laikā ietves nav saskatāmas. Pašvaldība 
2018.gadā solīja veikt apgaismojuma atjaunošanu reizē ar pagalma atjaunošanas 
darbiem. Ja pašvaldībā 2022.gadā plāno veikt pagalma atjaunošanu, reizē jāveic 
apgaismojuma nomaiņa. 
6) Asfalta seguma nomaiņa Kr. Baronā ielā - ielas stāvoklis ir katastrofālā stāvoklī un 
kapitālais remonts nav veikts kopš ielas izbūves 1986.gadā. Pašvaldība neveica 
remontu atbilstoši plānam 2019.-2020.gados. Finansējums ielas remontam izlietots, 
neievērojot satiksmes intensitātes mērījumus remontējamās ielās. Reizē ar ielas 
remontu jāveic apgaismojuma nomaiņa ielas garumā. 
7) Izveidot Titurgā jauniešu centru. - Titurgā nav vietas, kas būtu atvēlēta jauniešu vai 
bērnu aktivitātēm, kur tie jēgpilni var pavadīt brīvu laiku. Titurgā, kas ir viena no 
lielākajām apkaimēm, nav veidoti nekādi pakalpojumi bērniem un jauniešiem saturīgai 
laika pavadīšanai. 
8) Uzsākt bērnu dārza Titurgā būvniecību – bērnu skaits pirmsskolas vecumā 
palielinās, pieaugot jaunbūvju un daudzdzīvokļu māju skaitam Baložos un to tiešā 
tuvumā. 

  

Iespējams Baldone ir vienīgā Latvijas pilsēta, kurā nav sava kultūras vai tautas nama, 
nav normālu telpu pašdarbības kolektīvu mēģinājumiem, nav vispār vieta, kur rīkot 
koncertus. Tā saucamajā kultūras centrā nav iespējami kvalitatīvi mēģinājumi, jo zāle ir 
par mazu deju kolektīviem ar vismaz 8 pāriem. Kad beidzot Baldonē uzcels vai 
renovēs kultūras namu? 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 

Baldones pilsēta 

Lūdzu izskatīt priekšlikumu par Druvas un Kuršu ielu noasfaltēšanu un ātruma 
slāpētāju (gulošo policistu) uzstādīšanu. Minētajā teritorijā ir daudz mazstāvu mājas un 
notiek arī jaunu māju būvniecība. Apkārtnē dzīvo daudz bērni un seniori un ikdienā šīs 
ielas izmanto arī blakus ielu iedzīvotāji. Pa Druvas un Kuršu ielām, kas uz doto brīdi ir 
ar dolomīta šķembu segumu, notiek salīdzinoši liela transportlīdzekļu kustība, tādēļ 
ielas ātri kļūst bedrainas, turklāt ir autovadītāji, kuri pārkāpj CSN noteikto atļauto 
braukšanas ātrumu, apdraudot gājējus, kas minētajā teritorijā bieži ir bērni un seniori. 
Tāpat ielu bieži izmanto skolēni un rīta stundās skolēnu vecāki, atvedot savas atvases 
ar automašīnām uz skolu, jo ielas atrodas pie Ķekavas vsk. Vasaras mēnešos ielu 
dolomīta šķembu seguma dēļ, automašīnām izbraucot cauri minētajai teritorijai, 
apkaimes mājas klāj putekļi, jo pie tik intensīvas satiksmes, kāda ir Druvas un Kuršu 
ielās, Ķekavas novada pašvaldības uzklātais pretputekļu materiāls strauji zaudē savas 
īpašības, tādēļ māju iedzīvotāji ir spiesti samierināties ar putekļu mākoni savos 
pagalmos pēc katras garām nobraukušās mašīnas, kā arī divreiz lielāku putekļu 
mākoni no mašīnām, kas pārkāpj atļauto braukšanas ātrumu, kas ir salīdzinoši izplatīta 
parādība. Rudens un pavasara mēnešos dolomīta šķembu segums šķīst un ielās ātri 
izveidojas bedres ar peļķēm, kājāmgājējiem, ceļa galā nepieciešami pāraujamie apavi, 
lai pārautu nobristos apavus un cieņpilni turpinātu ceļu uz darbu. 
Ņemot vērā augstāk minēto, lūdzu iekļaut Druvas un Kuršu ielu asfaltēšanu un ātruma 
slāpētāju uzstādīšanu 2023. gada budžetā, jo tas uzlabotu Ķekavas iedzīvotāju 
drošību, dzīves kvalitāti un beidzot izpildītu vēl 90-tajos gados solīto, sakārtot vietējo 

 

 

 

 

 

 

 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Ķekavas pilsēta 



 

 
ceļu infrastruktūru. Vēlos vēl tikai piebilst, ka Druvas un Kuršu ielas ir vecākās ielas 
tagadējā Ķekavas pilsētā. 

  

Kultūras centra telpās, kuras palikušās pēc telpas atsavināšanas pašvaldības policijas 
vajadzībām, kurās notiek Kultūras centra un biedrības "Baldones Māksla" mākslas 
pulciņi pieaugušiem un bērniem tek jumts, uz sienām ir pelējums, morāli novecojošie 
radiatori nesilda. 

 
Tās ir vienīgās telpas, kur notiek ar vizuālo un tradicionālo mākslu saistītas 
nodarbības Baldonē. 

 
Lūdzu paredzēt līdzekļus remontam pašvaldības īpašumā esošām telpām! 

 

 
Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 

 

 

Baldones pilsēta 

Meža galerija ir iecienīts baldoniešu un apmeklētāju apskates objekts. Mākslinieki 
gatavi iesaistīties meža galerijas 3.kārtei, organizējot Baldones plenēru 2023.gadā ar 
pašvaldības atbalstu. 

Pašvaldība nodrošina Meža galerijas uzturēšanu. Šobrīd ir izgatavotas un 
2023. gada pavasarī tiks uzstādītas vairākas jaunas gleznas, to kopējam 
skaitam pārsniedzot 30 mākslas darbus. Līdz ar to Meža galerija šobrīd 
jau ir ap 1 km gara. 

 
Baldones pagasts 

Kritušo baldoniešu brīvībās cīņās piemiņas vietas izveidošanā skvērā pie baznīcas, ar 
iespēju izveidot tur svecīšu novietošanu 11.novemrī. 
Es, kā māksliniece-keramiķe, mākslas maģistre, vēlos piedāvāt 11.novembrī 2023.g. 
izveidot lielformāta keramikas "uguns" skulptūru. 
Tas būtu ļoti iespaidīgs pasākums 11.novembrī, kā arī paliekošais monuments, kurā 
iedobēs būs iespējams ik gadu iededzināt 53 svecītes. 

 
 

Lūdzu, sazināties ar pašvaldību, lai vienotos par projekta realizācijas 
iespējām. 

 

 
Baldones pilsēta 

Zīļu iela ir viena no lielākajām ielām Baldonē, pa to pārvietojas skolēni uz/no skolas, kā 
arī pieaugušie, kuri dodas uz sabiedrisko transportu. Lai arī ceļa posmā no 
daudzdzīvokļu mājām līdz Ķekavas upei ir ietve, tomēr tā beidzas uzreiz pēc tilta. 
Cilvēkiem šobrīd ir apgrūtināta iešana, jo ceļa malās ir kupenas. Tāpat ietves 
neesamība apdraud arī gājēju drošību. Tumšos rudens vakaros, braucot ar auto, nevar 
tik viegli pamanīt cilvēkus, kuri iet pa ceļu tumšās drēbēs, īpaši aiz līkuma. Turklāt ir 
novērota tendence ietves neesamības gadījumā pārvietoties arī pa ceļa vidu. Ceļa 
posms, kur būtu nepieciešama ietve nav garš, tomēr atvieglotu pārvietošanos gājējiem 
un arī uzlabotu drošību uz ceļa. 

 

 
Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 

 

 

Baldones pilsēta 

Apgaismojuma ierīkošana Mellupu un Plakanciema pieturās. Diennakts tumšajā laikā 
slikta redzamība, jau viens cietušais un viens bojā gājušais 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

Ķekavas pilsēta 

Izveidot Baldonē kultūras namu. Atbalsts pensionāriem par pieslēgšanos pilsētas 
ūdensvadam un kanalizācijai ar atpakaļejošu datumu. Kultūras nama nav. Ja 
pensionārs ir samaksājis un pieslēdzies pilsētas ūdensvadam un kanalizācijai, tad to 
pašvaldība nelīdzfinansē. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Baložu pilsēta 

Velo un gājēju celiņš gar V6 no Ķekavas līdz apvedceļam. Tur iet skolēni un gājēji pa 
brauktuves malu. Ceļš šaurs, auto ātrums liels. 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

Ķekavas pagasts 

Gaismas ielas turpinājumā V6 droša vieta gājējiem. Lūdzu izskatīt un nodrošināt drošu 
izgaismotu ietvi Gaismas ielas turpinājumam V6 ceļa posmā līdz kempingam " 
Zanzibāra" saistībā ar pieaugošo auto kustību, jo šeit pārvietojas gan māmiņas ar 
bērniem, gan paši bērni, gan pensionāri. Paralēli ietves izveidei uzstādīt maksimālā 
ātruma ierobežojumu 50 km/h vismaz līdz krustojumam uz V/N "Līgas". 

 
Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 
 

Ķekavas pilsēta 

Par Druvas ielas un Kuršu ielas asfaltēšanu. Lūdzu izskatīt priekšlikumu par Druvas un Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta Ķekavas pilsēta 



 

 
Kuršu ielu noasfaltēšanu un ātruma slāpētāju (gulošo policistu) uzstādīšanu. Minētajā 
teritorijā ir daudz mazstāvu mājas un notiek arī jaunu māju būvniecība. Apkārtnē dzīvo 
daudz bērni un seniori un ikdienā šīs ielas izmanto arī blakus ielu iedzīvotāji. Pa 
Druvas un Kuršu ielām, kas uz doto brīdi ir ar grants segumu, notiek salīdzinoši liela 
transportlīdzekļu kustība, tādēļ ielas ātri kļūst bedrainas, turklāt ir autovadītāji, kuri 
pārkāpj CSN noteikto atļauto braukšanas ātrumu, apdraudot gājējus, kas minētajā 
teritorijā bieži ir bērni un seniori. Tāpat ielu bieži izmanto skolēni un rīta stundās 
skolēnu vecāki, atvedot savas atvases ar automašīnām uz skolu, jo ielas atrodas pie 
Ķekavas vsk. Vasaras mēnešos ielu grants seguma dēļ, automašīnām izbraucot cauri 
minētajai teritorijai, apkaimes mājas klāj putekļi, jo pie tik intensīvas satiksmes, kāda ir 
Druvas un Kuršu ielās, Ķekavas novada pašvaldības uzklātais pretputekļu materiāls 
strauji zaudē savas īpašības, tādēļ māju iedzīvotāji ir spiesti samierināties ar putekļu 
mākoni savos pagalmos pēc katras garām nobraukušās mašīnas, kā arī divreiz lielāku 
putekļu mākoni no mašīnām, kas pārkāpj atļauto braukšanas ātrumu, kas ir salīdzinoši 
izplatīta parādība. Rudens un pavasara mēnešos ielās ātri izveidojas bedres, tādēļ 
kājāmgājēji, cenšoties izvairīties no peļķēm un pēc iespējas mazāk mēģinot sasmērēt 
un sabojāt apavus ar dubļiem, ir spiesti iet arī pa ceļa braucamo daļu, jo pārvietoties 
gar ceļa malu, kā tas paredzēts CSN, nav iespējams peļķu dēļ, kā rezultātā ir 
apdraudēta gājēju drošība. Tāpat arī autovadītāji (ar to domājot tos, kuri nepārkāpj 
atļauto braukšanas ātrumu) ir spiesti manevrēt pa ielu, lai izvairītos no bedrēm un 
attiecīgi saskartos pēc iespējas mazākiem ritošās daļas bojājumiem. 
Ņemot vērā augstāk minēto, uzskatu, ka Druvas un Kuršu ielu asfaltēšana un ātruma 
slāpētāju uzstādīšana ir nepieciešama un pamatota, jo tas uzlabotu Ķekavas 
iedzīvotāju drošību, infrastruktūru, ietaupītu iedzīvotāju līdzekļus, kā arī novērstu tik 
lielu putekļu veidošanos, kas ilgtermiņā rada kaitējumu veselībai. 

pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 

Lūdzu sakārtot autobusu pieturvietu "Ādiņas" - abos virzienos. Vismaz izveidot 
paaugstinātu platformu, jo patreiz ir jāstāv ceļa nomalē, smiltīs un dubļos, vai 
pāraugušā zālē. Ziemas periodā - kupenā. 
Ideālā variantā - uzlikt arī nojumīti, kur patverties no lietus, vēja, sniega. "Ādiņās" tas 
būtu pat akūti nepieciešams, jo pietura atrodas atklātā vietā. Savukārt pretējā pusē, 
virzienā uz Pļavniekkalna ielu, no rītiem skolas autobusu gaida vietējie skolēni, kuriem 
tieši tāpat jāstāv nomīdītā ceļa nomalē. 

 

 
Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 

 

Katlakalns 

Gaismas ielas drošības uzlabojumi un gājēju ērtības. Lūdzu izstrādāt ietves izveidi 
Gaismas ielas turpinājumā uz V6 ceļa, tādējādi nodrošinot drošāku pārvietošanos visu 
tur dzīvojošo bez auto cilvēku nokļūšanu mājās negaidot uz līķiem. Auto plūsma 
palielinās, bērni iet uz un no skolas, skolas autobuss braukā un atļautais braukšanas 
ātrums joprojām nav atbilstošs, tāpēc nepieciešams to ierobežot uz 50 km/h vai lēnāk. 

 
Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 
 

Ķekavas pilsēta 

Lūdzu paredzēt nākamā gada budžetā Zālītes ielas (vismaz no Kartupeļu ielas līdz 
Zālītes 27) virsmas dubulto apstrādi.. Putekļi un netīrs gaiss visā Krustkalnu ciemā. 

Zālītes ielas uzturēšana un seguma uzlabošana tiks veikta, atbilstoši ceļu 
uzturēšanas klasēm, atbilstoši budžeta iespējām tiek plānota ielas 
pārbūve. 

 

Krustkalni 

Skolas ielas pārveide par apdzīvotā zona (20 km/h ierobežojums). Pilskalna iela ir ar 
ierobežojumiem - 30 zīme un "guļošie policisti". Daudzi apbrauc pa Skolas ielu - 
šaurāku, slidenāks segums - lielākā ātrumā. Ielai nav ietves, mājās dzīvo mazi bērni. 
Papildus, nav redzamas/pārskatāmas "Dodiet ceļu" zīmes no sānielām. 

 
Pašvaldība, atbilstoši budžeta iespējām, veiks ceļa zīmju uzstādīšanu. 

 
Baldones pilsēta 



 

 
Gājēju pāreja pie skolas Rīgas ielā ar paaugstinājumu. Gājēju pāreju ikdienā izmanto 
daudz bērnu - tas ir skolēnu ceļš uz stadionu. Ierosinu gājēju pāreju ar pacēlumu / 
Guļošo policistu, lai uzlabotu bērnu drošību pēc citu pilsētu līdzības. 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 

Baldones pilsēta 

Vēlētos Baldonē redzēt normālu kultūras namu. Mums ir daudz pašdarbību kolektīvu. 
Baldone tāpat kā Ķekava arī vēlās apmeklēt kultūras pasākumus normālās kultūras 
centra telpas. Šobrīd mums ir vecais kinoteātris, kas jūtami smako pēc pelējuma. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Baldones pilsēta 

Veloceliņš gar v6 no Ķekavas līdz apvedceļam. Ļoti bīstami pārvietoties gājējiem, nav 
nomales kur iet. Garām braucošā transporta atļautais ātrums 70km/h. 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

Ķekavas pilsēta 

Gājēju pārejas ierīkošana Dzirnavu un Rīgas ielas krustojumā. Minētajā krustojumā 
ielu šķērso bērni, kuri dodas uz skolu, jo gājēju celiņš ir tikai vienā Rīgas ielas pusē. 
Turklāt šajā vietā ielu šķērso iedzīvotāji, kuri dodas uz autobusu pieturu, lai dotos uz 
Rīgu. Ņemot vērā, ka krustojums atrodas virzienā uz izbraukšanu no Baldones, 
autovadītāji bieži pārsniedz atļauto ātrumu un Rīgas ielu šķērsot ir sarežģīti. 

 
Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 
 

Baldones pilsēta 

 

Savienojiet pilsētas ar velo celiņu. Riteņbraucēji, skrituļotāji labprāt izmantotu iespēju 
tikt līdz Ķekavai droši. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Baldones pilsēta 

Gaismas ielas ceļš no Ķekavas autobusa galapunkta līdz A5 šosejai. Lai nodrošinātu 
drošu pārvietošanos un pastaigu vietu. 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

Ķekavas pilsēta 

 

Silmaču iela, apgaismojums un asfalts. Vasarā ir putekļi, pavasarī bedres lielas, ziemā 
tumšs un neredzu cilvēkus. 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 
Baldones pilsēta 

Blakus pensionāru biedrības nomā esošajam kabinetam tiek remontēta plaša telpa, ko 
izmantosim sadarbība ar novada SAC centru. Lai SAC iemītnieki, Baldones mazturīgie 
pensionāri varētu saturīgi atgūties būtu nepieciešams aprīkot telpu ar dažādām spēlēm 
( šahs, dambrete, u.c., datoru, ar traukiem, galda piederumiem, kafijas automātu u.c. 
vismaz 30 personām. Tas prasītu finansējumu līdz 10000.00 eiro. Jārēķinās, ka šeit arī 
trūcīgie, kas nāk nomazgāties un izmazgāt veļu uzturas, kamēr atvēsinās pēc dušas. 

 

Pašvaldība izvērtējot budžeta iespējas izskatīs iespēju īstenot 
priekšlikumu. 

 

 
Baldones pilsēta 

Lūdzam nākamā gada budžetā ieplānot līdzekļus ekoloģiskās kanalizācijas sistēmas 
iegādei un izbūvei pašvaldības īpašumā esošai daudzdzīvokļu ēkai Liepu alejā 13, 
Baldonē. Vēršam uzmanību , ka šobrīd ir ierīkota nosēdaku kanalizācija, kas nav 
atbilstoša vietai un cilvēku skaitam. Baldones iedzīvotājiem un viesiem, kas dodas gar 
māju, pa jaunizveidoto pastaigu taku, paveras neglīts skats un jūtama smaka. Liepu 
alejas 13 iedzīvotāji. 

 

Ņemot vērā, ka pašvaldības budžets tiek apstiprināts pirms valsts budžeta 
pieņemšanas, un šobrīd nav skaidri valsts nosacījumi pašvaldības 
ieņēmumu apjomam un aizņemšanās nosacījumiem, priekšlikumā minētā 
informācija tiks pārskatīta pēc valsts budžeta pieņemšanas. 

 

 
Baldones pilsēta 

Rīgas ielas braucamās daļas remonts. Baldones centrālā iela jau gadiem ir kritiskā 
stāvoklī! Vienās bedres un lāpījumos! Bijušai domei nekad nebija līdzekļu uzsākt tās 
atjaunošanu. Jaunai Ķekavas novada vadībai būtu iespēja izcili parādīt savas rūpes arī 
par novada nomalēm un to uzturēšanu normālā stāvoklī! 

 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 
Baldones pilsēta 

Pretī Rīgas iela 81 ēkai jau daudzus gadus nav sakārtota auto stāvvieta (trūkst 
segums un zīme kā novietot auto). Tas ir pilsētas centrs un “seja”! Tas pats 
attiecināms uz stāvvietu pie veikals “Lats”. Segums ar atbilstošu ceļa zīmi. 

Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 

Baložu pilsēta 

Apgaismojums ne tikai Mellupu, bet arī Plakanciema centrā: pieturās un Mellupos Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas Plakanciems 



 

 
iepretī veikaliņam, kur visbiežāk gājēji šķērso šoseju, kā arī gājēju pāreja Plakanciemā. 
Cilvēku drošībai, lai būtu iespēja pāriet pāri ceļam droši! 

valsts ceļiem.  

-Telpu jautājuma atrisināšana biedrības vajadzībām priekš nepieciešamāko 
pakalpojumu (ārsts, fizioterapeits un tml.) speciālistu rotācijas kabineta (kas kalpos kā 
sākums kopienas koprades telpām ar bērnudārzu, eko veikaliņu, dažiem darba 
kabinetiem, pulcēšanās zāli), lai iedzīvotājiem būtu pieejamas šīs lietas netālu no 
mājām + darbavietas. 
-Finansiāls un organizatorisks atbalsts Mežinieku svētku organizēšanā, lai sekmētu 
iedzīvotāju kopības sajūtu un savstarpēju sadarbību 

 
2023.gadā pašvaldība uzsāks līdzdalības budžeta projekta īstenošanu, 
kura ietvaros iedzīvotāji varēs iesniegt idejas savu apkaimju teritorijas 
attīstībai. Aicinām sekot līdz informācijai pašvaldības informatīvajos 
kanālos. Pašvaldība 2023.gadā plāno veikt pasākumus apkaimēs. 

 

 

Plakanciems 

Par gājēju/velo celiņa izbūvi gar V6 no Ķekavas līdz apvedceļam. Un pieturu skolēnu 
autobusam. Ceļš ir intensīvi noslogots, bērni stāv 7n gaida skolas autobusu apmalē, 
kur intensīva auto satiksme, kas ir bīstami, plus par šo ceļu nav iespējas pārvietoties 
bez auto. Piebrauciet apskatiet...kā bērns var ar velosipēdu aizbraukt līdz skolai, kā es 
ar bērnu ratiņiem varu tikt līdz centram? Zīme 50 7n 70 autovadītājiem tur neeksistē..... 

 
Latvijas valsts ceļu kompetencē. Pašvaldība nosūtīs informāciju Latvijas 
valsts ceļiem. 

 

Ķekavas pilsēta 

 

Pilsētas kanalizācija Ķeguma prospektā. 
Ir izbūvēti tīkli posmā līdz Labrenču ielai, kur pieslēgšanās iespēja ir jau 
nodrošināta, kā arī ir izbūvēti atzari, lai būtu iespēja pieslēgties 
pieguļošām ielām. Tālākais posms ir projektēšanas stadijā. 

 

Baldones pilsēta 

 


